

ကောင်းမှုကို ပြုလုပ်ဆည်းပူး
 အနည်းငယ်သောကောင်းမှုသည် ငှါအား အကျိုးရောက် လိမ့်မည်မဟုတ်ဟု မထီမဲ့မြင် မအောက်မေ့ရာ။ မိုးရေ ပေါက်သည် ကျဖန်များလတ်သော် ရေအိုးသည် ပြည့်ဘိသကဲ့သို့ ပညာရှိသည် အနည်းငယ်၊ အနည်း ငယ်မျှသော ကောင်းမှုကို ပြုလုပ်ဆည်းပူးဖန်များ လတ်သော် ကောင်းမှုဖြင့် ပြည့်၏။
 ပါပဝဂ်(ဓမ္မပဒ-၁၂၂)

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ၏ ရှေ့လုပ်ငန်းစဉ် (၅)ရပ်

- ၁။ ပြည်သူတို့၏ လူမှုစီးပွားဘဝလုံခြုံရေးအတွက် ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်းလုံး တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေး အပြည့်အဝရရှိစေရန် အလေးထားလုပ်ဆောင်မည်။
- ၂။ တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးအတွက် ပြည်သူလူထုဗဟိုပြု ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်း များကို လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် ဆောင်ရွက်သွားမည်။
- ၃။ စစ်မှန်စည်းကမ်းပြည့်ဝသည့် ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ် ခိုင်မာစေရေးနှင့် ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ် ကို အခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုတည်ဆောက်ရေး လုပ်ငန်းစဉ်များကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွား မည်။
- ၄။ တစ်နိုင်ငံလုံး ထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA)ပါ သဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဖြစ်နိုင်သမျှ အလေးထားလုပ်ဆောင် သွားမည်။
- ၅။ အရေးပေါ်ကာလဆိုင်ရာပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဆောင်ရွက်ပြီးစီးပါက ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေ (၂၀၀၈)နှင့်အညီ လွတ်လပ်ပြီး တရားမျှတသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီအထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအား ပြန်လည်ကျင်းပ၍ အနိုင်ရသည့်ပါတီအား ဒီမိုကရေစီစနစ်များနှင့်အညီ နိုင်ငံတော်တာဝန်အား လွှဲအပ်နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်။

နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ပရိယတ္တိသာသနာ့တက္ကသိုလ်များ၏ အဓိပတိ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဗန်းမော်ကျောင်းတိုက်ကြီး၏ဦးစီးပဓာနမဟာနာယက အဘိဓဇမဟာရဋ္ဌဂုရု အဘိဓဇအဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိက ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တကုမာရာဘိဝံသ မဟာထေရ်မြတ်ကြီး ဗန်းမော်ဆရာတော်ဘုရားကြီး၏ သရီရဓာတုပဝါဟနပူဇာ အရိုးဓာတ်ပြာတော်များ ရေမျှောပူဇော်ပွဲ အခမ်းအနားကျင်းပ



မန္တလေး ဇွန် ၇
 နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ပရိယတ္တိသာသနာ့ တက္ကသိုလ်များ၏ အဓိပတိ မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီး မဟာအောင်မြေမြို့နယ် ဗန်းမော်ကျောင်းတိုက်ကြီး၏ဦးစီးပဓာန မဟာနာယက အဘိဓဇမဟာရဋ္ဌဂုရု အဘိဓဇအဂ္ဂမဟာ သဒ္ဓမ္မဇောတိက ဒေါက်တာဘဒ္ဒန္တ ကုမာရာ ဘိဝံသ မဟာထေရ်မြတ်ကြီးသည် သက်တော် (၉၄)နှစ်၊ သိက္ခာတော် (၇၄)ဝါအရ မြန်မာ သက္ကရာဇ် ၁၃၅၅ ခုနှစ် နယုန်လဆန်း ၇ ရက်၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ် မေ ၂၅ ရက် ကြာသပတေး နေ့ ၂၁ ဘာနာရီ ၁၁ မိနစ်တွင် ဘဝနတ်ထံ ပျံလွန်တော်မူ၍ ဥတုဇရပ်ကလာပ် တော်အား ဗန်းမော်ကျောင်းတိုက်ကြီးရှိ စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ သို့

နိုင်ငံတော် သံဃမဟာနာယက အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဗန်းမော်ဆရာတော်ဘုရား ကြီး၏ သရီရဓာတုပဝါဟနပူဇာ အရိုးဓာတ်ပြာတော်များအား ရေမျှော ပူဇော်သဘင်ကျင်းပမည့် မရမ်းခြံ ဆိပ်ကမ်းနေရာသို့ ကရဝိက်ဖောင်တော် ယာဉ်ဖြင့် ပင့်ဆောင်စဉ်။



ပြင်ဦးလွင်

နန်းမြိုင်တော်မီ

ပင်ရင်းအစောင်းဌာန - ဝန်း - ၀၅၅ ၂၀ ၂၀၄၄၀၊ ၀၅၃ ၃၀၅ ၅၅၀၁၀
 STARMART nine mile Showroom - (၉)မိုင်၊ ပြည်လမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဝန်း - ၀၅၃ ၃၀၆၆၀၀၀
 KHA YAE PIN MART-မင်္ဂလာဒုံ၊ ပြည်လမ်း၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဝန်း - ၀၅၆ ၇၀၄၄၃၅၅
 STARMART MANDALAY Wholesale- ၂၆လမ်းနှင့်၆၆လမ်းထောင့်၊ မန္တလေးမြို့၊ ဝန်း - ၀၅၆ ၆၀၇၀ ၂၂၄၄
 STARMART Nay Pyi Taw-ရန်ကုန်-မန္တလေး လမ်းမတောင်၊ ဌာနတော်ရပ်၊ ပျဉ်းမနား၊ ဝန်း - ၀၅၆ ၆၅၀၀၅၀၇



မြောက်

မုန်တိုင်းဒဏ်သင့်ဒေသများ အလျင်အမြန်ပြန်လည်ထူထောင်

အလွန်အလွန်အားကောင်းသော ဆိုင်ကလုန်းမုန်တိုင်း “မိုခါ” မေလ ၁၄ ရက်နေ့က တိုက်ခတ်မှုကြောင့် ရခိုင်ပြည်နယ် ၁၇ မြို့နယ်နှင့် ချင်းပြည်နယ် လေးမြို့နယ်တို့ကို သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်သည့် နယ်မြေများအဖြစ်သတ်မှတ်ပြီး အပျက်အစီးများ အမြန်ဆုံးဖယ်ရှားရှင်းလင်းနိုင်ရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့် အမြန်ဆုံးဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေဖြင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်နှင့်ပတ်သက်၍ ၂၀၀၈ ခုနှစ် မေလ ၂ ရက်နေ့က တိုက်ခတ်ခဲ့သည့် ဆိုင်ကလုန်းမုန်တိုင်းနာဂစ်၏ အတွေ့အကြုံများကို သင်ခန်းစာယူ၍ ယခုဆိုင်ကလုန်းမုန်တိုင်း “မိုခါ”နှင့်ပတ်သက်၍ မုန်တိုင်းမတိုင်မီကာလ၊ မုန်တိုင်းတိုက်နေစဉ်ကာလ၊ မုန်တိုင်းတိုက်ပြီးကာလ ဆောင်ရွက်ရမည့်လုပ်ငန်းစဉ်များကို စနစ်တကျကြိုတင်ပြင်ဆင်၍ လျင်လျင်မြန်မြန်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ပျက်စီးဆုံးရှုံးမှုအနည်းဆုံးဖြင့် အကောင်းဆုံးအခြေအနေ ရောက်အောင် ဆောင်ရွက်နေသည်ကို တွေ့ရသည်။ မိုခါမုန်တိုင်း စတင်တိုက်ခတ်သည့်နေ့ နိုင်ငံတော်အဆင့်အနေဖြင့် တပ်မတော်အရာရှိကြီးများကို တစ်မြို့နယ်လျှင် တစ်ဦးခန့် အပ်တာဝန်ပေး၍ ထမ်းဆောင်စေလျက်ရှိပြီး အလားတူ အမျိုးသား သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဝင်များကိုလည်း အနီးကပ်ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲဆောင်ရွက်စေလျက်ရှိသည်။

ထိုသို့ဆောင်ရွက်မှုများကြောင့် မုန်တိုင်းတိုက်ပြီး သုံးပတ်သုံးရက်အတွင်း အပျက်အစီးများရှင်းလင်းဖယ်ရှားရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ တိုးတက်မှုရှိလာသည်ကိုတွေ့ရသည်။ မုန်တိုင်းဖြစ်ပွားသည့်ကာလသည် ကျောင်းများအပ်နှံဖွင့်လှစ်ရမည့် အကြိုကာလဖြစ်ပြီး မုန်တိုင်းကြောင့် ရခိုင်ပြည်နယ်ရှိ အခြေခံပညာနှင့် အဆင့်မြင့်ပညာ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် မိဘအုပ်ထိန်းသူများ စိုးရိမ်သောကရောက်ခဲ့ကြသည်။ နိုင်ငံတော်အနေဖြင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီများ၊ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာနိုင်ငံဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ်၊ မြန်မာနိုင်ငံလိုင်စင်ရကုန်ထုတ်ကုန်များအသင်းချုပ်၊ မြန်မာမြို့ပြနှင့် အခြေခံအဆောက်အအုံ ဖွံ့ဖြိုးရေးလုပ်ငန်းရှင်များအသင်းနှင့် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာနမှ ဆောက်လုပ်ရေးအဖွဲ့များ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း၍ တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများကို အလျင်အမြန်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

တည်ဆောက်ရေးကို မြို့နယ်များခွဲ၍ အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်းများ မိုးလုံလေလုံဖွင့်လှစ်နိုင်ရေးအတွက် ဦးစားပေးအဆင့်မြင့်ဆောင်ရွက်ပြီး တက္ကသိုလ်အဆင့်ကျောင်းများဖွင့်လှစ်နိုင်ရန် ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာနက တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် တစ်နိုင်ငံလုံးကျောင်းဖွင့်ရာသီ ဇွန်လ ၁ ရက်နေ့တွင် ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်းရှိ အခြေခံပညာကျောင်းများအပြင် အဆင့်မြင့်ပညာကျောင်းများပါ ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့သည်။ ဒေသခံမိဘပြည်သူများ၏ စိုးရိမ်သောကစိတ်များကို ပြေပျောက်စေခဲ့သည်။ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ရာတွင် “ကျောင်း၊ ဆေးရုံစသည်ဖြင့် ဦးစားပေးအဆင့်အလိုက် အဆောက်အအုံများ အမြန်ဆုံးပြီးစီးအောင် ဆောင်ရွက်သွားကြရန်နှင့် စိုက်ပျိုးရာသီဖြစ်သည့်အတွက် တောင်သူလယ်သမားများလိုအပ်သည့်မျိုးစေ့များနှင့် လယ်ယာသုံးစက်ကိရိယာပစ္စည်းများကိုလည်း အမြန်ဆုံးဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ရေး” အမျိုးသားသဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာ စီမံခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဒုတိယဝန်ကြီးချုပ် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်းက ဇွန်လ ၆ ရက်နေ့တွင် မှာကြားခဲ့သည်။

ရခိုင်ပြည်နယ် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများကို ဆောင်ရွက်ရာတွင် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်က မုန်တိုင်းဒဏ်သင့်ဒေသများ မူလအခြေအနေထက် ပိုမိုကောင်းမွန်အောင် ဆောင်ရွက်ကြရမည်ဖြစ်ကြောင်း လမ်းညွှန်မှာကြားချက်နှင့်အညီ သက်ဆိုင်ရာကော်မတီများနှင့် အဖွဲ့အစည်းများအားလုံးက တက်ညီလက်ညီ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ယခုအခါ အတိုင်းအတာတစ်ခုအထိ အောင်မြင်စွာဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့သည်ကို တွေ့ရပေသည်။ မုန်တိုင်းတိုက်ခတ်မှုကြောင့် ကျန်းမာရေးအဆောက်အအုံ ၄၉၈ လုံး ပျက်စီးခဲ့ရာ ယခုအခါ ၄၀ ရာခိုင်နှုန်းခန့် ပြန်လည်ပြင်ဆင်တည်ဆောက်နိုင်ခဲ့သည်။ မေလ ၃၁ ရက်နေ့အထိ ပြင်ပလူနာ ၉၂၉၁ ဦးနှင့် အတွင်းလူနာ ၄၃၄၁ ဦးတို့ကို ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုပေးနိုင်ခဲ့သည်။

ပြန်လည်တည်ဆောက်ရေးအတွက် သစ်ခွဲသားများ၊ သစ်လုံးများကို မုန်တိုင်းသင့်ဒေသများသို့ အချိန်မီရောက်အောင် ပို့ဆောင်နိုင်ခဲ့သည်။ စိုက်ပျိုးမွေးမြူရေးအတွက် ကျွဲကောင်ရေ ၁၁၆ ကောင်နှင့် ထွန်စက်အစီး ၈၀ ဝယ်ယူဖြည့်တင်းပေးနိုင်ခဲ့သည်။ ရခိုင်ပြည်နယ်အတွက် ဆန်အိတ်စုစုပေါင်း ခြောက်သောင်းကျော်နှင့် သွပ်အချပ်ရေ သုံးသိန်းကျော်ကို စစ်တွေမြို့သို့ ပို့ဆောင်ပေးခဲ့သည်။ ဇွန်လ ၅ ရက်နေ့အထိ မြန်မာ့စီးပွားရေးဘဏ်သို့ အလှူငွေကျပ် ၂၆ ဒသမ ၀၀၉ ဘီလီယံ ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီး လှူဒါန်းငွေ အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၃၇၅၀၀၀ ကျော် မြန်မာနိုင်ငံခြားကုန်သွယ်မှုဘဏ်သို့ ဝင်ရောက်ထားသည်။ သို့ဖြစ်ရာ မုန်တိုင်းသင့်ဒေသများ မူလအခြေအနေထက် သာလွန်ကောင်းမွန်အောင် တည်ဆောက်ရေးအတွက် အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။

မြန်မာနိုင်ငံပြန်တမ်း

ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းအကြီးအမှူးများ အတည်ပြုခန့်ထားခြင်း

နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီသည် အောက်ဖော်ပြပါ ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းအကြီးအမှူးများကို အစမ်းခန့်ကာလ (၁) နှစ် ပြည့်မြောက်သည့်နေ့မှစ၍ အတည်ပြုခန့်ထားလိုက်သည်-

Table with 2 columns: အမည် (Name) and ဝန်ထမ်းအဖွဲ့အစည်းအကြီးအမှူး (Supervisor/Unit). Includes names like ဦးဇော်မင်းအောင်, ဦးဇော်ဖြိုးဝင်း, ဦးမင်းဟိန်း, ဒေါက်တာ ချိုချိုမြင့်, ဒေါက်တာ မြတ်မြတ်သော်.

တိုက်ကြီးမြို့နယ်၌ လူသုံးကုန်ထုတ်လုပ်မှုနည်းပညာသင်တန်း(အခမဲ့) ဖွင့်လှစ်

ရန်ကုန် ဇွန် ၇ - လူသုံးကုန်ထုတ်လုပ်မှုနည်းပညာသင်တန်း (အခမဲ့) အမှတ်စဉ် (၄/၂၀၂၃-၂၀၂၄) ကို ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး တိုက်ကြီးမြို့နယ် ဥက္ကံမြို့ ဆင်ဖြူရှင်ရပ်ကွက် အလံတိုင်ကျောင်းတိုက် တွင် ဇွန် ၅ ရက် နံနက်ပိုင်းက ဖွင့်လှစ်ရာ ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင် အသေးစားစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်းဦးစီးဌာနမှ ခရိုင်ဦးစီးမှူး လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးရဲဇော်ထွန်းက အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားခဲ့သည်။

သင်ကြားပို့ချလျက်ရှိ သင်တန်းကို ဇွန် ၅ ရက်မှ ၉ ရက်အထိ ငါးရက်ကြာ ဖွင့်လှစ်သင်ကြားပို့ချသွားမည်ဖြစ်ပြီး သင်တန်းတွင် ဆပ်ပြာရည် အမျိုးမျိုး၊ ခေါင်းလျှော်ရည်အမျိုးမျိုး၊ ဆပ်ပြာခဲအမျိုးမျိုး၊ လက်သန့်ဆေးရည်အမျိုးမျိုး၊ ဓာတုပစ္စည်းများနှင့် ပတ်သက်သည့် သိကောင်းစရာများ၊ Packaging နှင့် ပတ်သက်သည့် သိကောင်းစရာများ၊ GMP၊ GHP အကြောင်းအရာများ၊ စီးပွားရေးစီမံခန့်ခွဲမှုနှင့် ပတ်သက်သည့် သိကောင်းစရာများ၊ အသေးစားစက်မှုလက်မှုလုပ်ငန်း မှတ်ပုံတင်ခြင်းဆိုင်ရာ သိကောင်းစရာများ၊ စားသုံးသူကာကွယ်ရေးဥပဒေအရ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်တွင် ဖော်ပြရမည့် အချက်အလက်များအကြောင်း စသည့်ဘာသာရပ်များကို စာတွေ့၊ လက်တွေ့ သင်ကြားပို့ချလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

Table with 5 columns: ကုမ္ပဏီအမည် (Company Name), အဖွင့်ဈေး (ကျပ်) (Opening Price), အပိတ်ဈေး (ကျပ်) (Closing Price), ရှယ်ယာစောင်ရေ (Number of Shares), ရှယ်ယာတန်ဖိုး (ကျပ်) (Share Value). Includes companies like FMI, MTSH, MCB, FPB, TMH, EFR, AMATA.

မြောက် - စာတည်းများချုပ်, စာတည်းမှူး, စာတည်းများ, ဘာသာပြန်, စာတည်းများ, အကြီးတန်း, သတင်းထောက်များ, အငယ်တန်း, သတင်းထောက်များ, သုတေသန, စာပြင်, စာမျက်နှာဖွဲ့စည်းမှုနှင့် ဒီဇိုင်း, အီးမေးလ်နှင့် အွန်လိုင်း, ဦးစိုးစိုးနိုင်, ဦးဝင်းနိုင်, ဦးစန်းအောင်, ဦးအေဝမ်းစိုး, ဒေါ်ခင်ခင်သက်, ဒေါ်ယုဝါဝါ, ဒေါ်သီသီမင်း, ဦးဟိန်းထက်လင်း, ဦးသက်ထွေး, ဦးနိုင်လင်းကြည်, ဦးအောင်ကျော်ကျော်, ဦးစိုးသူရ, ဦးစိုးအောင်, ဒေါ်စန်းယဉ်ညို, ဒေါ်ခင်ဇော်ထွန်း, ဒေါ်ခင်မိုးနိုင်, ဒေါ်မာမာစိုး, ဦးအောင်ကျော်ဦး, ဦးအောင်ကျော်ဝင်း, ဦးသန်းတင်အောင်, ဒေါ်ဇော်မာဝင့်, ဒေါ်ခင်ယုဆွေနှင့်အဖွဲ့, ဦးကျော်သူရနှင့်အဖွဲ့, ဦးစိုးချစ်ဦးနှင့်အဖွဲ့

● ရှေ့ဖုံးမှ အေးကမ္ဘာဗိမာန် ယာယီစံ ကျောင်းတော်တွင် ပူဇော်ထားရှိခဲ့ပြီး ဇွန် ၆ ရက်နေ့၌ အန္တိမဈာပန သာဓုကိဋ္ဌနပူဇာသဘင် အခမ်းအနားကို ကျင်းပ၍ ရုပ်ကလာပ် တော်အား တေဇောဓာတ်ပူဇော်ခဲ့သည်။

ထည့်သွင်းပူဇော်

ယနေ့ နံနက်ပိုင်းတွင် တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် အဖွဲ့သည် တေဇောဓာတ်ပူဇော်သည့် နေရာသို့ ရောက်ရှိရာ နိုင်ငံတော် ဗဟိုသံဃာ့ဝန်ဆောင် မန္တလေးမြို့ မစိုးရိမ်တိုက်သစ် မဟာနာယက ဆရာတော်၊ အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တဝါသေဋ္ဌာဘိဝံသ အမှူးပြု၍ ဆရာတော် သံဃာတော်များအား ဖူးမြော်ကြပြီးနောက် တပည့်သံဃာတော်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်များသည် လောင်တိုက်တော်ပေါ်သို့ တက်ရောက်ပြီး အခမ်းအနားမှူးက သရီရဓာတ်ပြာတော်များကို ဓာတုပဝါဟနပူဇာသဘင် ဆင်ယင်

ကျင်းပ ပူဇော်ခွင့်ပြုတော်မူရန် အဘိယာစန နိမန္တနဂါထာဖြင့် တောင်းပန် လျှောက်ထားကာ သရီရအရိုးဓာတ်ပြာတော်များကို အုန်းစိမ်းရည်များဖြင့် ပက်ဖျန်းပူဇော်ကြပြီး ရတနာရွှေအိုး၊ ငွေအိုးများနှင့် ရွှေအိတ်၊ ငွေအိတ်များတွင် ထည့်သွင်းပူဇော်ကြသည်။

ထို့နောက် သံဃာတော် အရှင်သူမြတ်များ ဦးဆောင်၍ အနိစ္စာဝတ သင်္ခါရာ အစချီသော သံဝေဂသုံးဂါထာကို ရွတ်ဆိုပွားများပြီး အပြစ်ရှိက ခွင့်လွှတ်တော် မူပါရန် တောင်းပန်ကန်တော့ လွှာဖြင့် နောက်ဆုံး တောင်းပန်ကန်တော့ခြင်းများ ဆောင်ရွက်ကြပြီး ကရဝိက်ဖောင်တော် ယာဉ်ဖြင့် ရေမျှောပူဇော်သဘင် ကျင်းပမည့် မရမ်းခြံဆိပ်ကမ်း နေရာသို့ ပင့်ဆောင်ကြသည်။ ဗန်းမော်ဆရာတော် ဘုရားကြီး၏ သရီရဓာတုပဝါဟနပူဇာ အရိုးဓာတ်ပြာတော်များ ရေမျှောပူဇော်သဘင် အခမ်းအနားကို စာမျက်နှာ ၄ သို့ ●



သံဃာတော်အရှင်သူမြတ်များဦးဆောင်၍ အနိစ္စာဝတသင်္ခါရာ အစချီသော သံဝေဂသုံးဂါထာကို ရွတ်ဆိုပွားများပြီး အပြစ်ရှိက ခွင့်လွှတ်တော်မူပါရန် တောင်းပန်ကန်တော့လွှာဖြင့် နောက်ဆုံးတောင်းပန်ကန်တော့ခြင်းများ ဆောင်ရွက်ကြစဉ်။



နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဗန်းမော်ဆရာတော်ဘုရားကြီး၏ သရီရဓာတုပဝါဟနပူဇာ အရိုးဓာတ်ပြာတော်များကို တပည့်သံဃာတော်များ၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်များက ကရဝိက်ဖောင်တော်ယာဉ်ပေါ်သို့ ပင့်ဆောင်ကြစဉ်။



ပင့်ဆောင်

နိုင်ငံတော် သံဃမဟာနာယက အဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဗန်းမော်ဆရာတော်ဘုရားကြီး၏ သရီရဓာတုပဝါဟနပူဇာ အရိုးဓာတ်ပြာတော်များကို နိုင်ငံတော် ဗဟိုသံဃာ့ဝန်ဆောင် မန္တလေးမြို့ မစိုးရိမ်တိုက်သစ် မဟာနာယက ဆရာတော် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တဝါသေဋ္ဌာဘိဝံသအမှူးပြု၍ ဆရာတော် သံဃာတော်များ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကိုကို၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ကရဝိက်ရွှေဖော်တော် ရေယာဉ်ပေါ်သို့ ပင့်ဆောင်ကြစဉ်။



နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဗန်းမော်ဆရာတော်ဘုရားကြီး၏ သရီရဓာတုပဝါဟနပူဇာ အရိုးဓာတ်ပြာတော်များကို ရေမျှောပူဇော်မည့် မင်းရဲလှဆိပ်ကမ်းအနီးမြစ်လယ်သို့ ပင့်ဆောင်ပူဇော်ကြစဉ် နိုင်ငံတော်ဗဟိုသံဃာ့ဝန်ဆောင် မန္တလေးမြို့ မစိုးရိမ်တိုက်သစ် မဟာနာယကဆရာတော် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တဝါသေဋ္ဌာဘိဝံသ အမှူးပြု၍ ဆရာတော် သံဃာတော်များက ဆရာတော်ကြီး၏ဂုဏ်ကျေးဇူးတော်ကို အာရုံရည်မှန်းပြီး ပစ္စယနိဒ္ဒေသ (၂၄)ပစ္စည်း ပဋ္ဌာန်းဒေသနာတော်ကို ရွတ်ဖတ်ပွားများ ပူဇော်ကြစဉ်။

စာမျက်နှာ ၃ မှ နိုင်ငံတော်အဆင့်နှင့် လျော်ညီစွာ ကျင်းပရာ နိုင်ငံတော်ဗဟိုသံဃာ့ဝန်ဆောင် မန္တလေးမြို့ မစိုးရိမ်တိုက်သစ် မဟာနာယကဆရာတော် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တဝါသေဋ္ဌာဘိဝံသ အမှူးပြု၍ ဆရာတော် သံဃာတော်များ ကြွရောက်တော်မူပြီး သာသနာရေးနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကိုကို၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမျိုးအောင်၊ အလယ်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ် ကိုကိုဦးနှင့် တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်များ၊ တပည့်၊ ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများ၊ ဆွေတော် မျိုးတော်များ၊ ဝတ်ရွတ်အသင်း အဖွဲ့များနှင့် ဧည့်ပရိသတ်များ တက်ရောက်ကြသည်။ ဆက်လက်၍ ဗန်းမော်ဆရာတော်ဘုရားကြီး၏ သရီရအရိုးဓာတ်ပြာတော်များကို နိုင်ငံတော်ဗဟိုသံဃာ့ဝန်ဆောင် မန္တလေးမြို့

မစိုးရိမ်တိုက်သစ် မဟာနာယကဆရာတော် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တဝါသေဋ္ဌာဘိဝံသ အမှူးပြု၍ ဆရာတော် သံဃာတော်များ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်၊ အလယ်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ကရဝိက်ရွှေဖောင်တော် ရေယာဉ်ပေါ်သို့ ပင့်ဆောင်ကြသည်။ ရွတ်ဖတ်ပွားများပူဇော် ဗန်းမော်ဆရာတော် ဘုရားကြီး၏ သရီရအရိုးဓာတ်ပြာတော်များကို ရေမျှောပူဇော်မည့် မင်းရဲလှဆိပ်ကမ်းအနီး မြစ်လယ်သို့ ပင့်ဆောင်ပူဇော်ကြစဉ် နိုင်ငံတော်ဗဟိုသံဃာ့ဝန်ဆောင် မန္တလေးမြို့ မစိုးရိမ်တိုက်သစ် မဟာနာယကဆရာတော် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တဝါသေဋ္ဌာဘိဝံသ အမှူးပြု၍ ဆရာတော် သံဃာတော်များ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် အဖွဲ့၊ တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်များ၊ တပည့် ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများ၊ သာသနာ့

နွယ်ဝင် သီလရှင်များနှင့် ဝတ်ရွတ်အဖွဲ့များက ဆရာတော်ကြီး၏ ဂုဏ်ကျေးဇူးတော်ကို အာရုံရည်မှန်းပြီး ပစ္စယနိဒ္ဒေသ (၂၄) ပစ္စည်း ပဋ္ဌာန်းဒေသနာတော်ကို ရွတ်ဖတ်ပွားများ ပူဇော်ကြသည်။ ရေမျှောပူဇော် ယင်းနောက် ရေမျှောပူဇော်မည့် နေရာသို့ရောက်သည့်အခါ အခမ်းအနားမှူးက သရီရဓာတု ပဝါဟနပူဇာအဖြစ် ဗန်းမော်ဆရာတော်ဘုရားကြီး၏ အရိုးဓာတ်ပြာတော်များကို ရေမျှောပူဇော်တော့မည် ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာကာ အနိစ္စာဝတ သင်္ခါရာ အစချီသော သံဝေဂသုံးဂါထာကို ရွတ်ဆိုပွားများ၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး၊ တိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်၊ အလယ်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူးနှင့် တာဝန်ရှိပုဂ္ဂိုလ်များက သရီရအရိုးဓာတ်ပြာတော်များကို ရေမျှောပူဇော်ကြပြီးနောက် ဆရာတော် သံဃာတော်များအား နေ့ဆွမ်း



နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဗန်းမော်ဆရာတော်ဘုရားကြီး၏ သရီရဓာတုပဝါဟနပူဇာ အရိုးဓာတ်ပြာတော်များကို ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကိုကိုက ရေမျှောပူဇော်စဉ်။

များ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းကြသည်။ သာသနာ့နွယ်ဝင် သီလရှင်များ၊ ဗန်းမော်ဆရာတော် ဘုရားကြီး၏ သရီရအရိုးဓာတ်ပြာတော်များကို ရေမျှောပူဇော်ရာတွင် ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များ၊ နှင့် လမ်းကြောင်းတစ်လျှောက် တပည့် ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများက ရွှေကိန္နရီ၊ ပွင့်ဖြူ၊ ပြဒါးပျံ၊ ပတိုင်း၊ ပိတောက် ရေယာဉ်များ ဖူးမြော်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်



နိုင်ငံတော် သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဗန်းမော်ဆရာတော်ဘုရားကြီး၏ သရီရဓာတုပဝါဟနပူဇာ အရိုးဓာတ်ပြာတော်များကို မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမျိုးအောင်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက ရေမျှောပူဇော်ကြစဉ်။

ကျေးဇူးတင်လွှာ

နေပြည်တော် ဇွန် ၇

နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ မဟာအောင်မြေမြို့နယ်၊ မဟာနန္ဒယံစဉ်ရပ်ကွက်၊ ဗန်းမော်ကျောင်းတိုက်ကြီး၏ ဦးစီးပဓာနနာယက ဆရာတော် အဘိဓဇမဟာရဋ္ဌဂုရု၊ အဘိဓဇအဂ္ဂမဟာ သဒ္ဓမ္မဇောတိက ဒေါက်တာ ဘဒ္ဒန္တကုမာရာဘိဝံသ မဟာထေရ်မြတ်ကြီး သက်တော် (၉၄)နှစ်၊ သိက္ခာတော် (၇၄ ဝါ) သည် မြန်မာသက္ကရာဇ် ၁၃၈၅ ခုနှစ်၊ နယုန်လဆန်း ၇ ရက်၊ ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ မေ ၂၅ ရက် (ကြာသပတေးနေ့)၊ ည ၁၁ နာရီ ၁၁ မိနစ်တွင် ဘဝနတ်ထံ ပျံလွန်တော်မူခဲ့သည်။

အဆိုပါ ဗန်းမော်ဆရာတော်ဘုရားကြီး၏ အန္တိမအဂ္ဂိဈာပန သာဓုကိဋ္ဌနပူဇာသဘင်အခမ်းအနားကို နာယကဆရာတော်ကြီးများ၏ ဩဝါဒများခံယူပြီး နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ၊ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ်၏ လမ်းညွှန်ချက်များနှင့်အညီ နိုင်ငံတော်အဆင့် အခမ်းအနားအဖြစ် ဇွန် ၆ ရက်နေ့တွင် အန္တိမအဂ္ဂိဈာပနသာဓုကိဋ္ဌန ပူဇာသဘင်အခမ်းအနားကို အန္တိမပူဇာသဘင် ဆင်ယင်ခြင်း၊ ချမ်းမြသာစည်ဈာပနကွင်းသို့ ကရဝိက်ယာဉ်တော်ဖြင့် ပင့်ဆောင်ခြင်း၊ အန္တိမ ဈာပန ပူဇာသဘင် ဆင်ယင်ခြင်း၊ ယနေ့တွင် သရီရဓာတုပဝါဟနပူဇာ ဓာတ်ပြာတော်များအား ဧရာဝတီမြစ်၊ မရမ်းခြံဆိပ်ကမ်း၌ ရေမျှောပူဇော်ခြင်း အခမ်းအနားတို့ဖြင့် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

ဆရာတော်ဘုရားကြီး၏ အန္တိမဈာပနသာဓုကိဋ္ဌန ပူဇာသဘင် အခမ်းအနား၏ အန္တိမပူဇာသဘင်တွင် သံဝေဂဉာဏ် ပွားတော်မူကြောင်း သဝဏ်လွှာကို ဖတ်ကြားပူဇော်ခဲ့သည့် နိုင်ငံတော် သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ အကျိုးတော်ဆောင်၊ သန့်လျင်မြို့၊ မင်းကျောင်းပထမပြန် စာသင်တိုက် ဦးစီးပဓာနနာယကဆရာတော် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ အဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိက ဒေါက်တာ ဘဒ္ဒန္တစန္ဒိမာဘိဝံသ၊ ဓမ္မသံဝေဂကထာ တရားမြွက်ကြား တော်မူခဲ့သည့် နိုင်ငံတော် ဗဟိုသံဃာ့ဝန်ဆောင် မန္တလေးမြို့၊ မစိုးရိမ်တိုက်သစ် မဟာနာယက အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ မဟာဓမ္မကထိက ဗဟုဇနဟိတဓရ ဘဒ္ဒန္တဝါသေဋ္ဌာဘိဝံသ နှင့် အခမ်းအနားသို့ ကြွရောက်တော်မူသည့် နိုင်ငံတော် ဩဝါဒါစရိယ သောဋ္ဌသမ ရွှေကျင်သာသနာပိုင် ဆရာတော်၊ သီတဂူကမ္ဘာ့ဗုဒ္ဓတက္ကသိုလ်များ၏ အဓိပတိ အဘိဓဇမဟာရဋ္ဌဂုရု အဘိဓဇအဂ္ဂမဟာသဒ္ဓမ္မဇောတိက ဒေါက်တာ ဘဒ္ဒန္တ ဉာဏိဿရ အမျိုးပြုသော ဆရာတော်ကြီးများ၊ ရဟန်းသံဃာများနှင့် သာသနာ့နွယ်ဝင် သီလရှင်များအားလည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဗန်းမော်ဆရာတော်ဘုရားကြီး၏ အန္တိမအဂ္ဂိဈာပန ပူဇာသဘင်အခမ်းအနားအား နိုင်ငံတော်အဆင့်နှင့်လျော်ညီစွာ ကျင်းပနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် တိုင်းဒေသကြီး သံဃနာယကအဖွဲ့နှင့် မြို့နယ် သံဃနာယကအဖွဲ့များမှ ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များ၊ ဦးစီးကော်မတီနှင့် လုပ်ငန်းကော်မတီအသီးသီးမှ တာဝန်ရှိသူများအားလည်းကောင်း၊ အန္တိမအဂ္ဂိဈာပန သာဓုကိဋ္ဌန ပူဇာသဘင် အခမ်း



နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်အမျိုးပြုသည့် အကြီးအကဲ ရှစ်ဦးက ဗန်းမော်ဆရာတော်ဘုရားကြီး၏ ရုပ်ကလာပ်တော်အား ဗိမာန်တော် မုခ်ဦးမှ သတ်မှတ်နေရာအထိ ပင့်ဆောင်ကြစဉ်။

အနားသို့ တက်ရောက်ပူဇော်ခဲ့ကြသည့် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ကြူကြူလှ၊ ကောင်စီတွဲဖက် အတွင်းရေးမှူး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ရဲဝင်းဦးနှင့်ဇနီး၊ ကောင်စီအဖွဲ့ဝင် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးရာပြည့်၊ သာသနာရေးနှင့်ယဉ်ကျေးမှုဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးကိုကိုနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံးမှ တပ်မတော်အရာရှိကြီးများနှင့် ဇနီးများ၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမျိုးအောင်နှင့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များ၊ အလယ်ပိုင်းတိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး၊ ဗိုလ်ချုပ်ကိုကိုဦးနှင့် တပ်ရင်း/ တပ်ဖွဲ့အသီးသီးမှ အရာရှိ၊ စစ်သည်၊ မိသားစုဝင်များ၊ မန္တလေးမြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီနှင့် တိုင်းအဆင့် ဌာနဆိုင်ရာများ၊ ခရိုင်နှင့် မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့များ၊ ဝတ်အသင်းအဖွဲ့များ၊ ဘာသာပေါင်းစုံ အသင်းအဖွဲ့များ၊ ကရဝိက်ဖောင်တော်၊ ဒေဝါဝင်း၊ ရာဇဝင်းဖြင့် ပါဝင်ပူဇော်ပေးပါသော အားကစားနှင့် ကာယပညာသိပ္ပံ (မန္တလေး) မှ တာဝန်ရှိသူများနှင့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ လူမှုရေးအသင်းအဖွဲ့များ၊ ဆရာတော်ဘုရားကြီး၏ ဆွေတော်မျိုးတော်များ၊ တပည့်ဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများ၊ ဥပါသကာများ၊ သံဝေဂဂါထာဖြင့် ပူဇော်ပေးသည့် မန္တလေးသိန်းဇော်နှင့် အနုပညာရှင်များအားလည်းကောင်း၊ ဝမ်းနည်းကြောင်း သဝဏ်လွှာများပေးပို့ခဲ့ကြသည့် ပြည်တွင်း၊ ပြည်ပ အကြီးအကဲများနှင့် ဘာသာရေးဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းအသီးသီးအား

လည်းကောင်း၊ ဆရာတော်ကြီး၏ အန္တိမအဂ္ဂိဈာပန အခမ်းအနားတွင် လောင်တိုက်တော်နှင့် မဏ္ဍပ်များမှ အစ စနစ်တကျ စီမံပေးပါသော ဆရာတော်အရှင်သူမြတ်များနှင့် အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ စေတနာရှင်အလှူရှင်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၊ နိုင်ငံတော် သံဃမဟာနာယကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဗန်းမော်ဆရာတော်ဘုရားကြီး၏ အန္တိမအဂ္ဂိဈာပန သာဓုကိဋ္ဌနပူဇာသဘင် အခမ်းအနားနှင့် သရီရဓာတုပဝါဟနပူဇာ ဓာတ်ပြာတော်များအား ရေမျှောပူဇော်ခြင်း အခမ်းအနားများအား တိုက်ရိုက် (Live) ရိုက်ကူးထုတ်လွှင့်ပေးပါသော ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန၊ မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား၊ မြဝတီရုပ်မြင်သံကြား၊ SKY NET နှင့် အခမ်းအနား အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေး အဘက်ဘက်မှ ပိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်ပေးကြသူများ ကျေးဇူးတင်ထိုက်သူများအားလုံးကို အထူးပင်ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်းနှင့် ဗန်းမော်ဆရာတော်ကြီး၏ အန္တိမအဂ္ဂိဈာပနသာဓုကိဋ္ဌန ပူဇာသဘင်အခမ်းအနား ကျင်းပရာ စံကျောင်းတော်နှင့် ချမ်းမြသာစည် ဈာပနကွင်းသို့ ပင့်ဆောင်ပူဇော်ရာတွင် လမ်းဘေးဝဲယာ တစ်လျှောက်မှ စနစ်တကျနှင့် စည်းကမ်းရှိစွာ ဂါရဝပြု ဖူးမြော်ကြည်ညိုခဲ့ကြသည့် ပြည်သူများ၊ သရီရဓာတုပဝါဟနပူဇာဓာတ်ပြာတော်များအား ရေမျှောပူဇော်ခြင်း အခမ်းအနားတွင် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြသူများနှင့် စေတနာသဒ္ဓါတရားထက်သန်စွာ လှူဒါန်းခဲ့ကြသူများကို အထူးပင် ကျေးဇူးတင်ရှိကြောင်း မှတ်တမ်းတင်ဖော်ပြအပ်ပါသည်။

အန္တိမအဂ္ဂိဈာပနပူဇော်ပွဲ ကျင်းပရေးဦးစီးကော်မတီ

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်သော်အား မြန်မာ-တရုတ် ခရီးသွားမြှင့်တင်ရေးအမှုဆောင်ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့ လာရောက်တွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် ဇွန် ၇
ဟိုတယ်နှင့် ခရီးသွားလာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးအောင်သော်အား မြန်မာ-တရုတ် ခရီးသွားမြှင့်တင်ရေး အမှုဆောင်ဥက္ကဋ္ဌ Mr. David Liu နှင့် အဖွဲ့သည် ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် နေပြည်တော်ရှိ ဝန်ကြီးဌာနဧည့်ခန်းမ၌ လာရောက်တွေ့ဆုံသည်။

ဆွေးနွေး
တွေ့ဆုံစဉ် မြန်မာ-တရုတ် နှစ်နိုင်ငံချစ်ကြည်ရေး၊ စီးပွားရေး၊ ယဉ်ကျေးမှုနှင့် ခရီးသွားလာရေး

ကိစ္စရပ်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ခရီးစဉ်ဒေသများ အကြောင်းကို ကျယ်ကျယ်ပြန့်ပြန့် သိရှိနိုင်ရေးအတွက် တရုတ်နိုင်ငံတွင် အသုံးများသော တစ်တော့(Tiktok) ကျွိုက်စိုလ် (Kuaishou) ကဲ့သို့ လူမှုကွန်ရက်မီဒီယာ ပလက်ဖောင်းများတွင် Myanmar Pavilion အမည်ဖြင့် မြှင့်တင်ကြော်ငြာရေး၊ ၂၀၂၄ ခုနှစ်တွင် International Mountain Tourism ပွဲတော်ကျင်းပနိုင်ရေး၊ မြန်မာ-တရုတ် ချစ်ကြည်ရေးမြို့တော်များ ဆောင်ရွက်နိုင်ရေးတို့ကို ဆွေးနွေးခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။



လျှပ်စစ်သုံးမော်တော်ယာဉ်များ ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းသို့ရောက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇွန် ၇
အမျိုးသားအဆင့် လျှပ်စစ်သုံး ယာဉ်နှင့် ဆက်စပ်လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ဦးဆောင်

ကော်မတီ၏ ခွင့်ပြုချက်ဖြင့် Auto Top Power Co., Ltd. မှ တင်သွင်းလာသော Honda ENS1 အမျိုးအစား လျှပ်စစ်သုံးမော်တော်ယာဉ်

ကိုးစီး၊ Faw Toyota BZ4X အမျိုးအစား လျှပ်စစ်သုံးမော်တော်ယာဉ် ခြောက်စီး၊ Myanmar Brilliance Auto Co., Ltd. မှ တင်သွင်းလာ

သော Kaiyi B-EV အမျိုးအစား လျှပ်စစ်သုံး မော်တော်ယာဉ် ခြောက်စီးနှင့် Chin Dwin Shan Construction Co., Ltd. မှ

တင်သွင်းလာသော BYD Dolphin နှင့်အညီ ထုတ်ယူခွင့်ပြုခဲ့ကြောင်း၊ အမျိုးအစား လျှပ်စစ်သုံးမော်တော်ယာဉ် ၁၅ စီး စုစုပေါင်းလျှပ်စစ်သုံး မော်တော်ယာဉ် ၃၆ စီးသည် ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းသို့ ရောက်ရှိလာ သဖြင့်ယနေ့တွင်လုပ်ထုံးလုပ်နည်း

များ တင်သွင်းမှုအတွက်အကောက်ခွန် ကင်းလွတ်ခွင့်ပြုထားကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးထွန်းထွန်းနောင် စစ်တွေမြို့ သူနာပြုနှင့်သားဖွားသင်တန်းကျောင်းသို့သွားရောက်ကြည့်ရှု မိုးစပါးစံပြစိုက်ကွက် သရုပ်ပြထွန်းယက်ခြင်းနှင့် စပါးမျိုးစေ့ပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားများ တက်ရောက်

စစ်တွေ ဇွန် ၇ စစ်တွေမြို့၌ ရောက်ရှိနေသော နယ်စပ်ရေးရာ ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်းနောင်သည် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးများ ဖြစ်ကြသည့်ဦးမျိုးသန့်၊ ဒေါက်တာ သက်သက်ခိုင်၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးထိန်လင်းတို့နှင့်အတူ ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် စစ်တွေမြို့ သူနာပြုနှင့် သားဖွားသင်တန်းကျောင်းသို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုပြီး မိုးစပါးစံပြစိုက်ကွက် သရုပ်ပြ ထွန်းယက်ခြင်းနှင့် စပါးမျိုးစေ့ပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားများသို့ တက်ရောက်သည်။

အား ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှု ပေးရာတွင်လည်း ဝါသနာ၊ စေတနာ အရင်းခံပြီး ကြင်ကြင် နာနာ ကုသပေးကြစေလိုကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်၏ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး ဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများတွင် အားကိုးအားထား ပြုရသည့်သူ များဖြစ်အောင်ကြိုးစားဆောင်ရွက် ကြစေလိုကြောင်း မှာကြားသည်။ ထို့နောက် စာသင်ဆောင်၊ ထမင်းစားဆောင်၊ အိပ်ဆောင်နှင့် ဝန်ထမ်းအိမ်ရာတို့ကို ကြည့်ရှု စစ်ဆေးကာ သင်တန်းသား သင်တန်းသူများအတွက် ချီးမြှင့် ငွေများ ပေးအပ်သည်။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးထွန်းထွန်းနောင်နှင့်အဖွဲ့ဝင်များ စစ်တွေမြို့ ပျားလည်ချောင်းကျေးရွာတွင် ထွန်စက်များဖြင့် သရုပ်ပြထွန်းယက်ခြင်းကို ကြည့်ရှုအားပေးစဉ်။



မှာကြား ဦးစွာ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်းနောင်နှင့် အဖွဲ့သည် စစ်တွေမြို့ ကျေးပင်ကြီးရပ်ကွက် ရှိ သူနာပြုနှင့် သားဖွားသင်တန်း

ယင်းနောက် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ် ကြီး ထွန်းထွန်းနောင်နှင့် အဖွဲ့ သည် စစ်တွေမြို့နယ် ပျားလည် ချောင်းကျေးရွာ၌ ကျင်းပသည့် မိုးစပါးစံပြစိုက်ကွက် သရုပ်ပြ ထွန်းယက်ခြင်းနှင့် စပါးမျိုးစေ့

မိုးစပါးစံပြစိုက်ကွက် သရုပ်ပြ ထွန်းယက်ခြင်း၊ စပါးမျိုးစေ့များ ထောက်ပံ့ ပေးအပ်ခြင်းတို့နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြား သည်။ ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးများ၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်

ပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် တက်ရောက်လာ သူများက ပျားလည်ချောင်း မိုးစပါးစံပြစိုက်ကွက် များတွင် ရခိုင်ပြည်နယ် ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်ရေး စီမံကိန်းအတွက် ပေးပို့ထားသည့် နယူးဟော်လန်

သည်။ အခမ်းအနားတွင် ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်းနောင်က အမှာစကားပြောကြားပြီး စိုက်ပျိုး ရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်း ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာတင်ထွဋ်က မိုးစပါး စံပြစိုက်ကွက် သရုပ်ပြထွန်းယက် ခြင်း၊ စပါးမျိုးစေ့များ ထောက်ပံ့ ပေးအပ်ခြင်းတို့နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

တောင်သူများ အနေဖြင့်လည်း ပန်းတိုင်အထွက်နှုန်း ပြည့်မီ စေရေး မျိုး၊ မြေ၊ ရေ၊ သွင်းအားစု၊ နည်းစနစ် မှန်ကန်စွာဖြင့် စိုက်ပျိုး ဆောင်ရွက်သွားကြရန်လိုကြောင်း၊ အားလုံးပူးပေါင်း ပါဝင်သည့် လက်လှမ်းမီ သီးနှံပုံစံ သုတေသန လုပ်ငန်းများကိုလည်း တစ်ပါ တည်း ဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ် ကြောင်း၊ ပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်းများကို ယခင်အခြေအနေ ထက် ပိုမိုသာလွန်ကောင်းမွန် အောင်မြင်ပြောင်းလဲဆောင်ရွက် ရာတွင် ဒေသခံပြည်သူများအနေ ဖြင့် အားသွန်ခွန်စိုက် ပူးပေါင်း ပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြရန် တိုက်တွန်း ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်းနောင် စစ်တွေမြို့ သူနာပြုနှင့်သားဖွားသင်တန်းကျောင်းရှိ သင်တန်းသား သင်တန်းသူ များအား ရင်းရင်းနှီးနှီးတွေ့ဆုံနှုတ်ဆက်စဉ်။

ကျောင်းသို့ ရောက်ရှိကြပြီး သင်တန်းခန်းမ၌ ကျောင်းအုပ် ဆရာမကြီးနှင့် ဆရာ ဆရာမများ၊ သင်တန်းသား သင်တန်းသူများ နှင့်တွေ့ဆုံ၍ မိမိတို့ သင်ကြားရ သည့်ဘာသာရပ်များကိုကျွမ်းကျင် စွာ တတ်မြောက်အောင် ကြိုးစား သင်ယူကြစေ လိုကြောင်း၊ သင်တန်းပြီးဆုံး၍ ပြည်သူ့လူထု

ပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ကြသည်။ အခမ်းအနားတွင် ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်းနောင်နှင့် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးထိန်လင်း တို့က အမှာစကား ပြောကြားကြ ပြီး စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယ ဝန်ကြီး ဒေါက်တာတင်ထွဋ်က

နှင့်ဒုတိယဝန်ကြီးများက ပျားလည် ချောင်းကျေးရွာ တောင်သူ လယ်သမားများအတွက် စိုက်ပျိုး ရေးဦးစီးဌာန မျိုးစေ့ဌာနခွဲက ထုတ်လုပ်သည့် ဆင်းသွယ်လတ် စပါးမျိုးစေ့နှင့် GW-11 စပါးမျိုးစေ့ အိတ်များကို ထောက်ပံ့ပေးအပ်ပြီး ဒေသခံ တောင်သူတစ်ဦးက ကျေးဇူးတင်စကား ပြန်လည်

ထွန်စက်များဖြင့်သရုပ်ပြထွန်းယက် နေမှုကို ကြည့်ရှုအားပေးသည်။ ထို့နောက် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်းနောင်နှင့် အဖွဲ့သည် စစ်တွေမြို့နယ် ရွာသစ်ကေ ကျေးရွာ၌ ကျင်းပသည့် မိုးစပါး စံပြစိုက်ကွက် သရုပ်ပြထွန်းယက် ခြင်းနှင့် စပါးမျိုးစေ့ ပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ကြ

ထောက်ပံ့ပေးအပ် ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးများ၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် နှင့် ဒုတိယဝန်ကြီးများက ရွာသစ် ကေကျေးရွာရှိ တောင်သူလယ် သမားများအတွက် စိုက်ပျိုးရေး ဦးစီးဌာန မျိုးစေ့ဌာနခွဲက ထုတ်လုပ်သည့် ဆင်းသွယ်လတ် စပါးမျိုးစေ့၊ GW-11 စပါးမျိုးစေ့ အိတ်များနှင့် ဟင်းသီးဟင်းရွက် မျိုးစေ့များကို ထောက်ပံ့ပေးအပ် ပြီး ရွာသစ်ကေကျေးရွာ မိုးစပါး စံပြစိုက်ကွက်များတွင် နယူး ဟော်လန်ထွန်စက်များဖြင့်သရုပ်ပြ ထွန်းယက်နေမှုကို ကြည့်ရှု အားပေးသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း မိုခါ မုန်တိုင်းဒဏ်ကြောင့် ထိခိုက် ပျက်စီးခဲ့သည့် တောင်သူလယ် သမားများ၏ လယ်ယာမြေများကို ကူညီထွန်းယက်ပေးရန် ဇွန် ၃ ရက် က စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန စက်မှု လယ်ယာဦးစီးဌာနမှ ပေးပို့သည့် နယူးဟော်လန် ထွန်စက် ၃၃ စီး စစ်တွေဆိပ်ကမ်းသို့ ရောက်ရှိခဲ့ပြီး ရခိုင်ပြည်နယ်၌ ယခင်ထွန်စက် ၄၇ စီးရှိပြီးဖြစ်သဖြင့် စုစုပေါင်း ထွန်စက်အစီး ၈၀ ဖြင့် ရာသီအမီ စိုက်ပျိုးနိုင်ရေးအတွက် ကူညီ ထွန်းယက်ပေးသွားမည်ဖြစ်သည်။ ထို့ပြင် သမဝါယမနှင့် ကျေးလက် ဖွံ့ဖြိုးရေးဝန်ကြီး ဌာနအနေဖြင့် လည်း ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း သမ ဝါယမစနစ်ဖြင့်မိုးစပါးဧက ၁၀၀၀၀ စိုက်ပျိုးသွားမည်ဖြစ်သည်။



စစ်တွေမြို့ အမှတ်(၄)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၌ တက်ရောက်ပညာသင်ကြားနေကြသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ များကို တွေ့ရစဉ်။



မင်းပြားမြို့ အမှတ်(၁)အခြေခံပညာအထက်တန်းကျောင်း၌ တက်ရောက်ပညာသင်ကြားနေကြသည့် ကျောင်းသား ကျောင်းသူ များကို တွေ့ရစဉ်။

အဆိုပါ အခမ်းအနားများတွင် ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်း နောင်က နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေ ဖြင့် မုန်တိုင်းဒဏ်သင့် ရခိုင် ပြည်နယ်အတွင်း ကူညီကယ်ဆယ် ရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်းများကို အားသွန်ခွန်စိုက် ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း၊ စိုက်ပျိုးရေးအပိုင်းတွင် ရာသီချိန် အမီ ထွန်းယက်စိုက်ပျိုးနိုင်ရေး စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်း ဝန်ကြီးဌာနမှ ကူညီထွန်းယက် ပေးခြင်း၊ ဒေသနှင့်ကိုညီသည့် မျိုးစပါးများ ဖြန့်ဝေထောက်ပံ့ ပေးခြင်း၊ ရေငန်တားတာများ ပြုပြင်ပေးခြင်းများကို ဆောင်ရွက် ပေးခဲ့ကြောင်း၊ ပြန်လည် ထူထောင်ရေး လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ရေလုပ်ငန်းများကို အဓိကဦးစားပေး ကူညီထောက်ပံ့ ပေးသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း၊

ရခိုင်ပြည်နယ်အတွင်း ဇွန် ၁ ရက်က ကျောင်းများအားလုံး ဖွင့်လှစ်နိုင်ခဲ့ပြီး အခြေခံပညာ ကျောင်းများတွင် ကျောင်းအပ်နှံမှု နှင့် ပညာသင်ကြားနေမှုအနေဖြင့် ဇွန် ၆ ရက်အထိ အထက်တန်း အဆင့်၌ ၃၂၆၇၆ ဦး၊ အလယ် တန်းအဆင့်၌ ၁၀၀၈၁၅ ဦးနှင့် မူလတန်းအဆင့်၌ ၅၁၀၇၉ ဦး စုစုပေါင်း ကျောင်းသားဦးရေ ၄၆၅၂၀ ကျောင်းအပ်နှံသင်ကြား လျက်ရှိကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ သတင်းစဉ်

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကိုကိုလှိုင် နယူးဒေလီမြို့အခြေစိုက် တောင်အာရှနိုင်ငံခြားသတင်းထောက်များအသင်းဥက္ကဋ္ဌ Mr. Shirumalla Venkat Narayan ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား လက်ခံတွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် ဇွန် ၇
အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးကိုကိုလှိုင်သည် နယူးဒေလီမြို့အခြေစိုက် တောင်အာရှနိုင်ငံခြား သတင်းထောက်များအသင်းဥက္ကဋ္ဌ Mr. Shirumalla Venkat Narayan ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ် အဖွဲ့အား ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီခွဲတွင် နေပြည်တော်ရှိ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး ဝန်ကြီး ဌာန၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။
ထိုသို့တွေ့ဆုံစဉ် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဖြစ်ပေါ်

တိုးတက်မှုအခြေအနေ၊ နိုင်ငံတည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး နှင့် တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးအတွက် နိုင်ငံတော်အစိုးရမှ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေ၊ မြန်မာနိုင်ငံ နှင့် အိန္ဒိယနိုင်ငံအကြား ကုန်သွယ်ရေးနှင့် ရင်းနှီး မြှုပ်နှံမှု၊ လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှု ချိတ်ဆက်ရေးနှင့် မီဒီယာကဏ္ဍဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးတို့တွင် ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်မှုများ မြှင့်တင်ရေးကိစ္စရပ်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ အမြင်ချင်းဖလှယ် ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။
သတင်းစဉ်



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်အုန်းအား နယူးဒေလီမြို့ရှိ တောင်အာရှနိုင်ငံခြားသတင်းထောက်များအသင်းဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့ လာရောက်တွေ့ဆုံ



နေပြည်တော် ဇွန် ၇
စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး ဝန်ကြီး ဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်အုန်းသည် နယူးဒေလီရှိ တောင်အာရှနိုင်ငံခြားသတင်းထောက် များအသင်း (The Foreign Correspondents' Club of South Asia - FCC) ဥက္ကဋ္ဌ Mr. Shirumalla Venkat Narayan ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ အား ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီခွဲတွင် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး၏ ဧည့်ခန်းမ၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။
ရှင်းလင်းပြောကြား
တွေ့ဆုံစဉ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက မြန်မာနိုင်ငံ ၏ ကုန်သွယ်မှုအခြေအနေနှင့် ဝန်ကြီးဌာနက လုပ်ဆောင်လျက်ရှိသည့် လုပ်ငန်းစဉ်များကို ဆွေးနွေး ပြောကြားပြီး မြန်မာ - အိန္ဒိယ နှစ်နိုင်ငံအကြား ကုန်သွယ်မှုတိုးမြှင့်နိုင်ရေး၊ မြန်မာနှင့် ယခင်ဗြိတိသျှ အိန္ဒိယဒေသ၌ ပါဝင်ခဲ့သောနိုင်ငံများအကြား စီးပွား ရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုနှင့် ကုန်သွယ်မှုမြှင့်တင် နိုင်မည့် အလားအလာများ၊ မြန်မာနှင့် အိန္ဒိယအရှေ့

မြောက်ဒေသပြည်နယ်များအကြား ကုန်သွယ်မှု၊ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုနှင့် စီးပွားရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှု များမြှင့်တင်ရေး၊ ဒေသခံပြည်သူအချင်းချင်း ကူးလူး ဆက်ဆံမှုများမြှင့်တင်ရေးတို့နှင့် ပတ်သက်၍ အမြင် ချင်းဖလှယ် ဆွေးနွေးကြပြီး Mr. Shirumalla Venkat Narayan က သိရှိလို၍ မေးမြန်းသည့်အချက်များကို ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။
တက်ရောက်
တွေ့ဆုံပွဲသို့ စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ် ရေးဝန်ကြီးဌာန စားသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်၊ ဒုတိယအမြဲတမ်းအတွင်း ဝန်နှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
သတင်းစဉ်

နေပြည်တော် ဇွန် ၇
ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးမောင်မောင်အုန်းအား အိန္ဒိယနိုင်ငံ နယူးဒေလီမြို့ရှိ တောင်အာရှနိုင်ငံခြားသတင်းထောက်များအသင်း ဥက္ကဋ္ဌ Mr. Shirumalla Venkat Narayan နှင့် အဖွဲ့က ယနေ့မနက် ၂ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး၏ ဧည့်ခန်းမ၌ လာရောက်တွေ့ဆုံသည်။
ဆွေးနွေး
တွေ့ဆုံစဉ် အိန္ဒိယ-မြန်မာ နှစ်နိုင်ငံမီဒီယာ ကဏ္ဍ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရေး၊ The Global New Light of Myanmar သတင်းစာ အဆင့်မြှင့်တင် ပြောင်းလဲရေးနှင့် နှစ်နိုင်ငံနယ်စပ်ကုန်သွယ်ရေး သတင်းများ ထည့်သွင်းဖော်ပြပေးရေး၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံ၌ ဖွင့်လှစ်သည့် သတင်းမီဒီယာသင်တန်းကျောင်းများ

တွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ သင်တန်းသားများ ပိုမိုတက်ရောက် နိုင်ရေး၊ ပြည်ပမီဒီယာများ စိတ်ဝင်စားသည့် သတင်းနှင့် သတင်းပုံစံကျ ဖော်ပြနိုင်ရန် ဆောင်ရွက် ရေး၊ သတင်းမီဒီယာကဏ္ဍ ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အတွက် နှစ်နိုင်ငံ နားလည်မှုစာချုပ်လွှာ လက်မှတ် ရေးထိုးနိုင်ရေး၊ နိုင်ငံပိုင်မီဒီယာနှင့် လွတ်လပ် သည့်မီဒီယာ ဟန်ချက်ညီညီ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက် နိုင်ရေး၊ နှစ်နိုင်ငံသတင်းသမားများ အပြန်အလှန် လည်ပတ်ရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များကို ရင်းရင်းနှီးနှီး ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။
တွေ့ဆုံပွဲသို့ ဒုတိယဝန်ကြီးဦးရဲတင့်၊ အမြဲတမ်း အတွင်းဝန် ဦးမျိုးမြင့်မောင်နှင့် ဌာနဆိုင်ရာအကြီး အကဲများ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။
သတင်းစဉ်



ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကျော်မျိုးထွဋ် အိန္ဒိယနိုင်ငံ နယူးဒေလီမြို့အခြေစိုက် တောင်အာရှနိုင်ငံခြားသတင်းထောက်များအသင်းဥက္ကဋ္ဌ Mr. Shirumalla Venkat Narayan ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့အား လက်ခံတွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် ဇွန် ၇
နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကျော်မျိုးထွဋ်သည် အိန္ဒိယနိုင်ငံ နယူးဒေလီမြို့ အခြေစိုက် တောင်အာရှနိုင်ငံခြားသတင်းထောက် များအသင်းဥက္ကဋ္ဌ Mr. Shirumalla Venkat Narayan ဦးဆောင်သော ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ အား ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန၌ လက်ခံတွေ့ဆုံ သည်။

တွေ့ဆုံစဉ် မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဖြစ်ပေါ်တိုးတက်မှု အခြေအနေများနှင့် မီဒီယာကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး အတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများမြှင့်တင်ရေး၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ ပကတိအခြေအနေမှန်များကို နိုင်ငံ တကာမှ ပိုမိုသိရှိရေးနှင့် နိုင်ငံပိုင်သတင်းမီဒီယာ များတွင် စွမ်းဆောင်ရည်မြှင့်တင်ရေးနှင့် စပ်လျဉ်း သည့် ကိစ္စရပ်များကို ရင်းနှီးပွင့်လင်းစွာ အမြင်ချင်း ဖလှယ်ဆွေးနွေးကြသည်။
သတင်းစဉ်

စစ်တွေမြို့ပေါ် ရပ်ကွက်များသို့ နိုင်ငံတော်ဓာတ်အားစနစ်မှ ဓာတ်အားစတင်ဖြန့်ဖြူးခြင်း အခမ်းအနားကျင်းပ

စစ်တွေ ဇွန် ၇
 စစ်တွေမြို့ပေါ် ရပ်ကွက်များသို့ နိုင်ငံတော် ဓာတ်အားစနစ်မှ ဓာတ်အားစတင် ဖြန့်ဖြူးခြင်း အခမ်းအနားကို ယနေ့ညပိုင်းတွင် စစ်တွေမြို့ ၆၆/၁၁ ကေစီ စစ်တွေ ဓာတ်အားခွဲရုံ၌ ကျင်းပသည်။
 အခမ်းအနားသို့ ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးများဖြစ်ကြသည့် ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်းနောင်၊ ဦးမျိုးသန့်၊ ဒေါက်တာ သက်သက်ခိုင်၊ ရခိုင်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ်ဦးထိန်လင်း၊ ဒုတိယ ဝန်ကြီး များ၊ လျှပ်စစ်စွမ်းအား ဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။
 အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်းနောင်က ၁၁ ကေစီ



မေယု(၁) ဓာတ်အားလိုင်း၊ သက်သက်ခိုင်က မေယု(၃) စက်ခလုတ်နှိပ်၍ ဓာတ်အား ပိုလွှတ်ပေးကြသည်။ ယနေ့ညပိုင်းတွင် စစ်တွေမြို့နှင့် နိုင်ငံခြားဖြစ်၍ ဒေသခံပြည်သူများ အခမ်းအနားတွင် ပြည်ထောင်စု ဝန်ကြီးများဖြစ်ကြသည့် ဒုတိယ ဗိုလ်ချုပ်ကြီး ထွန်းထွန်းနောင်၊ ဦးမျိုးသန့်၊ ဒေါက်တာ သက်သက်ခိုင်၊ ရခိုင်ပြည်နယ် ဝန်ကြီးချုပ်ဦးထိန်လင်း၊ ဒုတိယ ဝန်ကြီး များ၊ လျှပ်စစ်စွမ်းအား ဝန်ကြီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။
 မေယု(၂) ဓာတ်အားလိုင်း၊ မေယု(၄) ဓာတ်အားလိုင်းတို့ကို မှန်တိုင်းအလွန်ကာလဓာတ်အား ဖြန့်ဖြူးမှု ပထမအဆင့်အနေဖြင့် ဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ပါပြီ။
 ဝမ်းမြောက်ဝမ်းသာ ဖြစ်လျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။
 သတင်းစဉ်



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာညွန့်ဖေ ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်းနိုင်ငံ ကာဇန်မြို့သို့ရောက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇွန် ၇
 ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာညွန့်ဖေသည် အာရပ်စော်ဘွားများ ပြည်ထောင်စု ဒုတိယမြို့မှတစ်ဆင့် ရုရှားဖက်ဒရေးရှင်း နိုင်ငံ ကာဇန်မြို့သို့ ယနေ့မုန်းလွဲပိုင်းတွင် ရောက်ရှိရာ Shukshin တက္ကသိုလ်မှ တာဝန်ခံပါမောက္ခချုပ် Elena Viktorovna Guselnikova၊ တာဝန်ခံ ဒုတိယ ပါမောက္ခချုပ် Dr. Mikhail Sergeevich Vlasov နှင့် ညွှန်ကြားရေးမှူး Dr. Natalya Grigoryevna Vinogradova တို့က လေဆိပ်တွင် လာရောက်ကြိုဆို နှုတ်ဆက်ကြသည်။

ညနေပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် National Library of the Republic of Tatarstan သို့သွားရောက်၍ စာအုပ်ငှားရမ်းမှုစနစ်၊ စာဖတ်ခန်း များ၊ စာအုပ်ဟောင်းများ ထိန်းသိမ်းထားရှိမှုများကို ကြည့်ရှုလေ့လာသည်။
 ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးသည် “Uram” အားကစားရွာသို့ရောက်ရှိပြီး လူငယ်များအားကစား လေ့ကျင့်နေမှုကိုလည်းကောင်း၊ DJ School သို့ လည်းကောင်း သွားရောက်လေ့လာရာ တာဝန်ရှိသူ များက လိုက်လံရှင်းလင်းပြသခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
 သတင်းစဉ်



လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ဒုတိယမြို့နယ်ပညာရေးမှူးနှင့် ဦးစီးအရာရှိများ စီမံခန့်ခွဲမှုသင်တန်း ဖွင့်လှစ်

ရန်ကုန် ဇွန် ၇
 လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ဒုတိယမြို့နယ်ပညာရေးမှူးနှင့် ဦးစီးအရာရှိများ စီမံခန့်ခွဲမှုသင်တန်း အမှတ်စဉ်(၃/၂၀၂၃) သင်တန်းဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ယမန်နေ့နံနက် ၉ နာရီက အခြေခံပညာဦးစီးဌာန ပညာရေးစီမံခန့်ခွဲမှုသင်တန်းကျောင်း(ရန်ကုန်)ရှိ ပညာရတနာခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။
 အခမ်းအနားတွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ပညာရေးမှူးရုံးမှ ဒုတိယ



ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဒေါက်တာချိုမြတ်အောင်က သင်တန်းဖွင့် အမှာစကားပြောကြားပြီး စီမံခန့်ခွဲမှုသင်တန်း အမှတ်စဉ်(၃/၂၀၂၃)ကို ဖွင့်လှစ်ပေးသည်။
 ယခုသင်တန်းကို စီမံခန့်ခွဲရေး၊ အုပ်ချုပ်ရေးနှင့် ရုံးလုပ်ငန်းပိုင်း ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများကို တာဝန်ယူဆောင်ရွက်ရသည့် အရာထမ်းများ လုပ်ငန်းစွမ်းဆောင်ရည် ပိုမိုမြင့်မားလာစေရန်၊ ဘဏ္ဍာရေးဆိုင်ရာ ကိစ္စရပ်များကို တတ်ကျွမ်းနားလည်စွာ ဆောင်ရွက်တတ်စေရန်နှင့် သင်ကြားသင်ယူမှုဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများ၊ မူဝါဒ/စီမံကိန်းဆိုင်ရာလုပ်ငန်း များ၊ ကွန်ပျူတာ၊ ICT လုပ်ငန်းများ ပိုမိုတတ်ကျွမ်းနားလည်လာစေရန် အတွက် ပညာရေးစီမံခန့်ခွဲမှုသင်တန်းကျောင်း (ရန်ကုန်)မှ သင်တန်း နည်းပြ ၁၃ ဦးတို့က ဆွေးနွေးပို့ချသွားမည်ဖြစ်သည်။
 အဆိုပါသင်တန်းသို့တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်များမှ လက်ထောက် ညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ဒုတိယမြို့နယ်ပညာရေးမှူးနှင့် ဦးစီးအရာရှိများ စုစုပေါင်း ၂၇၆ ဦး တက်ရောက်ကြောင်းနှင့် သင်တန်းကာလမှာ ဇွန် ၆ ရက်မှ ဇူလိုင် ၁ ရက်အထိ ၂၆ ရက်ကြာ ဖွင့်လှစ်သင်ကြား ပို့ချသွား မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။
 သတင်းစဉ်

အိမ်တွင်းမှုသက်မွေးလုပ်ငန်း ပညာသင်ကျောင်းများ၌ သက်မွေးပညာရပ်များ သင်ကြားလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဇွန် ၇
 လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေး နှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေး ဝန်ကြီးဌာန လူမှုဝန်ထမ်းဦးစီး ဌာနသည် ရန်ကုန်၊ မန္တလေး၊ မော်လမြိုင်၊ ပုသိမ်၊ တောင်ငူ မြစ်ကြီးနား၊ ဖျာပုံ၊ စစ်တွေ၊ ရွှင် နှင့် ထားဝယ်မြို့တို့တွင် အိမ်တွင်းမှု သက်မွေးလုပ်ငန်း ပညာသင် ကျောင်းများ ဖွင့်လှစ်ထားရှိကာ စက်ချုပ်သင်တန်းများ၊ လက်မှု သင်တန်း၊ မုန့်မျိုးစုံပြုလုပ်နည်း သင်တန်း၊ အစားအစာချက်ပြုတ် နည်းသင်တန်းနှင့် ပန်းအလှပြင် သင်တန်း စသည့်သင်တန်းများကို ဘဏ္ဍာရေးနှစ် တစ်နှစ်လျှင် သင်တန်းအပတ်စဉ်ရက်စွဲ ဖွင့်လှစ် ၍ သင်ကြားပေးလျက်ရှိသည့် အပြင် ရန်ကုန်၊ မန္တလေး၊ မော်လမြိုင်၊ ပုသိမ်ကျောင်းများ၌ စနေ၊ တနင်္ဂနွေနေ့များတွင်လည်း အထူးသင်တန်းများ ဖွင့်လှစ် သင်ကြားပေးလျက်ရှိသည်။
 အိမ်တွင်းမှု သက်မွေးလုပ်ငန်း ပညာသင်ကျောင်း ၁၀ ကျောင်းတွင် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာနှစ်၌ သင်တန်း အပတ်စဉ်(၁/၂၀၂၃) ကျောင်း အခြေပြု သင်တန်းကို မေ ၂ ရက်မှ ဇွန် ၉ ရက်အထိ ဖွင့်လှစ်လျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။
 သတင်းစဉ်

လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးခက်ခဲသည့် စာစစ်ဌာနများမှ တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ အောင်စာရင်းများကို မြန်မာ့အသံက ထုတ်လွှင့်ကြေညာပေးမည်

နေပြည်တော် ဇွန် ၇

၂၀၂၃ ခုနှစ် တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ အောင်စာရင်းများကို တစ်ပြည်လုံးအတွက် တစ်ပြိုင်တည်း တစ်ရက်တည်းဖြင့် အပြီး ထုတ်ပြန်ကြေညာသွားမည်ဖြစ်ရာ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးခက်ခဲသော တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များရှိ စာစစ်ဌာနများ၏ အောင်စာရင်းများကို ဇွန် ၉ ရက် နံနက် ၆ နာရီတွင် မြန်မာ့အသံ (ရေဒီယို) တိုင်းရင်းသားအစီအစဉ်များမှ စတင်ထုတ်လွှင့်ကြေညာပေးသွားမည် ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ထုတ်လွှင့်ပေးမည့် စာစစ်ဌာနများမှာ ကချင်ပြည်နယ်မှ ပိုင်းမော်၊ တနင်္သာရီ၊ ချီဖွေ၊ ဖားကန့်၊ မိုးမောက်၊ ပူတာအို၊ ခေါင်လန်ဖူး၊ မချမ်းဘောနှင့် နောင်မွန်စာစစ်ဌာန၊ ကယားပြည်နယ်မှ လျိုင်ကော်၊ ဘော်လခဲ၊ ဖားဆောင်းနှင့် မယ်စုစာစစ်ဌာန၊ ကရင်ပြည်နယ်မှ လှိုင်းဘွဲ့၊ သံတောင်၊

ဇာပွန်၊ ကြာအင်းဆိပ်ကြီးနှင့် မြဝတီစာစစ်ဌာန၊ ချင်းပြည်နယ်မှ ဟားခါး၊ ဖလမ်း၊ တီးတိန်၊ တွန်းဇံ၊ မင်းတပ်၊ ကန်ပက်လက်၊ မတူပီနှင့် ပလက်ဝစာစစ်ဌာန၊ ရခိုင်ပြည်နယ်မှ မောင်တောနှင့် ဘူးသီးတောင်စာစစ်ဌာန၊ ရှမ်းပြည်နယ် (အရှေ့ပိုင်း) မှ မိုင်းခတ်၊ မိုင်းပျဉ်း၊ မက်မန်း၊ မိုင်းယန်း၊ မိုင်းခတ်၊ မိုင်းတုံ၊ မိုင်းဖြတ်နှင့် မိုင်းယောင်းစာစစ်ဌာန၊ ရှမ်းပြည်နယ် (မြောက်ပိုင်း) မှ ကွမ်းလုံ၊ ဟိုပန်း၊ လောက်ကိုင်၊ မိုးမိတ်နှင့် မဘိန်းစာစစ်ဌာန၊ ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း) မှ ပင်လောင်း၊ မိုင်းကိုင်း၊ ကွန်ဟိန်း၊ မိုးခဲ၊ မိုင်းရှူး၊ ကျေးသီးမံခဲ၊ မိုင်းပန်နှင့် မောက်မယ်စာစစ်ဌာန၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးမှ ကျွန်းစု၊ ပုလောနှင့် ဘုတ်ပြင်းစာစစ်ဌာန၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီးမှ စေတုတ္ထရာ၊ ငမဲ၊ ပခုက္ကူ၊ ရေစကြို၊ မြိုင်၊ ပေါက်၊ ဂန့်ဂေါနှင့် ထီးလင်းစာစစ်ဌာန၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးမှ မင်းကင်း၊ ကလေးဝ၊ ဝက်လက်၊ ကန့်ဘလူ၊ ကျွန်းလှ၊ ရေဦး၊ ဒီပဲယင်း၊

တန့်ဆည်၊ အရာတော်၊ ချောင်းဦး၊ ကနီ၊ ဆားလင်းကြီး၊ ကသာ၊ ထီးချိုင့်၊ အင်းတော်၊ ဗန်းမောက်၊ ကောလင်း၊ ဝန်းသို၊ မော်လိုက်၊ ဖောင်းပြင်၊ ခန္တီး၊ ဟုမ္မလင်း၊ လေရီး၊ လဟယ်နှင့် နန်းယွန်းစာစစ်ဌာန၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးမှ ကိုကိုးကျွန်းစာစစ်ဌာနတို့ ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါတက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲအောင်စာရင်းကြေညာချက်များကို မြန်မာနိုင်ငံအထက်ပိုင်းဒေသ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးခက်ခဲသော တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များရှိ စာစစ်ဌာနများအတွက် လှိုင်းတို (၅၀ ဒသမ ၇၁ မီတာ)၊ (၅၉၁၅ ကီလိုဟက်စ်) မှလည်းကောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံအထက်ပိုင်းဒေသ လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးခက်ခဲသော တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များရှိ စာစစ်ဌာနများအတွက် လှိုင်းလတ် (၄၁၁ ဒသမ ၅၂ မီတာ)၊ (၇၂၉ ကီလိုဟက်စ်) မှလည်းကောင်း ဖမ်းယူနားဆင်နိုင်ပါကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသက်ခိုင်ဝင်း ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနတို့တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသော သွားနှင့်ခံတွင်းဆရာဝန်များနှင့် တွေ့ဆုံအမှာစကားပြောကြား

နေပြည်တော် ဇွန် ၇

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနတို့တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသော သွားနှင့်ခံတွင်းဆရာဝန်များနှင့် တွေ့ဆုံအခမ်းအနားကို ယနေ့မနက် ၉ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၌ ကျင်းပရာ ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာသက်ခိုင်ဝင်း၊ ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ အေးထွန်း၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ ဒုတိယ ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်များ၊ ညွှန်ကြားရေးမှူးများ၊ နေပြည်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ်များမှ သွားနှင့်ခံတွင်း ဆရာဝန်များ တက်ရောက်ကြသည်။



ဦးစားပေးလုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခု

ဦးစွာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက သွားနှင့် ခံတွင်းကျန်းမာရေးကဏ္ဍ ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးနှင့် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန၏ ဦးစားပေးလုပ်ငန်းစဉ် တစ်ခုဖြစ်သည့် လူတိုင်းလက်လှမ်းမီသည့် သာတူညီမျှ ကျန်းမာရေးစနစ် (Universal Health Coverage-UHC) ရရှိရေးဆောင်ရွက်ရာတွင် ပြည်သူ့လူထုအား သွားနှင့်ခံတွင်းဆိုင်ရာ အခြေခံကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုများကို မြို့နယ်နှင့် တိုက်နယ်အဆင့်မှ ကျေးလက်ဒေသများအထိ ပိုမိုစွဲမြဲစွာ ပေးအပ်နိုင်ရေးအတွက် ဝန်ကြီးဌာနက စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း။

ခံတွင်းဆရာဝန်များကို ထားရှိရေးဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ သွားနှင့်ခံတွင်းဆရာဝန်များအနေဖြင့် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေး၊ ကုသရေးဟူ၍ ကဏ္ဍခွဲခြားခြင်းမရှိဘဲ ပြည်သူ့လူထုနှင့် လူနာများ၏ အကျိုးကို ရှေးရှု၍ ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးနှင့် ကုသရေးလုပ်ငန်းများကို တွဲဖက်ဆောင်ရွက်ကြရန်လိုအပ်ကြောင်း။

ပညာရပ်ဆိုင်ရာ တိုးတက်မှုများ အဆက်မပြတ် ရှိစေရေးအတွက် ဌာနတွင်း စဉ်ဆက်မပြတ် သင်ယူလေ့လာခြင်းအစီအစဉ် (CME) များ ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ဌာနတွင်း ဉာဏ်သစ်လောင်းသင်တန်းများ ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ နိုင်ငံတကာနှင့်ပြည်တွင်းမှ ပညာရှင်များနှင့် ပူးပေါင်း၍ ပညာရပ်ဆိုင်ရာ အလုပ်ရုံဆွေးနွေးပွဲများနှင့် နှီးနှောဖလှယ်ပွဲများ ကျင်းပခြင်း စသည်တို့ကို ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ပြီး ဝန်ကြီးဌာနကလည်း ပံ့ပိုးပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း။

သွားနှင့်ခံတွင်း ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု

တိုးတက်မြင့်မားရေးနှင့် လွှမ်းမိုးမှုကောင်းမွန်စေရေးဆောင်ရွက်ရာတွင် ကုသရေးလုပ်ငန်းများအပြင် ကျန်းမာကြံ့ခိုင်သည့် မျိုးဆက်သစ်လူငယ်များ ပေါ်ထွန်းလာစေရေးအတွက် အထူးအရေးပါသည့် ကျောင်းကျန်းမာရေးလုပ်ငန်းများနှင့် ကျောင်းသားလူငယ်များ၏ သွားနှင့်ခံတွင်းကျန်းမာရေးကို အဓိကထား၍ ဆောင်ရွက်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ထို့ပြင် မူကြိုကျောင်းများနှင့် နေ့ကလေးထိန်းကျောင်းများတွင် သက်ငယ်ကလေးသွားပိုးစားရောဂါ ကာကွယ်ခြင်း၊ ကိုယ်ဝန်ဆောင်မိခင်များတွင် သွားကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခြင်းနှင့် သက်ကြီးရွယ်အိုများအတွက် သွားနှင့်ခံတွင်းကျန်းမာရေး စောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ စသည့် ပြည်သူ့ကျန်းမာရေးလုပ်ငန်းများကို တွဲဖက်ဆောင်ရွက်ကြရန်၊ သွားနှင့်ခံတွင်းဆိုင်ရာ ကျန်းမာရေးလူစွမ်းအားအရင်းအမြစ်များ တိုးတက်ရရှိစေရေးအတွက် မကြာမီသင်တန်းပြီးဆုံးမည့် သွားနှင့်ခံတွင်းဆိုင်ရာ

အလုပ်သင်ဆရာဝန်များအား လုပ်ငန်းခွင်အတွင်းသို့ အဆင်ပြေချောမွေ့စွာ ဝင်ရောက်နိုင်ရေးအတွက် စီစဉ်ထားရှိပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ သွားဘက်ဆိုင်ရာ သူနာပြုနှင့် သွားဘက်ဆိုင်ရာ အကူသူနာပြုများကို လည်း မွေးထုတ်လျက်ရှိကြောင်း၊ ထို့ပြင် သွားတုကွမ်းကျင်ဝန်ထမ်းများကို တိုးချဲ့မွေးထုတ်၍ အလုပ်ခန့်ထားပေးပြီး သွားတုလုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများကို ဝယ်ယူဖြည့်ဆည်းပေးလျက်ရှိကြောင်း။

သွားဘက်ဆိုင်ရာဆေးကုသမှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရာတွင် အထွေထွေရောဂါကုဆေးရုံများတွင် သွားဆေးခန်းများကို ဖွင့်လှစ်ထားရှိသောမက သွားရောဂါကုသိမ်းသန့်ဆေးရုံများကို တိုးချဲ့ဖွင့်လှစ်သွားရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း ပြောကြားသည်။

ရှင်းလင်းပြောကြား

ထို့နောက် ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာအေးထွန်းက သွားနှင့်ခံတွင်းဆရာဝန်များအနေဖြင့် စဉ်ဆက်မပြတ် လေ့လာဆည်းပူးနိုင်မည့် အခွင့်အလမ်းများ၊ ပညာရပ်ပိုင်းဆိုင်ရာ တိုးတက်ရေးနှင့် ရာထူးတာဝန်အဆင့်ဆင့် ပေးအပ်နိုင်မည့် အခွင့်အလမ်းများ၊ သွားနှင့်ခံတွင်းကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု လုပ်ငန်းများအတွက် လိုအပ်သည့် ဆေးပစ္စည်းနှင့်စက်ကိရိယာများကို စနစ်တကျ စာရင်းကောက်ယူ၍ တင်ပြနိုင်ရေး တို့နှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်လာသည့် ညွှန်ကြားရေးမှူး (သွားကျန်းမာ) ဒေါက်တာ ခင်မောင်နှင့် နေပြည်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များမှ သွားနှင့်ခံတွင်း အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများ၊ သွားနှင့်ခံတွင်းဆရာဝန်များက လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှုများ၊ လုပ်ငန်းလိုအပ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ တင်ပြဆွေးနွေးရာ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဖြည့်ဆည်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်

ကျောင်းကုန်းမြို့နယ်၌ (၃၂)ခုတင်ဆွဲ နှစ်ထပ်တိုးချဲ့လူနာဆောင်ပွင့်ပွဲ ကျင်းပ

ကျောင်းကုန်း ဇွန် ၇

ဧရာဝတီ တိုင်းဒေသကြီး ကျောင်းကုန်းမြို့နယ် ပြည်သူ့ဆေးရုံဝင်းအတွင်း ဆောက်လုပ်ထားသော (၃၂)ခုတင်ဆွဲ နှစ်ထပ် တိုးချဲ့လူနာဆောင်ပွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ယမန်နေ့နံနက် ၈ နာရီက ကျင်းပရာ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးတင်မောင်ဝင်း၊ အနောက်တောင်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ် တိုင်းမှူး ဗိုလ်ချုပ် ကြည်ခိုင်၊ လုံခြုံရေးနှင့်

နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီးဗိုလ်မှူးကြီး မိုးမင်းနိုင်၊ တိုင်းဒေသကြီးကုသရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာဇော်မင်းထွန်းနှင့် အလှူရှင် ဦးကြည်လွင်တို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကာ ကမ္ဘည်းမော်ကွန်းအား အမွှေးနံ့သာရည်ပက်ဖျန်းပေးခဲ့သည်။

အခမ်းအနားတွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ်က အဖွင့်အမှာစကားပြောကြားပြီး အနောက်တောင်တိုင်း စစ်ဌာန

ချုပ်တိုင်းမှူးက ဂုဏ်ပြုအမှာစကားပြောကြားသည်။ အလှူရှင် ရန်ကုန်မြို့နေ ကျောင်းကုန်းမြို့နယ်အသင်း အတွင်းရေးမှူး ဦးကြည်လွင်က လှူဒါန်းရခြင်းအကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး အဆောက်အအုံနှင့်ပတ်သက်သော လှူဒါန်းမှုမှတ်တမ်းကို လွှဲပြောင်းပေးအပ်ရာ မြို့နယ်ကုသရေးဦးစီးဌာနမှူး ဒေါက်တာအေးနိုင်က လက်ခံရယူခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)



ဂျပန်နိုင်ငံ၏ ကိုယ်ပိုင်ကာကွယ်ရေးတပ်ဖွဲ့များအား ပံ့ပိုးပေးမည့် စက်ပစ္စည်းများ ပြည်တွင်း၌ ထုတ်လုပ်နိုင်ရေး ဥပဒေတစ်ရပ် ပြဋ္ဌာန်း

တိုကျို ဇွန် ၇
ဂျပန်နိုင်ငံလွှတ်တော်က နိုင်ငံ၏ ကိုယ်ပိုင် ကာကွယ်ရေးတပ်ဖွဲ့အား ပံ့ပိုးပေးမည့် စက်ပစ္စည်း များ ပြည်တွင်း၌ ထုတ်လုပ်နိုင်ရေးအတွက် စီမံထား သည့် ဥပဒေတစ်ရပ်ကို ယနေ့ပြဋ္ဌာန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
အဆိုပါဥပဒေ၏ အဓိကပြဋ္ဌာန်းချက်တွင် ကိုယ်ပိုင်ကာကွယ်ရေးတပ်ဖွဲ့များ၏ မစ်ရှင်များတွင် အရေးကြီးသည့် စက်ပစ္စည်းကိရိယာများအတွက် အစိုးရအား စီစဉ်နိုင်ခွင့်ရရှိရန်နှင့် ကုမ္ပဏီတစ်ခုသည် လုပ်ငန်း ဆက်လက်မလုပ်ဆောင်နိုင်ပါက လုပ်ပိုင်ခွင့်ကို အခြားကုမ္ပဏီများထံ လွှဲအပ်ရန်ဖြစ် သည်။
အဆိုပါ ဥပဒေကြမ်းကို ဇွန် ၇ ရက်တွင် ပြုလုပ်သည့် အထက်လွှတ်တော် စုံညီအစည်းအဝေး တွင် ထောက်ခံအများစုဖြင့် အတည်ပြုခဲ့ခြင်းဖြစ် သည်။ လစ်ဘရယ်ဒီမိုကရက်တစ်ပါတီနှင့် ကိုမီတို ပါတီများအပြင် အတိုက်အခံပါတီများကပါ ၎င်းကို

ထောက်ခံခဲ့သည်။
ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနသည် ကန်ထရိုက် တာများထံ ပေးအပ်သည့် လျှို့ဝှက်အချက် အလက်များကို ကာကွယ်ရေးပစ္စည်းလျှို့ဝှက်ချက် များအဖြစ် သတ်မှတ်ရန် ဥပဒေတွင် ခွင့်ပြုထားသည်။ လျှို့ဝှက်အချက်အလက် ပေါက်ကြားပါက တာဝန်ရှိသူများကို ရာဇဝတ်ကြောင်းအရ အပြစ်ပေး နိုင်သည်။ ၎င်းတို့အား ထောင်ဒဏ် တစ်နှစ်အထိ သို့မဟုတ် ဒဏ်ငွေ ယန်း ၅၀၀၀၀၀ သို့မဟုတ် အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၃၆၀၀ ခန့်အထိ ချမှတ်နိုင် သည်။
၎င်းတို့၏ ထောက်ပံ့ရေးကွင်းဆက်နှင့် ဆိုက် ဘာလုံခြုံရေးစနစ်များကြောင့် အခက်အခဲများဖြစ် ပေါ်သည့်အချိန်တွင် ကာကွယ်ရေးပစ္စည်းထုတ်လုပ် မှုဆိုင်ရာ ကုန်ကျစရိတ်များကို အစိုးရက ပေးဆောင် ရမည်ဖြစ်သည်ဟု အဆိုပါဥပဒေတွင် ပြဋ္ဌာန်း ထားသည်။
ကာကွယ်ရေးပစ္စည်းထုတ်လုပ်သည့်ကုမ္ပဏီ



များသည် ၎င်းတို့၏ ထုတ်ကုန်များကို နိုင်ငံရပ်ခြားသို့ ခွင့်ပြုထားကြောင်း သိရသည်။
ကိုးကား- အင်န်အိတ်ချ်ကေ ဘာသာပြန်- အောင်ကျော်ကျော်



ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံနှင့် ထိုင်းနိုင်ငံတို့အကြား နယ်စပ်ဖြတ်ကျော် ငွေပေးချေသည့်စနစ် ဒုတိယအဆင့် စတင်ဆောင်ရွက်

ဖနောင်ပင် ဇွန် ၇
ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံနှင့် ထိုင်းနိုင်ငံတို့အကြား ကျူးကျော်စနစ်ဖြင့် နယ်စပ်ဖြတ်ကျော် ငွေပေးချေ နိုင်သည့်စနစ် ဒုတိယအဆင့်ကို ယမန်နေ့က စတင် ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယင်းစနစ်အရ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံတွင် ထိုင်းနိုင်ငံသားများ ပစ္စည်း ဝယ်ယူပါက ဘတ်ငွေဖြင့် ပေးချေနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ ၎င်းနယ်စပ်ဖြတ်ကျော် ငွေပေးချေမှုစနစ် ဒုတိယအဆင့် စတင်ဆောင်ရွက်သည့်အခမ်းအနားကို ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ ဖနောင်ပင်မြို့၌ ကျင်းပရာ ကမ္ဘောဒီးယား အမျိုးသားဘဏ်ဥက္ကဋ္ဌချိန်တိုနှင့် ထိုင်းနိုင်ငံ ဗဟိုဘဏ်ဥက္ကဋ္ဌ ဆူသီဝါနာဂူပက်တို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ ယခုကဲ့သို့ နယ်စပ်ဖြတ် ကျော်ငွေပေးချေသည့်စနစ်ကို အသုံးပြုခြင်းဖြင့် နှစ်နိုင်ငံအကြား သက်ဆိုင်ရာငွေကြေးများသုံးစွဲခြင်း ကို မြှင့်တင်နိုင်ပြီး နယ်စပ်ကုန်သွယ်ရေးကို တိုးမြှင့် နိုင်ကာ ခရီးသွားလုပ်ငန်းများကိုလည်း မြှင့်တင်နိုင် မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ယခုငွေပေးချေမှုစနစ်၏ ပထမအဆင့်ကို ၂၀၂၀ပြည့်နှစ်က စတင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ

ပထမအဆင့် တွင် ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံသားများက ထိုင်းနိုင်ငံရှိ လက်လီကုန်သည်များထံ ဝယ်ယူသည့် ကုန်ပစ္စည်းအတွက် မိုဘိုင်းဖုန်း အက်ပလီကေးရှင်း ဖြင့် ငွေပေးချေနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ယခုနယ်စပ်ဖြတ်ကျော်ငွေပေးချေမှုစနစ်အရ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံသားများသည် ရီယယ်ငွေဖြင့် ထိုင်းနိုင်ငံတွင် ကုန်ပစ္စည်းများဝယ်ယူနိုင်မည်ဖြစ် ပြီး ထိုင်းနိုင်ငံသားများသည် ဘတ်ငွေဖြင့် ကမ္ဘော ဒီးယားနိုင်ငံတွင် ကုန်ပစ္စည်းဝယ်ယူနိုင်မည်ဖြစ် သည်။
ယခုငွေပေးချေမှုစနစ် အသုံးပြုရေးအတွက် သုံးစွဲသူသည် မိမိ၏နိုင်ငံတွင် သတ်မှတ်ထားသည့် ငွေကြေးဖြင့် ဖွင့်လှစ်ထားသည့်ဘဏ်စာရင်း ရှိရမည် ဖြစ်သည်။ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံသား ရွှေ့ပြောင်း လုပ်သား တစ်သန်းကျော် ထိုင်းနိုင်ငံတွင် လက်ရှိ အလုပ်လုပ်ကိုင်နေပြီး ယခုနှစ်ပထမသုံးလအတွင်း ထိုင်းနိုင်ငံသား ၄၂၄၀၀၀ကျော် ကမ္ဘောဒီးယားသို့ လာရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ကိုးကား-ဆင်ဟွာ၊ ဘာသာပြန်-စိုးသူရ

အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံက ၂၀၂၃ ခုနှစ် နှစ်ကုန်ပိုင်းတွင် တစ်ခါသုံးပလတ်စတစ်ထုတ်လုပ်မှုကို တားမြစ်ရန် စီစဉ်

သိရသည်။
အဆိုပါ ညွှန်ကြားချက် ၌ ဈေးဝယ်ရာတွင် အသုံးပြုသည့် တစ်ခါသုံးပလတ်စတစ်များနှင့် ပလတ်စတစ်ကို အသုံးပြုထား သည့် ပန်းကန်ခွက်ယောက်များ ပါဝင်မည်ဖြစ်ကြောင်း အင်ဒို နီးရှားနိုင်ငံ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် နှင့် သစ်တောဝန်ကြီးဌာန ဝန်ကြီး လည်း ညွှန်ကြားထားကြောင်း သိရသည်။
လူပေါင်း သန်း ၂၇၀ ရှိသည့် အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံသည် ပြီးခဲ့သည့် နှစ်အတွင်းက ပလတ်စတစ်စွန့် ပစ်ပစ္စည်း တန်ချိန် ၁၂ ဒသမ ၆ သန်းအထိ စွန့်ပစ်ခဲ့ကြောင်း အင်ဒိုနီးရှားနိုင်ငံ သဘာဝပတ်ဝန်း ကျင် ဝန်ကြီးဌာနက ပြောကြား သည်။
ကိုးကား-စီအင်န်အေ ဘာသာပြန်-အလင်းသစ်

စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာစက်မှုပြပွဲ ဂျပန်နိုင်ငံ တိုကျိုမြို့၌ ကျင်းပ

တိုကျို ဇွန် ၇
စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာစက်မှုပြပွဲကို ဂျပန်နိုင်ငံ တိုကျိုမြို့တွင် ယမန်နေ့က ကျင်းပခဲ့ ကြောင်း သိရသည်။
ယင်းပြပွဲ၌ စားသောက်ကုန်ထုတ်လုပ်ရေး လုပ်ငန်းများတွင် စက်ရုပ်များက စားသောက်ကုန်များ ကို ပြင်ဆင်ထုပ်ပိုးထုတ်လုပ်နေခြင်းကို ပြသခဲ့ပြီး လူသားလုပ်သားများ ရှားပါးနေသည့်အချိန်တွင် စားသောက်ကုန်ထုတ်လုပ်ရေးလုပ်ငန်းများ အတွက် အင်အားတစ်ရပ်ဖြစ်စေခဲ့သည်။ စက်ရုပ် လုပ်သားများသည် အစုအဖွဲ့အလိုက် စားသောက် ကုန်များကို ဘူးများအတွင်းသို့ ထည့်သွင်းရေး လုပ်ဆောင်ရာတွင် စက်ရုပ်လုပ်သားတစ်ဦးက တာဝန် ပျက်ကွက်ပါက အခြားစက်ရုပ်လုပ်သားက ကူညီ၍ တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ကြောင်း သိရသည်။
ပြောကြား
၎င်းပြပွဲတွင် စားသောက်ကုန်ထုတ်လုပ်ရေး ကုမ္ပဏီ ယာမာဇန်က နေ့လယ်စာဘူးများအား လူသားလုပ်သားအကူအညီမပါဘဲ ပုံရိပ်ဖမ်း နည်းပညာအသုံးပြု၍ ထုပ်ပိုးခြင်းကို လက်တွေ့ ပြသခဲ့သည်။ ဂျပန်နိုင်ငံရှိ စားသောက်ကုန်ထုတ်လုပ် ရေးလုပ်ငန်းများသည် လက်ရှိအချိန်တွင် စားသောက် ကုန်ထုတ်လုပ်ရေး နည်းစနစ်များကို အဆင့်မြှင့်တင် ပြောင်းလဲရန် ကြိုးပမ်းနေပြီး လူသားလုပ်သား များနေရာတွင် စက်ရုပ်လုပ်သားများအား ပြောင်းလဲ သုံးစွဲနေကြောင်း ဂျပန်နိုင်ငံ စားသောက်ကုန်ထုတ် လုပ်ရေးအဖွဲ့ တာဝန်ရှိသူမိနာမီ တီဆူနီယူကီက ပြောကြားသည်။
ကိုးကား-အင်န်အိတ်ချ်ကေ ဘာသာပြန်-စိုးသူရ



မေလနေ့ခင်းပိုင်းတွင် ကီလိုမီတာ ၂၀၀၀ အကွာအဝေးရှိ ပဲ့ထိန်းဒုံး ကျည်သစ်တစ်စင်းကို ထုတ်ဖော်ပြသ ခဲ့သည်။
ကိုးကား- အင်န်အိတ်ချ်ကေ ဘာသာပြန်- အောင်ကျော်ကျော်

အီရန်နိုင်ငံက ပထမဆုံးသော အသံထက်မြန်သည့် ဒုံးကျည်တစ်စင်း ထုတ်ဖော်ပြသ

တီဟီရန် ဇွန် ၇
အီရန်နိုင်ငံသည် နိုင်ငံ၏ပထမဆုံး သော အသံထက်မြန်သည့် ဒုံးကျည်တစ်စင်း ကို ယမန်နေ့တွင် ထုတ်ဖော်ပြသခဲ့ သည်။
နိုင်ငံ၏ ထိပ်တန်းတော်လှန်ရေး အစောင့်တပ်ဖွဲ့၏ ကာကွယ်ရေးဆိုင်ရာ အခမ်းအနားတစ်ခုတွင် အဆိုပါ ဒုံးကျည် ကို ထုတ်ဖော်ပြသခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။
ဒုံးကျည်သည် မည်သည့်ပစ်မှတ်ကို မဆို ထိမှန်နိုင်ပြီး ကာကွယ်ရေးအကာအရံ

များကိုလည်း ထိုးဖောက်ဝင်ရောက်နိုင် သည်ဟု နိုင်ငံ၏ ထိပ်တန်းတော်လှန်ရေး အစောင့်တပ်ဖွဲ့တပ်မှူးတစ်ဦးက ပြော သည်။
အခမ်းအနားတွင် သမ္မတ အီဘရာ ဟင် ရိုင်စီက နိုင်ငံအတွင်း၌ ဒုံးကျည် ထုတ်လုပ်ခြင်းဆိုင်ရာ အသိပညာများကို ရရှိထားပြီးဖြစ်ကြောင်းနှင့် ဒုံးကျည်ဖွံ့ဖြိုး မှုအစီအစဉ်ကို ခြိမ်းခြောက်မှုဖြင့် ရပ်တန့် မည်မဟုတ်ကြောင်းလည်း ကတိပြု ပြောကြားသည်။

အဆိုပါ ဒုံးကျည်သည် အသံ၏ အမြန် နှုန်းထက် ၁၅ ဆ ပိုမြန်ကြောင်း အီရန် အစိုးရပိုင် သတင်းဌာနက ဖော်ပြသည်။ ဒုံးကျည်၏ အကွာအဝေးသည် ကီလို မီတာ ၁၄၀၀ ရှိပြီး အစွမ်းရှိနိုင်သည့် ရောက်ရှိနိုင်သည်ဟု ဆိုသည်။
အီရန်သည် ၎င်း၏မျှော်လင့်ချက်အရ အစီအစဉ်အတွက် နိုင်ငံတကာမှ ပိုမိုဆုံး အရေးယူမှုများရှိသော်လည်း ဒုံးကျည်ဖွံ့ဖြိုးမှုအစီအစဉ်များကို ဆက်လက်လုပ် ဆောင်လျက်ရှိသည်။

ပဲခူးတိုင်း-နတ်သံကွင်း-ကျောက်ကြီးကျေးရွာအနီးရှိ စစ်တောင်းမြစ်ကူးတံတား(နတ်သံကွင်း)အား

KNLA အဖွဲ့မှ အကြမ်းဖက်မှုလိုလားသူများနှင့် PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်သမားများက မိုင်းထောင်ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီး

နေပြည်တော် ဇွန် ၇ အကြမ်းဖက်အဖွဲ့အစည်းများ ဖြစ်သည့် NUG၊ CRPH တို့၏ လက်ဝေခံ PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်သမားများသည် တိုင်းပြည် တည်ငြိမ်အေးချမ်းမှုနှင့် တရား ဥပဒေစိုးမိုးမှုကို ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် ရုံးဌာန အဆောက်အအုံများ၊ စာသင် ကျောင်းများ၊ အများပြည်သူ နေထိုင်လျက်ရှိသော နေအိမ်များ၊ လမ်း၊ တံတားများအား မီးရှို့ ဖျက်ဆီးခြင်း၊ မိုင်းထောင်ဖောက် ခွဲခြင်း၊ ကျေးရွာများအတွင်း ဝင်ရောက်၍ အဖျက်အမှောင် လုပ်ရပ်များ လုပ်ဆောင်ခြင်း စသည့် အကြမ်းဖက်လုပ်ရပ်များ ကို နည်းလမ်းမျိုးစုံဖြင့် လုပ်ဆောင် လျက်ရှိသည်။

ထိုသို့ လုပ်ဆောင်လျက်ရှိရာ ဇွန် ၆ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ပဲခူး

တိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ကြီးမြို့ နယ် နတ်သံကွင်းကျေးရွာ၏ အနောက်ဘက်ရှိ ပဲခူးတိုင်း- နတ်သံကွင်း- ကျောက်ကြီး ကားလမ်းပေါ်ရှိ ဒေသခံပြည်သူ များ အားထားအသုံးပြုလျက်ရှိ သည့် အရှည် ပေ ၇၅၀၊ အကျယ် ပေ ၃၀ စစ်တောင်းမြစ်ကူးတံတား (နတ်သံကွင်း)အား KNLA အဖွဲ့မှ အကြမ်းဖက်မှုလိုလားသူများနှင့် PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်သမား များက မိုင်းထောင်ဖောက်ခွဲမှု ကြောင့် နတ်သံကွင်းကျေးရွာ ဘက်ခြမ်းတံတား၏ ကမ်းကပ်ခုံ နှင့်ကပ်လျက် ပေ ၁၃၀ ခန့် ပြိုကျ ပျက်စီးခဲ့သည်။

အလားတူ အကြမ်းဖက်သမား များအနေဖြင့် ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး အတွင်းရှိ ကျောက်ကြီးမြို့နယ်၊ ရွှေကျင်မြို့နယ်၊ ကျောက်တံခါး မြို့နယ်၊ ညောင်လေးပင်မြို့နယ်၊

ထန်းတပင်မြို့နယ်၊ ကရင်ပြည် နယ် သံတောင်ကြီးမြို့နယ်တို့ အတွင်းရှိ တံတားများအား ဖောက်ခွဲ ဖျက်ဆီးခဲ့မှုအနေဖြင့် ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဖေဖော်ဝါရီလမှ ယနေ့ အထိ ၂၂ ကြိမ်ရှိပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အကြမ်းဖက်သမားများအနေ ဖြင့် ကျေးရွာသူ ကျေးရွာသားများ အား သွားလာမှုခက်ခဲစေရန်နှင့် အထိတ်တလန့်ဖြစ်ပြီး ကြောက်ရွံ့ လာစေရန်၊ ကုန်စည်စီးဆင်းမှုကို ထိခိုက်ဆုံးရှုံးမှု ဖြစ်စေပြီး တည်ငြိမ်မှု ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်၍ စစ်ရေးနှင့်မသက်ဆိုင် သော အများပြည်သူ အသုံးပြု လျက်ရှိသည့် လမ်းတံတားများ အား ဖောက်ခွဲဖျက်ဆီးခြင်း သည် စစ်ရာဇဝတ်မှု (War Crime) ကို ကျူးလွန်ခြင်းဖြစ်သည်။

အဆိုပါမိုင်းခွဲဖျက်ဆီးမှုကြောင့်



လက်ရှိတွင် လူနှင့်မော်တော် ဝန်ထမ်းများက အမြန်ဆုံးပြင်ဆင် စစ်ဆင်ရေး(Counter-Terrorism ယာဉ်များ သွားလာမှုရကြောင်း နိုင်ရေး ဆက်လက်ဆောင်ရွက် Operation)ကို ဆက်လက် နှင့် တံတားပျက်စီးမှုအား လျက်ရှိကြောင်းနှင့် လုံခြုံရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရ သက်ဆိုင်ရာ လမ်း/တံတားဦးစီး တပ်ဖွဲ့ဝင်များအနေဖြင့် လိုအပ် သည့် အကြမ်းဖက်ချေမှုန်းရေး သတင်းစဉ်

အကြမ်းဖက်အုပ်စုအဖြစ် ကြေညာထားသော CRPH၊ NUG နှင့် ၎င်းတို့၏ လက်ဝေခံများ၏ လှုံ့ဆော်၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများ လိုက်ပါလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ အားပေးကူညီခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့သူများကို ဖော်ထုတ်အရေးယူ

နေပြည်တော် ဇွန် ၇ အကြမ်းဖက်အုပ်စုအဖြစ် ကြေညာထားသော CRPH၊ NUG နှင့် ယင်းတို့၏ လက်အောက်ခံအဖွဲ့အစည်းများ၊ ယင်းတို့နှင့် ဆက်သွယ်နေ သော အဖွဲ့အစည်းများ၊ လူပုဂ္ဂိုလ်များသည် နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်း ရေးကို ပျက်ပြားစေရန်နှင့် ပြည်သူ့လူထုကို အကြောက်တရားများ ဖြစ်ပေါ်စေပြီး အစိုးရယန္တရားများ ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်ချက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်း၊ ခြိမ်းခြောက်ခြင်းများကို လူမှုကွန်ရက်များ မှတစ်ဆင့် နည်းမျိုးစုံဖြင့် ပြုလုပ်လျက်ရှိသည်။

ပြည်သူများအနေဖြင့် ယင်းတို့၏ လှုံ့ဆော်မှု၊ ဝါဒဖြန့်မှုများအပေါ် မသိနားမလည်၍ဖြစ်စေ၊ ကြောက်ရွံ့၍ဖြစ်စေ လိုက်ပါလုပ်ဆောင်ခြင်း၊ အသံဖြင့်ဖြစ်စေ၊ ပြုလုပ်မှုဖြင့်ဖြစ်စေ၊ တစ်နည်းနည်းဖြင့်ဖြစ်စေ အများ ပြည်သူ့အနေနှင့်အယုတ်ဖြစ်စေမည့် ပြုလုပ်မှုများ ပြုလုပ်ခြင်း၊ လှုံ့ဆော် ဝါဒဖြန့်မှုများကို ထပ်ဆင့်ဝေမျှခြင်း၊ အားပေးကူညီခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့ လျှင် အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေး ဥပဒေပုဒ်မ ၅၂(က)၊ ရာဇသတ်ကြီး ပုဒ်မ ၁၂၄-ကနှင့် ပုဒ်မ ၅၀၅-က၊ အီလက်ထရောနစ်ဆက်သွယ် ဆောင်ရွက်ရေးဥပဒေပုဒ်မ ၃၃ (က)နှင့် တည်ဆဲဥပဒေများအရ အရေး ယူခံရမည့်အပြင် ပြစ်မှုနှင့်သက်ဆိုင်သည့် ရွှေ့ပြောင်းနိုင်သောပစ္စည်း၊ မရွှေ့ပြောင်းနိုင်သော ပစ္စည်းများကို အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေး ဥပဒေအရ သိမ်းဆည်းခံရနိုင်ပြီး ပြစ်မှုထင်ရှားစီရင်ခြင်းခံရပါက နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းဆည်းခံရနိုင်ကြောင်း ၂၀၂၂ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၂၅ ရက်တွင် နိုင်ငံပိုင်မီဒီယာများမှတစ်ဆင့် အသိပေးသတင်း ထုတ်ပြန်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။

ထိုကဲ့သို့ အသိပေးသတင်းထုတ်ပြန်ခြင်းဖြစ်သော်လည်း မန္တလေး တိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ် ထုံးဘိုကျေးရွာနေ အောင်ရဲထက်သည် ၎င်းအသုံးပြုသည့် “Aung Ye Htet” Facebook အကောင့်ဖြင့် အသိပေး သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အပေါ် မျက်ကွယ်ပြု၍ နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ် အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်ချက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒ ဖြန့်ခြင်းများ ပြုလုပ်ဆောင်ခဲ့သည့်အတွက် တရားဥပဒေနှင့်အညီ ဖမ်းဆီးထိန်းသိမ်းအမှုဗဟိုလှုပ်အရေးယူခြင်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရသည်။

ထိုကဲ့သို့ CRPH၊ NUG နှင့် ယင်းတို့၏ လက်အောက်ခံအဖွဲ့အစည်း များ၊ ယင်းတို့နှင့် ဆက်သွယ်နေသော အဖွဲ့အစည်းများ၊ လူပုဂ္ဂိုလ်များသည် နိုင်ငံတော်တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးကို ပျက်ပြားစေရန်နှင့် အစိုးရယန္တရား များ ပျက်ပြားစေရန် ရည်ရွယ်ချက် လှုံ့ဆော်ခြင်း၊ ဝါဒဖြန့်ခြင်းများ ပြုလုပ်ခဲ့မှုအပေါ် အားပေးကူညီခြင်းပြုလုပ်ခဲ့သူများအား ဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာအရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ထိုသို့လှုံ့ဆော်သူ၊ ဝါဒ ဖြန့်သူများအား ဆက်လက်ဖော်ထုတ်အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ထန်းတပင်မြို့နယ်ရှိ မိဘမေတ္တာမူကြိုကျောင်း(ပုဂ္ဂလိကပိုင်)မှ မူကြိုကျောင်းဆရာမနှစ်ဦးအား PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်သမားများက သတ်ဖြတ်

နေပြည်တော် ဇွန် ၇ နိုင်ငံတော်အစိုးရမှ အကြမ်းဖက်အုပ်စုအဖြစ် ကြေညာထားသည့် NUG၊ CRPH နှင့် ၎င်းတို့၏လက်ဝေခံ PDF အမည်ခံအဖွဲ့များသည် ပြည်သူ့အတွက်ဟု သုံးနှုန်း၍ ရာဇဝတ်သမားများ၊ ဆရာ ဆရာမများအပါ အဝင် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများနှင့် ပြည်သူများကို ရက်စက်စွာ လုပ်ကြံ သတ်ဖြတ်ခြင်းများကို ဥပဒေမဲ့ကျူးလွန်လျက်ရှိသည်။

ထိုသို့လုပ်ဆောင်လျက်ရှိရာ ဇွန် ၆ ရက် ညနေ ၆ နာရီ ၂၅ မိနစ်ခန့် တွင် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ထန်းတပင်မြို့နယ် ရခိုင်ရိုးကြီးကျေးရွာ အေးမေတ္တာလမ်း အမှတ်(၉၀/၉၁) မိဘမေတ္တာမူကြိုကျောင်း(ပုဂ္ဂလိက ပိုင်)၌ မူကြိုဆရာမများအဖြစ် လုပ်ကိုင်ဆောင်ရွက်နေသည့် ဒေါ်သဲမာ လာဝင်း(ဘ)ဦးရွှေခိုင်နှင့် ဒေါ်ဆောင်းသဇင်ဦး (ဘ)ဦးမောင်ဦးတို့သည် မူကြိုကျောင်းအတွင်းရှိနေစဉ် PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်သမားလေးဦး က အဖြူရောင်အငှားယာဉ်တစ်စီးဖြင့် အနော်ရထာလမ်းဘက်မှ အေးမေတ္တာလမ်းအတိုင်း မောင်းနှင်ရောက်ရှိလာပြီး မူကြိုကျောင်း အတွင်းသို့ ဝင်ရောက်ကာ ပစ္စတိုသေနတ်ဖြင့် ကိုးချက်ခန့်ပစ်ခတ်၍ လာလမ်းအတိုင်း ပြန်လည်မောင်းနှင်ထွက်ပြေးသွားကြောင်း၊ အဆိုပါ ပစ်ခတ်မှုကြောင့် မူကြိုကျောင်းဆရာမနှစ်ဦးတွင် ဦးခေါင်းပွင့်ထွက် ဒဏ်ရာများရရှိကာ ဖြစ်စဉ်နေရာ၌ပင် သေဆုံးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အထက်ပါဖြစ်စဉ်တွင် အကြမ်းဖက်မှုကို ကျူးလွန်ခဲ့သည့် အကြမ်း ဖက်သမားများအား အမြန်ဆုံးဖော်ထုတ်ဖမ်းဆီးရမိရေးအတွက် လုံခြုံ ရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များက ဒေသခံပြည်သူများနှင့်ပူးပေါင်း၍ လိုအပ်သည့် လုံခြုံရေးလုပ်ငန်းများ ကြိုးပမ်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရ သည်။ သတင်းစဉ်

တရားမဝင် လူသုံးကုန်ပစ္စည်းများ၊ စားသောက်ကုန်ပစ္စည်းများ၊ အလှကုန်ပစ္စည်းများနှင့် မော်တော်ယာဉ်များ သိမ်းဆည်းရမိ

နေပြည်တော် ဇွန် ၇ တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှု တိုက်ဖျက်ရေး ဦးဆောင်ကော်မတီ၏ ကြီးကြပ်ကွပ်ကဲမှုဖြင့် တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှုများကို ဥပဒေနှင့်အညီ ထိရောက်စွာ တားဆီးအရေးယူနိုင်ရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာန ၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် တာဝန်ကျအကောက်ခွန်အဖွဲ့ များက စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ ဇွန် ၂ ရက်တွင် အေးရားဝေါလ်ကုန်သေတ္တာစစ်ဆေး ရေးစခန်း၌ ကုန်သေတ္တာနှစ်လုံးအတွင်းမှ သွင်းကုန်လိုဒင်စင်မရရှိမီ ဆိပ်ကမ်းသို့ရောက်ရှိ သည့်ရက် ၆ ရက် ကျော်လွန်နေသည့် Belt ကီလိုဂရမ် ၇၂၀ (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၇၂၀၀)ကိုလည်းကောင်း၊ Quartz Slabs အချပ် ၃၂၀ အပါအဝင် ကုန်ပစ္စည်းနှစ်မျိုး (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၉၃၅၇၅၅)ကိုလည်း ကောင်း၊ ဇွန် ၅ ရက်တွင် ရန်ကုန်အပြည်ပြည် ဆိုင်ရာလေဆိပ် လေဆိပ်(သွင်းကုန်)၌ ဝန်စည်များအတွင်းမှ သွင်းကုန်လိုဒင်စင်မရရှိမီ လေဆိပ်သို့ ရောက်ရှိသည့်ရက် ၆ ရက် ကျော်လွန်နေသည့် Sencon Semi Auto Enamel Rater တစ်ခုအပါအဝင် ကုန်ပစ္စည်း နှစ်မျိုး (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၁၀၄၉၀၄၃) ကိုလည်းကောင်း၊ ရေပူအမြဲတမ်းစစ်ဆေးရေး စခန်း၌ တရားဝင်စာရွက်စာတမ်းအထောက် အထားတစ်စုံတစ်ရာ တင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိသည့် Justus ဘီယာ ပုလင်း ၃၆၀၀ (ခန့်မှန်းတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၃၀၀၀၀၀) ကိုလည်းကောင်း စုစုပေါင်း (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၂၆၁၅၅၃၇) ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး အကောက်ခွန်လုပ်ထုံး လုပ်နည်းများနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက် လျက်ရှိသည်။

ထပ်မံ၍ ဇွန် ၄ ရက်တွင် မန္တလေးတိုင်း ဒေသကြီး တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှုတိုက်ဖျက် ရေးအထူးအဖွဲ့၏ စီမံခန့်ခွဲမှုဖြင့် တာဝန်ကျ ပူးပေါင်းအဖွဲ့က သတင်းအရ အမရပူရမြို့နယ် ဆောက်တောကျေးရွာ (၆၂)လမ်း ထုံးဘို လမ်းထောင့် တိုးပွားကြီးခြံ ဝိဒေါင်း-၂ ၌ တရားမဝင်အကောက်ခွန်မှ အလှကုန်ပစ္စည်း များအား တွေ့ရှိရသဖြင့် မန္တလေးမြို့နယ် အကောက်ခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံးသို့ ပို့ဆောင်၍ အသေးစိတ်စစ်ဆေးမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ တရားဝင်စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား တစ်စုံတစ်ရာ တင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိသည့် Lactasoy ဘူး ၉၀၀ အပါအဝင် ကုန်ပစ္စည်းသုံးမျိုး (ခန့်မှန်း တန်ဖိုးငွေကျပ် ၇၀၉၀၀၀)ကိုလည်းကောင်း၊ အဆိုပါပစ္စည်းများ တင်ဆောင်လာသည့် Nissan Diesel ယာဉ်တစ်စီး (ခန့်မှန်းတန်ဖိုး ငွေကျပ် ၃၀၀၀၀၀) ကိုလည်းကောင်း စုစုပေါင်း (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၇၀၉၀၀၀)ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး အကောက်ခွန်လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

သို့ဖြစ်ပါ၍ ဇွန် ၂ ရက်၊ ၄ ရက်နှင့် ၅ ရက် တို့တွင် သိမ်းဆည်းရမိမှု စုစုပေါင်းမှာ အမှုတွဲ ခုနစ်မျိုး (ခန့်မှန်းတန်ဖိုးငွေကျပ် ၃၈၄၄၅၅၆၃၃) ဖြစ်ကြောင်း တရားမဝင်ကုန်သွယ်မှုတိုက်ဖျက် ရေးဦးဆောင်ကော်မတီမှ သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ရခိုင်ပြည်နယ်နှင့် ချင်းပြည်နယ်တွင် ဒေသအလိုက် ခန့်အပ်တာဝန်ပေးသူများက သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ကူညီဆောင်ရွက်လျက်ရှိ



နေပြည်တော် ၇ ဇွန် ရခိုင်တောင်ပိုင်းဒေသအစိုးရကောင်စီ အနေဖြင့် ဆိုင်ကလုနီးမုန်တိုင်း(မိုခါ) တိုက်ခတ်မှုကြောင့် ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့သည့်ဒေသများကို သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ဆိုင်ရာစီမံခန့်ခွဲမှု ဥပဒေပုဒ်မ ၁၁ အရ သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်သော ဒေသများအဖြစ် ကြေညာချက်များထုတ်ပြန်၍ ယင်းကြေညာချက်များပါ ဒေသများတွင် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်ရန် ဒေသအလိုက် တပ်မတော်အရာရှိကြီးများကို ခန့်အပ်တာဝန်ပေးထားပြီးဖြစ်သည်။

ထောက်ပံ့ပေးအပ်

ထိုသို့ ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် ခန့်အပ်တာဝန်ပေးအပ်ထားရှိရာ ယနေ့တွင် ကျောက်ဖြူမြို့သို့ရောက်ရှိနေသည့် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး(ကြည်း)မှ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးလူအေးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များသည် ကျောက်ဖြူမြို့ပိုက်ဆိပ်ရပ်ကွက်ရှိ အောင်မင်္ဂလာပရိယတ္တိစာသင်တိုက်သို့ သွားရောက်၍ နယ်လှည့်ဆေးကုသရေးအဖွဲ့များက ဒေသခံပြည်သူများအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများကို ကြည့်ရှုအားပေးပြီး စားရေရိက္ခာများ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့သည်။

အလားတူ ဘူးသီးတောင်မြို့သို့ရောက်ရှိနေသည့် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း)မှ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးအေးဝင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် လမ်းမဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းရှိ ဓမ္မာရုံ၌ နယ်လှည့်ဆေးကုသရေးအဖွဲ့မှ ဒေသခံပြည်သူများအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်

နေမှုကို ကြည့်ရှုအားပေးပြီး မုန်တိုင်းကြောင့် အမိုးလန်ပျက်စီးခဲ့သည့် ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းများကို ပြန်လည်ပြုပြင်ရန်လိုအပ်သော အမိုးသွပ်များ၊ ဆွမ်းဆန်တော်များနှင့် နဝကမ္မအလှူငွေများအား ကျောင်းထိုင်ဆရာတော်များထံ သွားရောက်ဆက်ကပ်လှူဒါန်းသည်။

ထို့အပြင် ကုလားတန်(၃)သင်္ဘောဖြင့် ရောက်ရှိလာသော ဆန်များကို စားသုံးသူရေးရာဂိုဒေါင်သို့ တပ်မတော်သားများ၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၊ ဒေသခံပြည်သူများနှင့် ကုန်တင်/ ကုန်ချ လုပ်သားများဖြင့် သယ်ယူပို့ဆောင်နေမှုကို ကြည့်ရှုအားပေးပြီး တာဝန်ရှိသူများကို လိုအပ်သည်များ မှာကြားသည်။ ထို့အတူ တီးတိန်မြို့သို့ ရောက်ရှိနေသော ဗိုလ်မှူးချုပ်ဝင်းကိုကိုနှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ရန်အတွက် တီးတိန်မြို့ရှိ နယ်မြေခံတပ်ရင်းခန်းမ၌ လေဘေးသင့်ကျေးရွာများရှိ ဒေသခံပြည်သူများအား ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများ ပေးအပ်ခဲ့သည်။

အလားတူ ရခိုင်ပြည်နယ် မြေပုံမြို့သို့ ရောက်ရှိနေသော ဗိုလ်မှူးချုပ်ကျော်စိုးသည် ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့၏ သဘာဝဘေးပြန်လည်ထူထောင်ရေးကော်မတီနှင့် အလှူရှင်များထောက်ပံ့သည့် ထောက်ပံ့ရေးပစ္စည်းများ လေဘေးသင့်ပြည်သူများထံသို့ အမြန်ရောက်ရှိရေး အစည်းအဝေးကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် မြို့နယ်အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီးဌာန ဧည့်ရိပ်သာ၌ စားရေရိက္ခာနှင့် ထောက်ပံ့ပစ္စည်းများ ပြန်ဖြူးရေးကော်မတီဝင်များနှင့် ညှိနှိုင်း



ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ထို့အတူ ရခိုင်ပြည်နယ်မောင်တောမြို့သို့ ရောက်ရှိနေသော ဗိုလ်မှူးချုပ်တင်ဆွေသည် တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ မောင်တောမြို့အတွင်း မုန်တိုင်းဒဏ်ကြောင့် ပျက်စီးခဲ့သော နေအိမ်များ တည်ဆောက်ပြီးစီးမှုအခြေအနေများကို သွားရောက်ကြည့်ရှုစစ်ဆေးပြီး ယာယီတံများအတွင်း နေထိုင်လျက်ရှိသော ဒေသခံပြည်သူများအား ရင်းရင်းနှီးနှီး တွေ့ဆုံအားပေးစကား ပြောကြားပြီး လိုအပ်သည်များညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးသည်။ ထို့ပြင် အင်းဒင်ကျေးရွာအုပ်စုအောင်သုခကျေးရွာရှိ ဘုန်းတော်ကြီးကျောင်းသို့ သွားရောက်၍ လေဘေးကြောင့် ပြိုလဲပျက်စီးခဲ့သော

ကျောင်းတော်ကြီးကို ပြုပြင်နိုင်ရေး လိုအပ်သည်များ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးသည်။

ထို့ပြင် ဇွန် ၆ ရက်တွင် ချင်းပြည်နယ် ပလက်ဝမြို့သို့ ရောက်ရှိနေသော ဗိုလ်မှူးချုပ်နေဝင်းအောင်သည် တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ ပလက်ဝမြို့ ရွာမရပ်ကွက်ရှိ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးရုံး၌ လေဘေးသင့်ကျေးရွာ ၄၄ ရွာမှ ဒေသခံပြည်သူများအား ဆန်၊ ဆီ၊ ဆား၊ ပဲစသည် စားသောက်ကုန်ပစ္စည်းများနှင့်ဘေးအန္တရာယ်စီမံခန့်ခွဲမှုဦးစီးဌာနမှပေးအပ်သော Family Kit ၁၄၄ ပုံစံအား လေဘေးသင့်ပြည်သူများ လက်ဝယ်အရောက် ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

သဘာဝဘေးအန္တရာယ်ကျရောက်သောဒေသများတွင် တပ်မတော်မှ ကူညီကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များက ကူညီကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ၇ ဇွန်

သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကျရောက်ခဲ့ရသည့် ဒေသများတွင် လိုအပ်သည့် ကူညီကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းများ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ရေးအတွက် တပ်မတော်မှ ကြိုတင်စုဖွဲ့စေလွှတ်ထားသည့် ကူညီကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များသည် နယ်မြေခံလုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ လူမှု

ကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များနှင့်ပူးပေါင်း၍ သက်ဆိုင်ရာ ဒေသများတွင် အင်တိုက်အားတိုက် ကူညီဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။

ထိုသို့ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိရာ ယနေ့တွင် စစ်တွေမြို့သို့ ရောက်ရှိနေသော ကူညီကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များသည် မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ မြန်မာနိုင်ငံ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် ပူးပေါင်း၍ စစ်တွေမြို့

ကားလမ်းတစ်လျှောက်ရှိ လဲကျနေသော သစ်ပင်၊ သစ်ကိုင်းကြီးများ ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းခြင်းလုပ်ငန်းများနှင့် ဒေသခံပြည်သူများအား ထောက်ပံ့ရေးပစ္စည်းများပေးအပ်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။ ထို့ပြင် လှမချေကျေးရွာရှိ ဒေသခံပြည်သူများအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။

ထို့အတူ မောင်တောမြို့သို့ရောက်ရှိနေသော ကူညီကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များသည် နယ်လှည့်ဆေးကုသရေးအဖွဲ့များနှင့်ပူးပေါင်း၍ ပန်းတောပြင်ကျေးရွာရှိ ဒေသခံပြည်သူများအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများနှင့်သောက်သုံးရေပေးဝေခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။ အလားတူ ကျောက်ဖြူမြို့သို့ရောက်ရှိနေသော ကူညီကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များသည် မြန်မာနိုင်ငံ

ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့်အတူ ပူးပေါင်း၍ ကျောက်ဖြူလေဆိပ်၌ သစ်ပင်၊ သစ်ကိုင်းများ၊ ချုံနွယ်များ ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။

ထို့အတူ ဘူးသီးတောင်မြို့သို့ ရောက်ရှိနေသည့် ကူညီကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များသည် နယ်လှည့်ဆေးကုသရေးအဖွဲ့များနှင့်ပူးပေါင်း၍ ရပ်ကွက်(၂)အတွင်းရှိ ဒေသခံပြည်သူများအား ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။

အလားတူ ကျောက်တော်မြို့သို့ရောက်ရှိနေသော ကူညီကယ်ဆယ်ရေးအဖွဲ့များသည် ကျောက်တော်မြို့ရှိ ဒေသခံပြည်သူများအား သောက်ရေသန့်များ ပေးဝေခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိသည်။ ထို့ပြင် တပ်မတော်အကြီးအကဲ၏ လမ်းညွှန်မှုများအရ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ရုံး (ကြည်း) ဆေးဝန်ထမ်းညွှန်ကြားရေးမှူးရုံး ကွပ်ကဲမှုအောက်မှ ဆေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များဖြင့် ဖွဲ့စည်းထားသည့် အထူးဆေးကုသရေးအဖွဲ့သည် စစ်တွေမြို့ရှိ နယ်မြေခံဆေးတပ်ရင်း၌အခြေပြု၍ နယ်မြေခံကျန်းမာရေးအဖွဲ့များနှင့်ပူးပေါင်းကာ သိန်းတန်ကျေးရွာမှ ဒေသခံပြည်သူများအား လိုအပ်သည့်ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်





မအူပင်မြို့နယ်၌ မြေငလျင်လှုပ်ခတ်မှုဖြစ်ပွား

မအူပင် ဇွန် ၇
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မအူပင်မြို့နယ်၌ ယနေ့ညနေ ၄ နာရီ ၂၃ မိနစ်တွင် မြေငလျင်လှုပ်ခတ်မှုဖြစ်ပွားခဲ့ရာ အမှတ် (၃)ရပ်ကွက် ရွှေဘုန်းမြင့်စေတီတော်မြတ်ကြီး၏ ထီးတော် စောင်းသွားခဲ့ပြီး ငလျင် လှုပ်ခတ်မှုကြောင့် ဘုရားအနီးရှိ မိုးကုတ်ပိပဿနာတရားစခန်းမှ သီလရှင် ဒေါ်ဝိမာလနှင့် အမှတ် (၂)ရပ်ကွက်ရှိ မွှော့ရုံကျောင်းလမ်းနေ ယောဂီဒေါ်ရီတို့တို့သည် ဆန်းရှိုက်နှင့် ကျောက်ထုပ်ပြိုကျရာမှပို၍ အခင်းဖြစ်ရာနေရာတွင် သေဆုံးခဲ့သည်။

ထို့အတူ မအူပင်မြို့ အိုင်ဝိုင်းကျေးရွာရှိ မအူပင်တက္ကသိုလ်တွင် ငလျင်လှုပ်ခတ်မှုကြောင့် ဘွဲ့နှင်းသဘင်ဆောင်ရှိ နံရံများပြိုကျပြီး နံရံအချို့ကွဲအက်ခြင်း၊ ဝန်ထမ်းအိမ်ရာနှင့် ရေဆင်းမြောင်းနိမ့်ကျမှုများ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သဖြင့် ဆရာ ဆရာမများနှင့် ဝန်ထမ်း ၂၀၀၊ ကျောင်းသား ၄၀၊ ကျောင်းသူ ၁၃၀ တို့အား အားကစားခန်းမနှင့် စားရိပ်သာ နှစ်ဆောင် ၌ ပြောင်းရွှေ့ထားရှိခဲ့သည်။ ထပ်မံ၍ အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်ရှိ စိမ်းမြ ကန်သာဘုရားလိုဏ်စေတီတွင် လိုဏ်ပေါ်ရှိ စေတီအောက်ခြေ၌ လေးပေခန့် အက်ကြောင်းများဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ ယင်းနောက် ညနေ ၅ နာရီ ၂ မိနစ်တွင် ငလျင်ထပ်မံလှုပ်ခတ်ခဲ့မှုကြောင့် ရွှေဘုန်းမြင့်စေတီ တော်မြတ်ကြီး၏ စိန်ဖူးတော် မြေခဲကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ ငလျင်လှုပ်ခတ်မှုကြောင့် ထိခိုက်ပျက်စီးခဲ့သည့် နေရာ များသို့ ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးညီညီထွေးနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတိုးတိုးဝင်းနှင့်အဖွဲ့ဝင်များ၊ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် သက်ဆိုင်ရာဌာနဆိုင်ရာများက လိုက်လံ ကြည့်ရှု၍ လိုအပ်သည်များ ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။
ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)

“ဟာသမြို့တော်” ရယ်စရာ စင်တင်ဟာသတစ်ခန်းရပ် အစီအစဉ် မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြားမှ ထုတ်လွှင့်ပြသမည်

နေပြည်တော် ဇွန် ၇
မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြားမှ ဖျော်ဖြေရေးအစီအစဉ်များကို တိုးမြှင့်တင်ဆက်လျက်ရှိရာ “ဟာသမြို့တော်” ရယ်စရာ စင်တင်ဟာသ တစ်ခန်းရပ် အစီအစဉ်ကို မြန်မာ့အသံနှင့် ရုပ်မြင်သံကြား၏ MRTV-HD Channel မှ အပတ်စဉ် စနေနေ့တိုင်း ထုတ်လွှင့်ပြသပေးလျက်ရှိသည်။

“ဟာသမြို့တော်” ရယ်စရာ စင်တင်ဟာသတစ်ခန်းရပ် အစီအစဉ် ကို ဟားစတိုင်လ် လူရှင်တော်အဖွဲ့မှ စတားကောင်းထက် စီစဉ်ပြီး အကယ်ဒမီအောင်ခိုင်၊ အကယ်ဒမီ ဝါဝါအောင်၊ စတားကောင်းထက်၊ ကောင်းမွန်၊ ဘာမီတွန်၊ ချမ်းမြေ့၊ ဦးတိမ်ညွန့်၊ ဦးဥဒြာ၊ ဟာသမယ်မကူး၊ ရွှေယမင်းနှင့် သံစဉ်ကိုတို့ ပါဝင်ဖျော်ဖြေတင်ဆက်ကြမည်ဖြစ်သည်။

အဆိုပါ အစီအစဉ်တွင် “အဖေမြေရာ” ခေါင်းစဉ်ဖြင့် ဖျော်ဖြေ တင်ဆက်မည့် ဖြစ်ရာ MRTV-HD Channel မှ ဇွန် ၁၀ ရက် (စနေနေ့) ည ၈ နာရီ သတင်းများအပြီးတွင် ထုတ်လွှင့်ပြသမည်ဖြစ်ပြီး ယင်းအစီ အစဉ်ကို ဇွန် ၁၄ ရက် (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ညနေ ၆ နာရီ သတင်းအပြီး တွင်လည်း ထပ်မံထုတ်လွှင့်ပြသမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

သတင်းစဉ်



ဟာသမြို့တော်
ရယ်စရာစင်တင်ဟာသတစ်ခန်းရပ်
စီစဉ်သူ - စတားကောင်းထက်
အဖေမြေရာ
၁၀-၆-၂၀၂၃ (စနေနေ့) ည (၉) နာရီ ON MRTV HD



ရွှေဘိုမြို့၌ ကောက်ရိုးမိုစိုက်ပျိုးခြင်း ကွင်းသရုပ်ပြ

ရွှေဘို ဇွန် ၇
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ရွှေဘိုမြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူးရုံး၌ ကောက်ရိုးမိုစိုက်ပျိုးခြင်း ကွင်းသရုပ်ပြပွဲကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက ပြုလုပ်သည်။

ကွင်းသရုပ်ပြပွဲတွင် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးတင်မောင်ဆွေက ကောက်ရိုးမိုစိုက်ပျိုးခြင်း ကွင်းသရုပ်ပြပွဲ ပြုလုပ်ရ ခြင်းရည်ရွယ်ချက်များကို ရှင်းလင်းဆွေးနွေးခဲ့သည်။ ဆက်လက်၍ ရွှေဘိုမြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးဆန်းဦးက ကောက်ရိုးမိုစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှုအဆင့်ဆင့်ကို ရှင်းလင်းခဲ့ပြီး ကွင်း ဝန်ထမ်းများက လက်တွေ့စိုက်ပျိုးပြသခဲ့သည်။ အေးမြသက်ထား



ရခိုင်ပြည်နယ်မှ မုန်တိုင်းဘေးသင့် ပြည်သူများအတွက် အလှူငွေပေးအပ်

မိတ္ထီလာ ဇွန် ၇
ဆိုင်ကလုန်း(မိခါ)မုန်တိုင်းဘေးသင့်ခဲ့သော ရခိုင်ပြည်နယ်မှ ပြည်သူများအတွက် အလှူငွေများက အလှူငွေပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနား ကို ယမန်နေ့ညနေ ၅ နာရီက မိတ္ထီလာခရိုင် အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေးဦးစီး ဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အခမ်းအနားတွင် အလှူရှင်များက လှူဒါန်းငွေကျပ် ၁၅၅၅၄၀၀ နှင့် ငွေကျပ် ၂၃၁၇၀၀ တန်ဖိုးရှိ ကူညီထောက်ပံ့ရေးပစ္စည်းမျိုးစုံကို ပေးအပ်လှူဒါန်းရာ ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဇော်ဇော်ဦး၊ အဖွဲ့ဝင် ဒုတိယရဲမှူးကြီး သက်ထွဋ်၊ အဖွဲ့ဝင်(၂) ဦးကျော်ဇေယျ၊ အဖွဲ့ဝင် (၃) ဦးနိုင်ဝင်းကျော်နှင့် ဒုတိယခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးလွမ်းမိုးဟန် တို့က လက်ခံရယူခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ချမ်းသာ(မိတ္ထီလာ)



ရန်ကုန်မြို့နှင့် မန္တလေးမြို့အတွက် ရည်ညွှန်းလက်ကားဈေးနှုန်းများနှင့် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ် မြို့တော်များအတွက် ရည်ညွှန်းလက်လီဈေးနှုန်းများ

၈-၆-၂၀၂၃ ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်လီဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး	နေပြည်တော်	ပဲခူး	မကွေး	ထားဝယ်	မုံရွာ	ပုသိမ်	မြစ်ကြီးနား	စစ်တွေ	ဘားအံ	မော်လမြိုင်	လားရှိုး	တောင်ကြီး	လွိုင်တော်	ဟားခါး	ကရိုင်တုံ
92 Ron	၁၉၉၀	၂၀၃၅	၂၀၃၀	၁၉၉၅	၂၀၃၅	၂၀၆၀	၂၀၄၅	၂၀၂၀	၂၀၂၀	၂၀၃၅	၂၀၂၅	၂၀၃၅	၂၀၇၅	၂၀၇၅	၂၀၇၅	၂၀၃၅	၂၇၀၀
95 Ron	၂၀၈၅	၂၀၃၅	၂၀၃၅	၂၀၉၅	၂၀၃၅	၂၀၅၅	၂၀၄၀	၂၀၂၀	၂၀၂၅	၂၀၃၅	၂၀၂၅	၂၀၃၅	၂၀၇၀	၂၀၇၀	၂၀၇၅	၂၀၄၅	၂၈၀၅
HSD (500 ppm)	၁၉၂၀	၁၉၇၀	၁၉၆၅	၁၉၃၀	၁၉၆၅	၁၉၉၀	၁၉၆၅	၁၉၇၀	၂၀၇၀	၂၀၆၅	၁၉၆၀	၁၉၇၀	၂၀၈၅	၂၀၈၅	၂၀၈၀	၂၂၃၅	၂၈၀၅
HSD (50 ppm)	၂၀၀၀	၂၀၅၀	၂၀၄၅	၂၀၁၀	၂၀၄၅	၂၀၇၀	၂၀၆၅	၂၀၃၀	၂၀၅၀	၂၀၄၅	၂၀၄၀	၂၀၅၀	၂၀၈၅	၂၀၈၅	၂၀၉၀	၂၂၃၅	၂၈၆၅
HSD (10 ppm)	၂၀၀၀	၂၀၅၀	၂၀၄၅	၂၀၁၀	၂၀၄၅	၂၀၇၀	၂၀၆၅	၂၀၃၀	၂၀၅၀	၂၀၄၅	၂၀၄၀	၂၀၅၀	၂၀၈၅	၂၀၈၅	၂၀၉၀	၂၂၃၅	၂၈၆၅

ကျပ်/လီတာ

Fuel (လက်ကားဈေးနှုန်း)	ရန်ကုန်	မန္တလေး
92 Ron	၁၈၈၄	၁၉၅၅
95 Ron	၁၉၇၉	၂၀၅၂
HSD (500 ppm)	၁၈၂၁	၁၈၈၇
HSD (50 ppm)	၁၈၉၅	၁၉၆၂
HSD (10 ppm)	၁၈၉၅	၁၉၆၂

မှတ်ချက်။ (၁) MOPS ဈေးနှုန်းပေါ်တွင် အခြေခံတွက်ချက်ထားခြင်းဖြစ်ပါသည်။
(၂) သုံးစွဲသူမိဘပြည်သူများအနေဖြင့် စက်သုံးဆီများဝယ်ယူသုံးစွဲရာတွင် ကျေနပ်မှုမရှိပါက ကော်မတီ၏ အောက်ဖော်ပြပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ လုံခြုံစိတ်ချစွာဖြင့် သတင်းပေး တိုင်ကြားနိုင်ပါကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်-
၀၆၇-၄၀၈၈၁၁ ၀၉-၆၉၉၆၁၁၁၆
၀၆၇-၄၁၁၂၉ ၀၉-၄၄၀၄၃၅၃၃
စက်သုံးဆီတင်သွင်းသို့လှောင်ဖြန့်ဖြူးခြင်းလုပ်ငန်းကြီးကြပ်ရေးကော်မတီ

ကွတ်ခိုင်မြို့၌ ပန်းခင်းစီမံချက် အဆင့်(၂)ဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးထားသည့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများ ပေးအပ်ပွဲကျင်းပ

ကွတ်ခိုင် ဇွန် ၇ ရှမ်းပြည်နယ်(မြောက်ပိုင်း) ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်တွင် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာနက ပန်းခင်းစီမံချက် အဆင့်(၂)ဖြင့် ဆောင်ရွက်ပေးထားသည့် နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြားများ ပေးအပ်ပွဲ အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက ပြည်ထောင်စုခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။

ရှင်းလင်းပြောကြား အဆိုပါ အခမ်းအနားတွင် ခေတ္တခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးမျိုးဟန်က အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားပြီး လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာနမှ ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစောဝင်းလွင် က နိုင်ငံသားတိုင်း နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား ကိုင်ဆောင်နိုင်စေရေးအကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ကွတ်ခိုင်မြို့နယ်အတွင်း ပန်းခင်းစီမံချက် အဆင့်(၂) ဖြင့် ဆောင်ရွက်ခဲ့သော နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား ၃၂၂ ကတ်အား နယ်မြေခံတပ်နယ်မှ စစ်ဗျူဟာမှူး ဗိုလ်မှူးကြီး သိန်းအောင်စိုးနှင့်



ခရိုင်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင်များ၊ မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဝင်များ၊ တိုင်းရင်းသား ယဉ်ကျေးမှုဥက္ကဋ္ဌများက တိုင်းရင်းသား ပြည်သူများအား ပေးအပ်ပွဲကျင်းပ သိရသည်။

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

ထန်းတပင်မြို့နယ်၌ သန်းခေါင်စာရင်းယူနစ်များနှင့် စာရင်းကောက်ကွက်မြေပုံများ ရေးဆွဲခြင်း ဆောင်ရွက်

ထန်းတပင် ဇွန် ၇ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ထန်းတပင်မြို့နယ်တွင် ၂၀၂၄ခုနှစ် လူဦးရေနှင့် အိမ်အကြောင်းအရာ သန်းခေါင်စာရင်းကောက်ယူနိုင်ရေးအတွက် သန်းခေါင်စာရင်းယူနစ်များရေးဆွဲခြင်းလုပ်ငန်းကို ယနေ့ နံနက် ၉ နာရီက လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန မြို့နယ်ဦးစီးမှူးရုံး၌ ဆောင်ရွက်သည်။

ထိုသို့ဆောင်ရွက်ရာတွင် ထန်းတပင်မြို့နယ်မြို့ပေါ် ခြောက်ရပ်ကွက် အတွင်း Alt GIS နည်းပညာအသုံးပြု၍ သန်းခေါင်စာရင်းယူနစ်များ နှင့်စာရင်းကောက်ကွက်မြေပုံရေးဆွဲခြင်းလုပ်ငန်းများကို လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့်ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန (ရုံးချုပ်) ပညာရှင်ဝန်ထမ်းများ၊ မြို့နယ်ဦးစီးမှူးရုံးမှ ဦးစီးမှူးဦးထိန်းဝင်းနှင့်ဝန်ထမ်းများ၊ ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် ရာအိမ်မှူးများ ပူးပေါင်း၍ Computer/Laptop/Mobile Tablet များဖြင့် သန်းခေါင်စာရင်းယူနစ်များရေးဆွဲခြင်း၊ စစ်ဆေးအတည်ပြုခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ကြသည်။

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)



မော်လမြိုင်မြို့ အခြေခံပညာကျောင်းများ၌ အဘိတ်ဆေးထည့်ခြင်းနှင့် ဖုံး၊ သွန်း၊ လဲ၊ စစ်လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်

မော်လမြိုင် ဇွန် ၇ မော်လမြိုင်ခရိုင် မော်လမြိုင်မြို့နယ်တွင် မိုးဦးကျကာလ၌ ဖြစ်ပွားတတ်သည့် သွေးလွန်တုပ်ကွေးရောဂါ မဖြစ်ပွားစေရန် ကြိုတင်ကာကွယ်နိုင်ရေးအတွက် ဇွန် ၄ ရက်က အဘိတ်ဆေး ထည့်ခြင်းနှင့် ဖုံး၊ သွန်း၊ လဲ၊ စစ်လုပ်ငန်းကို သီရိမြိုင်ရပ်ကွက်အတွင်းရှိ အခြေခံပညာကျောင်းများ၌ ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးဆောင်၍ ကျန်းမာရေးဝန်ထမ်းများ၊ ဆရာ ဆရာမများက ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ခရိုင်(ပြန်/ဆက်)



ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဝါးခယ်မြို့နယ်၌ သဘာဝပတ်ဝန်းကျင် စိမ်းလန်းစိုပြည်ရေးအတွက် မိုးရာသီသစ်စိုက်ပျိုးပွဲကို ဇွန် ၅ ရက်က သစ်ပင်ပေါင်း ၅၀၀ စိုက်ပျိုးခဲ့စဉ်။

မြို့နယ်(ပြန်/ဆက်)

နတ်တလင်းမြို့နယ်တွင် မိုးစပါး ၁၁၀၂၆၂ ဧက စိုက်ပျိုးမည်

နတ်တလင်း ဇွန် ၇ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး နတ်တလင်းခရိုင် နတ်တလင်းမြို့နယ်တွင် မိုးစပါး ၁၁၀၂၆၂ ဧက စိုက်ပျိုးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း မြို့နယ် မြေစာရင်းဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။ မိုးစပါးစိုက်ပျိုးရန် ပျိုးထောင်ထားမှုများကို ဇွန် ၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲတွင် မြို့နယ် စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်ကျော်ဦး နှင့်အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်သော ဗိုလ်မှူး နေဇော်ကိုကို၊ ရဲမှူးဌေးအောင်၊ မြေစာရင်းလက်ထောက်ဦးစီး မှူး ဦးခင်မောင်သန်းနှင့် သက်ဆိုင်ရာ ဌာန ဆိုင်ရာတာဝန် ရှိသူများက တာပွန်မြို့ ကွင်းအမှတ်(၂၂)၀၅ စပါးပျိုးထောင်ထားရှိမှု များကိုကွင်းဆင်းစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်းနှင့် တောင်သူ

များ၏ လိုအပ်ချက်များကို ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်း ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ မိုးစပါး လျာထားချက်ပြည့်မီအောင် စိုက်ပျိုးသွားကြ ရန် အချိန်မီစိုက်ပျိုးနိုင်ရန် အထွက်တိုးကောင်း မွန်စေရန် စပါးမျိုးကောင်းမျိုးသန့်များ စိုက်ပျိုးကြရန် စသည်များကို တောင်သူများ အား မြို့နယ်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးအဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်ကျော်ဦးက မှာကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ တင်မြင့် (နတ်တလင်း)

★ ကျောမိုးမှ မောင်တင်ညိုသည် အမျိုးသား လုံတံပစ်(F63)ပြိုင်ပွဲနှင့် သံလုံးပစ် (F63)ပြိုင်ပွဲတို့တွင် ပထမ (ရွှေတံဆိပ်)ဆု တစ်ခုစီကိုလည်းကောင်း၊ မောင်အောင်ဘုန်းမြတ် သည် အမျိုးသားသံလုံးပစ် (F46) ပြိုင်ပွဲတွင် ပထမ(ရွှေတံဆိပ်)ဆု နှင့် အမျိုးသား သံပြားပစ် (F46) ပြိုင်ပွဲတွင် ဒုတိယ(ငွေတံဆိပ်) ဆု တစ်ခုစီကို လည်းကောင်း၊ အမျိုးသားမိတာ ၁၅၀၀ (T64) ပြိုင်ပွဲတွင် မောင်လင်းက ပထမ (ရွှေတံဆိပ်)ဆုကို လည်းကောင်း၊ အမျိုးသားသံလုံးပစ် (F63)ပြိုင်ပွဲ တွင် မောင်တင်ညိုက ပထမ (ရွှေတံဆိပ်)ဆုကို လည်းကောင်း၊ အမျိုးသားသံပြားပစ်(F64)ပြိုင်ပွဲ တွင် မောင်ရဲမင်းစိုးက ပထမ (ရွှေတံဆိပ်)ဆုကို လည်းကောင်း၊ အမျိုးသမီး လုံတံပစ် (F64) ပြိုင်ပွဲတွင် မစိန်ဖော့က ပထမ (ရွှေတံဆိပ်)ဆုကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသမီး သံပြားပစ်(F55)ပြိုင်ပွဲ

တွင် မထက်ထက်အေးက ပထမ (ရွှေတံဆိပ်)ဆုကိုလည်းကောင်း၊ အမျိုးသား သံပြားပစ်(F64)ပြိုင်ပွဲ တွင် မောင်ဟိန်းထက်လှိုင်က တတိယ (ကြေးတံဆိပ်)ဆုကို လည်းကောင်း၊ အမျိုးသမီးမိတာ (၁၀၀) (T47)ပြိုင် ပွဲတွင် မနန္ဒာလင်းက တတိယ(ကြေး တံဆိပ်)ဆုကို လည်းကောင်း၊ အလေးမ အားကစားနည်းမှ အမျိုးသမီး (၈၆)ကီလိုတန်း (Total List)နှင့် (Best List)ပြိုင်ပွဲ တွင် မငြိမ်းစန္ဒာအောင်က ဒုတိယ (ငွေတံဆိပ်) တစ်ခုစီကိုလည်း ကောင်း၊ မျက်မြင်စစ်တူရင် အားကစားနည်းမှ အမျိုးသား တစ်ဦးချင်း (လုံးဝမမြင်) ပုံမှန် ရွှေပြိုင်ပွဲတွင် မောင်ကောင်းစံက တတိယ (ကြေးတံဆိပ်)ဆုကို လည်းကောင်း၊ အမျိုးသား (တစ်စိတ်တစ်ဒေသ)မျက်မြင်အသင်း လိုက် ပုံမှန်ရွှေပြိုင်ပွဲတွင် မောင်မောရှေ့ မောင်လင်းထက် နောင်၊ မောင်လှမိုးတို့က တတိယ

(ကြေးတံဆိပ်)ဆုကို လည်းကောင်း၊ အသီးသီး ဆွတ်ခူးရရှိခဲ့ ကြသည်။ ဆက်လက်ပြီး Morodok Techo National Stadium Aquatic Centre ၌ ကျင်းပလျက် ရှိသည့် ရေကူးအားကစားနည်းမှ အမျိုးသားမိတာ(၂၀၀)လေးမျိုးကူး ပြိုင်ပွဲတွင် မောင်အောင်မြင့်မြတ် က ဒုတိယ (ငွေတံဆိပ်)ဆုကို လည်းကောင်း၊ မောင်စိုးဝင်းသည် အမျိုးသား မိတာ(၄၀၀) အလွတ် ကူးပြိုင်ပွဲတွင် တတိယ(ကြေး တံဆိပ်)နှင့် မိတာ(၁၀၀) အလွတ် ကူးပြိုင်ပွဲတွင် တတိယ(ကြေး တံဆိပ်)ဆုတို့ကို လည်းကောင်း၊ အမျိုးသားမိတာ(၅၀) လိပ်ပြာ ကူးပြိုင်ပွဲတွင် မောင်ကောင်းမြတ် ကျော်က တတိယ (ကြေးတံဆိပ်) ဆုကိုလည်းကောင်း အသီးသီး ဆွတ်ခူးရရှိခဲ့ကြသည်။ ပြိုင်ပွဲများအပြီးတွင် ဆုချီးမြှင့် ခြင်းအခမ်းအနားအား ဆက်လက် ကျင်းပခဲ့ရာ ပြိုင်ပွဲများ အသီးသီး တွင် ပထမ၊ ဒုတိယ၊ တတိယ ဆုရရှိခဲ့ကြသူများကို မြန်မာနိုင်ငံ မသန်စွမ်းအားကစား အဖွဲ့ချုပ် ဥက္ကဋ္ဌ ဗိုလ်ချုပ်လှမိုးနှင့် တာဝန်ရှိ သူများက ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့် ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယနေ့ပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်များအဖြစ် မျက်မြင်စစ်တူရင်၊ ရေကူး၊ ဘောလီဘော၊ ဂိုးလီဘော၊ အလေးမ၊ ဘောလုံး၊ စားပွဲတင် တင်းနစ်၊ ပြေးခုန်ပစ် ပြိုင်ပွဲများ တွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ မသန်စွမ်း အားကစားသမားများ ဝင်ရောက် ယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြရာ ရွှေတံဆိပ်ခုနစ်ခု၊ ငွေတံဆိပ်ခုနစ်ခုနှင့် ကြေးတံဆိပ် ကိုးခု ထပ်မံဆွတ်ခူးရရှိခဲ့ကြသည်။ (၁၂)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ မသန်စွမ်းအားကစားပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ ယနေ့အထိ ရွှေတံဆိပ် ၁၄ ခု၊ ငွေတံဆိပ် ၂၂ ခုနှင့် ကြေးတံဆိပ် ၁၈ ခု စုစုပေါင်းဆွတ်ခူးခဲ့ရ သွားရာ ရရှိထားပြီးဖြစ်ကြောင်း သိရ သည်။ သတင်းစဉ်

◆ MNL မှ နှစ်သင်းစလုံး အမာခံကစားသမားအစုံအလင်ဖြင့် ပွဲထွက်ခဲ့ပြီး ပွဲစကတည်းက တိုက်စစ်အားပြုကစားခဲ့သည်။ ၃၅ မိနစ်တွင် မြဝတီအသင်း ဂိုးစတင်ရရှိပြီး ကောင်းစော်လင်းက သွင်းယူခဲ့သည်။ ဒုတိယပိုင်းတွင်လည်း မြဝတီအသင်းက ဖိကစားနိုင်ခဲ့ပြီး ၄၈ မိနစ်တွင် ရဲမိုးယံက ဒုတိယဂိုးထပ်မံသွင်းယူခဲ့သည်။ နှစ်ဂိုးပေး လိုက်ရသဖြင့် ရခိုင်အသင်း ချေပဂိုးရရန် ကစားသမားများအပြောင်းအလဲပြုလုပ်ကာ တိုက်စစ်မြှင့်ခဲ့ပြီး ၇၉ မိနစ်တွင် အသင်းခေါင်းဆောင် ဇော်ဇော်နိုင်က ချေပဂိုးတစ် ဂိုးပြန်သွင်းသော်လည်း ပွဲအပြီးထိ ဂိုးထပ်မံသွင်းနိုင်သဖြင့် ရှုံးပွဲကြုံတွေ့ခဲ့ရခြင်းဖြစ် သည်။ ယခုပွဲမစတင်မီ မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်းပြီး ကွင်းထဲရေဝပ်နေသဖြင့် ပွဲစတင်ချိန် နောက်ကျခဲ့ရကြောင်း သိရသည်။ ဇွန် ၈ ရက် မွန်းလွဲ ၃ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် YUSC ကွင်း၌ ပွဲစဉ် (၈) အဖြစ် အား/ ကာသပိတ်အသင်းနှင့် မဟာယူနိုက်တက်အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။ သတင်း-ကိုညီလေး/ဇော်တံပိုး-MNL

တနိုင်ငံမြို့နယ် ပညာအလင်းငွေစုငွေချေးသမဝါယမအသင်းက အစုပေါ်အမြတ်နှင့် စုဆောင်းငွေပေါ် အတိုးများ ထုတ်ပေး တနိုင်ငံ ဇွန် ၇ ကချင်ပြည်နယ် တနိုင်ငံမြို့နယ် ဒူးကောင်းရပ်ကွက် ဟူးကောင်းခန်းမ ၌ ကျင်းပသည့် ပညာအလင်းငွေစုငွေချေးသမဝါယမအသင်းလီမိတက်၏ ၂၀၂၂-၂၀၂၃ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် နှစ်ပတ်လည် အရပ်ရပ်ဆိုင်ရာအစည်းအဝေးသို့ မြို့နယ်ဦးစီးအရာရှိနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ အသင်းဥက္ကဋ္ဌနှင့် အမှုဆောင် ဒါရိုက်တာများ၊ ဖိတ်ကြားထားသည့် ဧည့်သည်များနှင့် အသင်းသူ အသင်း သားများ တက်ရောက်ပြီး အသင်းသား ၁၃၈ ဦးအတွက် စုဆောင်းငွေပေါ် အတိုးငွေကျပ် ၁၇၁၉၇၃၀၀၊ အစုပေါ်အမြတ်ငွေကျပ် ၃၃၂၀၀၀၀ စုစုပေါင်း ငွေကျပ် ၂၀၅၁၇၃၀၀ ကို အသင်းသားပြည်သူများသို့ ထုတ်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ သတင်းစဉ်

ထူးခြားသည့်အခြေအနေ နေပြည်တော် ဇွန် ၇ ယနေ့ညနေ ၅ နာရီခွဲ တိုင်းထွာချက်များအရ ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် အရှေ့အလယ်ပိုင်းတွင် လေဖိအားနည်းဆဲလ် တစ်ခုဖြစ်ပေါ်နေပြီး အဆိုပါ လေဖိအားနည်းဆဲလ်၏ အရှိန်ကြောင့် မုတ်သုံလေ အားကောင်းရာမှ အားအလွန်ကောင်းနေကာ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအောက်ပိုင်း၊ မကွေးတိုင်း ဒေသကြီး၊ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ ချင်းပြည်နယ် နှင့် ရခိုင်ပြည်နယ်တို့တွင် နေရာအနှံ့အပြား မိုးထစ်ချရန်ရွာပြီး ဒေသအလိုက်နှင့် နေရာကွက်၍ မိုးကြီးနိုင်သည်။ မိုး/ဇလ

Global Digital Health Summit, Expo and Innovation Awards သို့ ပါဝင်ပြသနိုင်

ရန်ကုန် ဇွန် ၇ အိန္ဒိယသမ္မတနိုင်ငံ မွမ်ဘိုင်မြို့ရှိ Jio World Convention Center ၌ ၂၀၂၃ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁ ရက်မှ ၂ ရက်အထိ ကျင်းပမည့် Global Digital Health Summit, Expo and Innovation Awards သို့ မြန်မာနိုင်ငံရှိ ကျန်းမာရေးနှင့် နည်းပညာကဏ္ဍတွင် လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နေ သော ကုမ္ပဏီများ ပါဝင်ပြသနိုင်ကြောင်း ဖိတ်ကြား လာသည်။

အခမ်းအနားတွင် ကျန်းမာရေးနည်းပညာ ဆိုင်ရာ အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်မည့် နည်းလမ်းများကို အဓိကထား ဆွေးနွေးသွားမည်ဖြစ် ကြောင်း၊ အဆိုပါပြပွဲနှင့် အခမ်းအနားသို့ မြန်မာ ကုမ္ပဏီများ ပါဝင်တက်ရောက်ခြင်းဖြင့် ကျန်းမာရေး၊ ဆေးပစ္စည်းနှင့် နည်းပညာဆိုင်ရာ ကဏ္ဍများမှ အဓိ ကပုဂ္ဂိုလ်များနှင့်တွေ့ဆုံနိုင်ပြီး ပူးပေါင်းဆောင် ရွက်နိုင်မည့် အလားအလာများကို ရှာဖွေနိုင်မည် ဖြစ်သည်။

Summit သို့ တက်ရောက်မည့် မြန်မာလုပ်ငန်း ရှင်များအနေဖြင့် ကုန်ကျစရိတ်များ ကိုယ်တိုင် ကျခံရမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ပြခန်းဆောင်ငှားရမ်းခ နှင့်စပ်လျဉ်း၍ ၎င်းတို့၏ အင်တာနက်စာမျက်နှာ တွင် ဝင်ရောက်မှတ်ပုံတင်ခြင်းဖြင့် သိရှိနိုင်မည် ဖြစ်သည်။

အဆိုပါပြပွဲသို့ ပါဝင်ပြသလိုသည့် စီးပွားရေး လုပ်ငန်းရှင်များအနေဖြင့် စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်း ရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန မြန်မာကုန်သွယ်မှုမြှင့် တင်ရေးအဖွဲ့ ကုန်သွယ်မှုဖွံ့ဖြိုးရေးဌာနခွဲ အီးမေးလ် moctradefair@myantrade.gov.mm ဖုန်း ၀၆၇-၄၀၈၆၂၂၊ ၀၆၇-၄၀၈၆၂၃ သို့ဆက်သွယ်၍ ချိတ်ဆက်ပြသနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

မုံရွာခရိုင်အတွင်း စပါး/ဆန် ဈေးနှုန်းများမြင့်တက်

မုံရွာ ဇွန် ၇

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မုံရွာခရိုင်အတွင်းရှိ မြို့နယ်များ၌ ဇွန်လပထမ ပတ်တွင် စပါးဈေးနှုန်းနှင့် ဆန်ဈေးနှုန်းများ မြင့်တက်လျက်ရှိကြောင်း သိရ သည်။ ဇွန်လပထမပတ်တွင် ဖြစ်ပေါ်နေသော စပါး/ဆန်ဈေးနှုန်းများမှာ ဧရာမင်းစပါးတင်း ၁၀၀ လျှင် ငွေကျပ် ၂၃၀၀၀၀ မှ ၂၄၀၀၀၀၊ ဧရာမင်းဆန် ၂၄ ပြည်ပါ တစ်အိတ်လျှင် ၉၀၀၀၀ မှ ၉၅၀၀၀ ထိ၊ မနောသုစပါး တင်း ၁၀၀ လျှင် ငွေကျပ် ၁၈၀၀၀၀၊ မနောသုဆန် ၂၄ ပြည်ပါ တစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၇၅၀၀၀၊ ပေါ်ဆန်းစပါး တင်း ၁၀၀ လျှင် ငွေကျပ် ၂၈၀၀၀၀၊ ပေါ်ဆန်းဆန် ၂၄ ပြည်ပါ တစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၉၅၀၀၀ မှ ၁၀၀၀၀၀ ထိ

တို့ဖြင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ယခင်လပထမပတ် စပါး/ဆန်ဈေးနှုန်းများနှင့် ယခုလပထမပတ် ဈေးနှုန်းများ နှိုင်းယှဉ်လျှင် ဧရာမင်းစပါး တင်း ၁၀၀ လျှင် ငွေကျပ် ၂၃၀၀၀၀၊ ဧရာမင်းဆန် ၂၄ ပြည်ပါ တစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀၊ မနောသုစပါး တင်း ၁၀၀ လျှင် ငွေကျပ် ၂၀၀၀၀၊ မနောသုဆန် ၂၄ ပြည်ပါ တစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀၊ ပေါ်ဆန်းစပါးတင်း ၁၀၀ လျှင် ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀၊ ပေါ်ဆန်း ဆန် ၂၄ ပြည်ပါ တစ်အိတ်လျှင် ငွေကျပ် ၁၀၀၀၀ ဈေးနှုန်းမြင့်တက်လာကြောင်း သိရသည်။

ကျောက်ဆည်ခရိုင်အတွင်း ငရုတ်သီးအမှည့်အစိုများ ဈေးကောင်းရ

ကျောက်ဆည် ဇွန် ၇ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ဆည်ခရိုင် တွင် ငရုတ်(မိုး) စိုက်ဧက စုစုပေါင်း ၈၄၉၇ ဧက စိုက်ပျိုး ထားရှိပြီး ၅၀၂၄ ဧက ရိတ်သိမ်းပြီးဖြစ်သည်။



ငရုတ်သီးများစိုက်ပျိုးရာတွင် အရည်အသွေးကောင်း၍ အထွက်နှုန်းကောင်းသော စကာတာမျိုး၊ 692 မျိုးနှင့် တိုးတိုးအောင် ငရုတ်မျိုးကိုသာ ရွေးချယ်စိုက်ပျိုး ကြကြောင်း၊ ငရုတ်သီးနံ့ကို ဒီဇင်ဘာလနှင့် ဇန်နဝါရီလတို့တွင် စတင်စိုက်ပျိုးကြကြောင်း၊ စိုက်ပျိုးပြီး သုံးလခန့်အကြာတွင် စတင်ခူးဆွတ်ရကြောင်း၊ အထွက်နှုန်းအနေဖြင့် ငရုတ်အမှည့်(အစို)တင်း ၂၀၀ ခန့် ပိဿာအနေဖြင့် ၁၀၀၀ ခန့်ထွက်ရှိကြောင်း၊ ငရုတ်သီးအမှည့်(အခြောက်)အနေဖြင့် တင်း ၈၀ ခန့် ထွက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ ငရုတ်သီးဈေးနှုန်းအနေဖြင့် ငရုတ်သီးအမှည့်(အစို) တစ်ပိဿာလျှင် ငွေကျပ် ၈၅၀၀-၁၀၀၀၀ ဈေးနှုန်းများဖြင့် ရောင်းဝယ်လျက်ရှိကြောင်း၊ ယခုအချိန်တွင် ငရုတ်သီးများ လှိုင်လှိုင် ထွက်ရှိနေပြီး ငရုတ်ပွစားများက ငရုတ်သီးအမှည့်(အစို)များကိုသာ အဓိကထားဝယ်ယူကြသည့်အတွက် ငရုတ်စိုက်တောင်သူများ ဈေးကောင်းရရှိကာ အကျိုးအမြတ်များစွာရရှိကြောင်း သိရသည်။

ကျောက်ဆည်ခရိုင်အတွင်း ပဲတီစိမ်းများ လှိုင်လှိုင်ထွက်

ကျောက်ဆည် ဇွန် ၇ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ကျောက်ဆည်ခရိုင်၌ ယခုနှစ် ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာနှစ်အတွင်း ပဲတီစိမ်း စိုက်ဧက ကျောက်ဆည်မြို့နယ်တွင် ၁၉၀၄ ဧက၊ စဥ့်ကိုင်မြို့နယ်တွင် ၂၉၁၉ ဧက၊ မြစ်သာဒမြို့နယ်တွင် ၁၆၁၅ ဧက စုစုပေါင်း ၆၄၂၈ ဧက စိုက်ပျိုးထားရှိရာ ယခုအချိန်တွင် ခရိုင်အတွင်း ပဲတီစိမ်းများ လှိုင်လှိုင် ထွက်ရှိနေပြီးမျိုးအနေဖြင့် ကျောက်စိမ်း၊ ရေဆင်း ၁၁

မျိုးများကို အများဆုံးစိုက်ပျိုးကြကြောင်း သိရသည်။ ပဲတီစိမ်းသီးနှံများကို မတ်လဆန်းမှ စတင် စိုက်ပျိုးခဲ့ရာ ဇွန်လဆန်းတွင် ပဲတီစိမ်း အများဆုံး ထွက်ရှိလျက်ရှိသည်။ ကုန်ကျစရိတ်အနေဖြင့်တစ်ဧက လျှင် ငွေကျပ် ၃၀၀၀၀၀ ခန့်ကုန်ကျပြီး ယခုလက်ရှိ ပဲတီစိမ်းပေါက်ဈေးနှုန်းမှာ ငွေကျပ် ၆၀၅၀၀ ဖြင့် အရောင်းအဝယ်ဖြစ်လျက်ရှိရာ တစ်ဧကလျှင် ငွေကျပ် ၃၀၅၀၀၀ ရရှိကြောင်း သိရသည်။

ပခုက္ကူခရိုင်တွင် ဆီးသီးခြောက်နှင့် ဆီးဆန်များ ဈေးကောင်းရ

ပခုက္ကူ ဇွန် ၇ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး ပခုက္ကူခရိုင်အတွင်း ဆီးသီးကုန်ကြမ်းများ ပေါများသည့်အတွက် ဆီးသီး ဈေးကွက်အနေဖြင့် ဆီးခွဲစက်လုပ်ငန်းရှင်များ၊ ဖျော်ရည်လုပ်ငန်းရှင်များ၊ ဆီးယိုလုပ်ငန်းရှင်များက ဝယ်ယူအသုံးပြုကြပြီး ဆီးခွဲစက်များမှ ဆီးသီးများ ကို ကြိတ်ခွဲ၍ ထွက်ရှိလာသော ဆီးခွဲခြမ်းများကို ပဲကြော်လုပ်ငန်းရှင်၊ နှမ်းလှော်လုပ်ငန်းရှင်၊ ကြက်သွန်ကြော်လုပ်ငန်းရှင်နှင့် မြေပဲဆားလှော် လုပ်ငန်းရှင်များက လောင်စာအဖြစ်အသုံးပြုရန် အတွက် ဝယ်ယူကြကြောင်း၊ ဆီးသီးအစေ့မှ ထွက်ရှိသော ဆီးဆန်များသည်လည်း ဆေးဖက်ဝင် ၍ ပြည်ပနိုင်ငံများက ဝယ်ယူကြကြောင်း သိရသည်။ ဈေးနှုန်းများအနေဖြင့် မေလပထမပတ်တွင် ဆီးသီးခြောက် တစ်တင်းလျှင် ငွေကျပ် ၁၄၀၀၀၊ ဆီးဆန်တစ်ပိဿာလျှင် ငွေကျပ် ၆၄၀၀၀ ဖြစ်ပြီး ဇွန်လပထမပတ်တွင် ဆီးသီးခြောက် တစ်တင်းလျှင် ငွေကျပ် ၁၆၀၀၀၊ ဆီးဆန်တစ်ပိဿာလျှင် ငွေကျပ် ၈၀၀၀၀ ထိရရှိကာ ဈေးကောင်းရနေကြောင်း ဆီးခွဲ စက်လုပ်ငန်းရှင်ထံမှ သိရသည်။

သတင်းအရင်းအမြစ် · စီးပွား/ကူးသန်း

၇-၆-၂၀၂၃ ရက်နေ့ တိုင်းဒေသကြီးနှင့်ပြည်နယ် မြို့နယ်အလိုက် ဆန်၊ ဆီ၊ မီးဖိုချောင်သုံးပစ္စည်းများ၊ သားငါးဈေးနှုန်းများ

Table with columns for commodity types (e.g., rice, oil, sugar) and prices across various regions (e.g., Mandalay, Monywa, Sagaing). Includes a small table with 24 columns and 11 rows of price data.

မှတ်ချက်။ (၁) ဧည့်မထဆန် တစ်ပြည်လျှင် မြစ်ကြီးနားတွင် ၂၀၀ကျပ်၊ ဖျော်မကားနှင့် နေပြည်တော်တွင် ၁၀၀ကျပ်၊ ငရုတ်မြို့နယ် တစ်ပြည်လျှင် မန္တလေးတွင် ၂၀၀ ကျပ်၊ ပဲခူး တစ်ပိဿာလျှင် လားရှိုး၊ လှိုင်ကော်နှင့် မုံရွာတွင် ၁၀၀၀ ကျပ်၊ စားအုန်းဆီ တစ်ပိဿာလျှင် ပုသိမ်တွင် ၅၀ကျပ်၊ ဖျော်မကားနှင့် နေပြည်တော်တွင် ၁၀၀ကျပ်၊ ငရုတ်မြို့နယ် တစ်ပိဿာလျှင် ကျိုင်းတုံနှင့် ပုသိမ်တွင် ၁၀၀ကျပ်၊ ကြက်သွန်နီ တစ်ပိဿာလျှင် မြစ်ကြီးနားတွင် ၅၀၀ကျပ်၊ ကလေးတွင် ၂၀၀ကျပ်၊ ကြက်သွန်ဖြူ(ရမ်းစ) တစ်ပိဿာလျှင် မြစ်ကြီးနား တွင် ၅၀၀ကျပ်၊ ဖြိတ်တွင် ၁၀၀ကျပ်၊ (ကြွေးကုတ်စ) တစ်ပိဿာလျှင် မြစ်ကြီးနားတွင် ၁၅၀ကျပ်၊ ကလေးတွင် ၅၀ကျပ်၊ ချင်း တစ်ပိဿာလျှင် မြစ်ကြီးနား၊ လားရှိုး၊ မြိတ်နှင့် ပခုက္ကူတွင် ၅၀ကျပ်၊ ကျိုင်းတုံတွင် ၃၀ကျပ်၊ ထားဝယ်တွင် ၁၃၀ကျပ်၊ ပြည်တွင် ၁၀၀ ကျပ်၊ မြေပဲဆန် တစ်ပိဿာလျှင် မြစ်ကြီးနားတွင် ၁၀၀၀ကျပ်၊ ကုလားပဲဝါ တစ်ပိဿာလျှင် မြစ်ကြီးနားနှင့် ပုသိမ်တွင် ၅၀ကျပ်၊ အာလူး တစ်ပိဿာလျှင် မြစ်ကြီးနားတွင် ၂၀၀ကျပ်၊ တောင်ကြီးတွင် ၃၀ကျပ်၊ သကြား တစ်ပိဿာလျှင် မြစ်ကြီးနားတွင် ၃၀ကျပ်၊ ပုသိမ် တွင် ၄၀ကျပ်၊ ကြက်သား တစ်ပိဿာလျှင် စစ်တွေတွင် ၁၀၀ကျပ်၊ ဆိတ်သား တစ်ပိဿာလျှင် လားရှိုးတွင် ၂၀၀ကျပ်၊ ဈေးတက်ခဲ့ပါသည်။ (၂) ဧည့်မထဆန် တစ်ပြည်လျှင် ပုသိမ်တွင် ၁၀၀ကျပ်၊ ကြက်သွန်နီ တစ်ပိဿာလျှင် မြိတ်တွင် ၂၀၀ကျပ်၊ မန်ကျည်းသီး တစ်ပိဿာလျှင် မြစ်ကြီးနားတွင် ၁၀၀ကျပ်၊ အာလူး တစ်ပိဿာလျှင် လားရှိုးတွင် ၅၀ကျပ်၊ ငါးမြစ်ချင်း တစ်ပိဿာလျှင် ပုသိမ်တွင် ၁၀၀ကျပ် ဈေးကျခဲ့ပါသည်။

ကမ္ဘာပေါ်ရှိ ထိုင်တော်ပူကျောက်ဆစ်ပုဒ္ဓရုပ်ပွားဆင်းတုတော်များအနက် ဉာဏ်တော်အမြင့်ဆုံးဖြစ်လာမည့် မာရဝိဇယပုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး တည်ဆောက်ပူဇော်ခြင်းလုပ်ငန်းများတွင် အလှူငွေထည့်ဝင်လှူဒါန်းနိုင်ရေးနိုးဆော်ခြင်း



၁။ နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ၊ တပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးမင်းအောင်လှိုင် ဦးဆောင်သည့် (၇)ရက်သား၊ သမီး၊ ဘုရားဒါယကာ၊ ဒါယိကာမတို့က “မာရဝိဇယ”ပုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီးကို မြန်မာနိုင်ငံတွင် ထေရဝါဒဗုဒ္ဓသာသနာတော်ကြီး ခိုင်မာစွာထွန်းလင်းတောက်ပလျက်ရှိမှုအား ကမ္ဘာကိုပြသရန်၊ မြန်မာနိုင်ငံသည် ထေရဝါဒ ဗုဒ္ဓဘာသာကိုးကွယ်မှု၏ဗဟိုချက်ဖြစ်စေရန်၊ တိုင်းပြည်အေးချမ်းသာယာမှုရှိစေရန်၊ ကမ္ဘာကြီးငြိမ်းချမ်းသာယာမှုဖြစ်စေရန် စသည့်ရည်ရွယ်ချက် ၄ ရပ်ဖြင့်တည်ထားကိုးကွယ်ရန် ရည်သန်လျက် ပြည်ထောင်စုနယ်မြေ နေပြည်တော်၊ ဒဂုံကန်တော်အတွင်း၌ သာသနာတော်ထုံး၊ ရုပ်ပွားဆင်းတုတော်ထုံး၊ မြန်မာ့ရိုးရာတည်ထုံးများနှင့်အညီ တည်ဆောက်ပူဇော်လှူဒါန်းရပါသည်။

၂။ မာရဝိဇယပုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများအား တပ်မတော်(ကြည်း၊ ခေလ၊ လေ)မိသားစုများ၊ စေတနာရှင်များ၊ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတို့၏ စုပေါင်းလှူဒါန်းမှုဖြင့် အောက်ပါအတိုင်းတည်ဆောက်ပူဇော်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

စဉ်	လှူဒါန်းနိုင်သည့်အမျိုးအစား	တန်ဖိုး (ကျပ်သိန်း)	လှူဒါန်းနိုင်သည့် အရေအတွက်	လှူဒါန်းပြီး အရေအတွက်	လှူဒါန်းရန်ကျန်ရှိ အရေအတွက်	စဉ်	လှူဒါန်းနိုင်သည့်အမျိုးအစား	တန်ဖိုး (ကျပ်သိန်း)	လှူဒါန်းနိုင်သည့် အရေအတွက်	လှူဒါန်းပြီး အရေအတွက်	လှူဒါန်းရန်ကျန်ရှိ အရေအတွက်
၁။	ကျောက်စာရံစေတီ ၁ ဆူ(ပိဋကသုံးပုံ မြန်မာပါဠိနှင့် ရိုးရာအင်္ဂလိပ် ၂ ချပ်ပါ)	၂၇၉.၀၀	၇၂၀ ဆူ	၇၂၀	-	၁။	မဟာရတ်တိုင်း၏(အင်္ဂါတေးမြန်မာမှု)	၄.၅၀	၂၀၈.၁၄ ကျင်း	၂၅ ကျင်း	၁၈၃.၁၄ ကျင်း
၂။	သာသနာပိမာန်တော်(သိမ်တော်ကြီး)(၂၈၀x၂၀၅)ပေ	၆၀၀၀၀	၁ လုံး	၁၉၁၉၃ သိန်း	၄၀၈၀၇ သိန်း	၁။	ကွန်ကရစ် စာရံစေတီအစိုးရ	၆.၅၀	၈၄၇၃ ကျင်း	-	၈၄၇၃ ကျင်း
၃။	သုဗ္ဗေဒရုပ်(၅၄x၃၀x၃၂)ပေ	၂၉၇၀.၀၀	၆	-	-	၂။	မူလဗုဒ္ဓတိုင်	၂၂၇၃၀.၀၂	၁	၅၃၈၅ သိန်း	၁၇၃၄၆.၀၂ သိန်း
၄။	ဂေါပကရုံး(၄၈x၂၄x၂၉)ပေ	၄၈၀၀.၀၀	၁	-	-	(က)	မူလဗုဒ္ဓတိုင်(ရေကန်လုပ်ငန်း)	၆၇၀၀.၅၉	၁	-	-
၅။	မော်ကွန်းတိုက်(၇၂x၃၀x၃၂)ပေ	၈၀၇၉	၁	-	-	(ခ)	မူလဗုဒ္ဓတိုင်အဝင်မုခ်ဦးတည်ဆောက်ခြင်း	၃၆၀၆.၃၆	၁	-	-
၆။	အဝင်မုခ်ဦး(အနောက်ဘက်)	၂၈၆၅	၁	-	-	(ဂ)	မူလဗုဒ္ဓတိုင်အတွင်းအပြင်ပတ်လမ်းရံခြင်း	၁၇၁၀.၈၅	၁	-	-
၇။	ရွေ့လျားစက်လှေကား(Walking Escalator)		၁	-	-	၃။	အနောက်ဘက်အပိုင်(၃၇၉၉ စေတီ)	၁၇၁၀.၈၅	၁	-	-
(က)	Acrylic အမှီးအကာလုပ်ငန်း	၄၇၄၇.၁၀	၁	-	-	၄။	တောင်ဘက်ရံခြင်း(၆၄၈၂ စေတီ)	၂၅၉၄.၂၆	၁	-	-
(ခ)	Pile Foundation လုပ်ငန်း	၃၂၈၄.၃၀	၁	-	-	၅။	မြောက်ဘက်ရံခြင်း(၅၅၅၂ စေတီ)	၂၂၃၆.၄၀	၁	-	-
	အဆောက်အဦ RC Structure လုပ်ငန်း၊ မိုးကြိုးလွှဲတပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်း၊ ထိန်းချုပ်ခန်းများတည်ဆောက်ခြင်းလုပ်ငန်း		၁	-	-	(ဃ)	စတုရန်းကျောက်ပြားခင်းခြင်း(၃၁၇.၆၅ ကျင်း)	၈.၅၀	၃၁၇.၆၅	-	၃၁၇.၆၅
၈။	ရေပန်းအသေး(အချင်း ၁၅ ပေ၊ အမြင့် ၉ ပေ)	၈၀၅.၀၀	၁၈ ခု	၄ ခု	၁၄ ခု	(င)	ရေကန်ပတ်လည် ကနုတ်သံပန်းလက်ရမ်းတပ်ဆင်ခြင်း	၂၅.၂၀	၇၇	-	၇၇
၉။	High Mast မီးတိုင်(၂၀ မီတာ) ၁ တိုင်လျှင်	၄၉၄.၀၀	၉ တိုင်	၆ တိုင်	၃ တိုင်	(စ)	အတွင်း/အပြင် မီးခွင့်အပြင်ရေဆက်သွယ်ခြင်း	၅၄၀.၀၀	၁	-	၁
၁၀။	မဟာရတ်တိုင်း၏မြေထိန်းနံရံ(၁၀ ပေ ၁ ခန်း)	၇၂.၀၀	၂၀၀ ခန်း	၁၆ ခန်း	၁၈၄ ခန်း	၁။	အတွင်း/အပြင် မီးခွင့်အပြင်ရေဆက်သွယ်ခြင်း	၂၅၀.၀၀	၁	-	၁
၁၁။	မြန်မာမှုတော်ဖက်လှည့်စည်းရုံး ၂၇ ပေခန်း	၃၀.၀၀	၄၅၅ ခန်း	၉၅ ခန်း	၃၆၀ ခန်း	၂။	အပြင်ရေဆက်သွယ်ခြင်း	၂၅၀.၀၀	၁	-	၁
၁၂။	မဟာရတ်တိုင်းရှိ ထောင့်တိုင်(စကျင်မြန်မာမှုပါ)	၃၂.၀၀	၅၀ တိုင်	-	၅၀ တိုင်	၂။	ချောင်းမြောင်းမြေထိန်းနံရံ(၁၂ ပေ x ၁၇၆ ပေ)	၂၀၉.၀၀	၁၂၇ ခု	-	၁၂၇ ခု
၁၃။	လမ်းမီးတိုင်(၆ မီတာ) ၁ တိုင်လျှင်	၁၆.၈၅	၂၀၈ တိုင်	-	၂၀၈ တိုင်	၂။	ပိဋကသုံးပုံကျမ်းစာအုပ်များ(မြန်မာပါဠိနှင့် ရိုးရာအင်္ဂလိပ် ၂ ချက်နှာစီပါ)(Creamy Paper)	၁၂.၀၀	၃၀၀၀ စုံ	၅၈၆ စုံ	၄၀၄ စုံ
၁၄။	Garden Light (၄ မီတာ) ၁ တိုင်လျှင်	၁၉.၀၀	၃၆၆ တိုင်	-	၃၆၆ တိုင်	၂။	ပိဋကသုံးပုံကျမ်းစာအုပ်များ(မြန်မာပါဠိနှင့် ရိုးရာအင်္ဂလိပ် ၂ ချက်နှာစီပါ)(Bible Paper)	၂၀.၀၀	၅၀၀ စုံ	၂၄၄ စုံ	၂၅၆ စုံ
၁၅။	မဟာရတ်တိုင်း စိန်တောင်စကျင်ကနုတ်ပန်း (စကျင်မြန်မာမှုပါ)	၇.၀၀	၆၅၂ စုံ	၁၅၅ စုံ	၄၉၇ စုံ		လှူဒါန်းနိုင်ရေး(၅၃ ကျမ်း(၄၀ အုပ်))တစ်စုံလျှင်				
၁၆။	စကျင်ကျောက်ပြား ၁ ကျင်းခန်း	၈.၅၀	၇၇၇၆.၃၅ ကျင်း	-	၇၇၇၆.၃၅ ကျင်း						

၃။ မာရဝိဇယပုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်ကြီး၏ မဟာရံအတွင်း တည်ဆောက်လှူဒါန်းမည့် သာသနိကအဆောက်အဦများအတွက် ကြိုတင်လျာထားစာရင်းပေးသွင်းလှူဒါန်းထားကြသည့် ဘုရားဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများအနေဖြင့် မိမိတို့ရည်ရွယ်လှူဒါန်းထားသည့် အလှူငွေများအားလည်းကောင်း၊ အထက်ပါတည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများအတွက် အလှူငွေများထည့်ဝင်လှူဒါန်းလိုသည့် ဘုရားဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများသည်လည်းကောင်း၊ အင်းဝဘက်ငွေစာရင်းအမှတ် ၁၀၀၀၀၀၀၀၃၃၇၆၅၁၇ မြဝတီဘက်ငွေစာရင်းအမှတ် ၁၀၀၀၀၀၀၀၀၇၆၆၆၆၆ ကမ္ဘောဇဘက်ငွေစာရင်းအမှတ် ၀၃၄၄၀၂၀၃၇၀၀၂၈၇၀၀၀ တို့သို့ ငွေသားဖြင့်ဖြစ်စေ၊ Account Transfer ဖြင့်ဖြစ်စေ ဦးစွာဆက်သွယ်ပေးသွင်းလှူဒါန်းနိုင်ပုံဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များတွင် စုံစမ်းနိုင်ပါကြောင်း နိဗ္ဗာန်အကျိုးမျှော်၍ အသိပေးဆော်အပ်ပါသည်။

- (က) ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးအောင်ကျော်ဇော် ၀၉-၆၅၀၃၉၉၉၆၊ ၀၃၆-၃၁၀၀၅
- (ခ) ဒေါ်အေးအေးကြည် ၀၉-၄၂၉၂၂၅၅၄၈၊ ၀၉-၂၅၅၈၂၅၂၀၆

အလှူငွေများထည့်ဝင်လှူဒါန်းထားသည့် အလှူရှင်ဘုရားဒါယကာ၊ ဒါယိကာမများစာရင်း

စဉ်	အမည်	အလှူငွေ (ကျပ်)	စဉ်	အမည်	အလှူငွေ (ကျပ်)	စဉ်	အမည်	အလှူငွေ (ကျပ်)
၄၃၆၉။	စစ်တက္ကသိုလ်ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၄၃) မိသားစုများကောင်းမှု	၈၅၀၀၀၀	၄၃၇၆။	သီဟသူပဗ္ဗမုဗ္ဗိဇာတစရ လူမှုထူးချွန် (ပထမအဆင့်)ဦးဘရန်ခိုင်နှင့်ဇနီး ဒေါ်နန်းအေးခန့်မိသားစုကောင်းမှု	၈၀၅၀၀၀၀	၄၃၈၆။	စိန်လုံ(ပ်)တောင်တန်းကျောက်မျက်ရတနာ Co.,Ltd မိသားစုကောင်းမှု	၆၀၀၀၀၀၀
	(ဓမ္မစေတီတော်-၁ ဆူ တတိယအကြိမ်)			(ရေပန်းအသေးလှူဒါန်းခြင်း)			(အထူး Bible Paper ကျမ်းစာအုပ်-၃ စုံ)	
၄၃၇၀။	အလုပ်သင်ဗိုလ် ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၂၈) မိသားစုများကောင်းမှု	၁၇၉၀၀၀၀၀	၄၃၇၇။	သုဗ္ဗမုဗ္ဗိဇာတစရ ဦးစိုးဝဏ္ဏနှင့်ဇနီး ဒေါ်ရွှေကျွန်းဆန်းမိသားစုကောင်းမှု	၈၀၅၀၀၀၀	၄၃၈၇။	(အဘိုးဦးရွှေဝေ+အဘွားဒေါ်ဖွားနု)တို့အားရည်စူး၍ ဆွေစဉ်မျိုးဆက်မိသားစုကောင်းမှု	၂၀၀၀၀၀
	(ဓမ္မစေတီတော်-၁ ဆူ ဒုတိယအကြိမ်)			(ရေပန်းအသေးလှူဒါန်းခြင်း)			(အထူး Bible Paper ကျမ်းစာအုပ်-၁ စုံ)	
၄၃၇၁။	စစ်တက္ကသိုလ်ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၄၅) သူငယ်ချင်းများနှင့်မိသားစုဝင်များကောင်းမှု	၅၀၀၀၀၀၀	၄၃၇၈။	ကမ်းရိုးတန်းဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်နှင့် ကွပ်ကဲမှုအောက်ရှိ တပ်ရင်း/တပ်ဖွဲ့များမှ အရာရှိ စစ်သည်မိသားစုများကောင်းမှု	၁၀၀၀၀၀၀	၄၃၈၈။	(ဦးမောင်ငွေ+ဒေါ်အုန်းတင်)တို့အားရည်စူး၍ ဆွေစဉ်မျိုးဆက်မိသားစုကောင်းမှု	၂၀၀၀၀၀
	(ဓမ္မစေတီတော်-၁ ဆူ တတိယအကြိမ်)			(မြတ်မြို့)			(အထူး Bible Paper ကျမ်းစာအုပ်-၁ စုံ)	
၄၃၇၂။	စစ်တက္ကသိုလ်ဗိုလ်လောင်းသင်တန်းအမှတ်စဉ်(၄၆) ကျောင်းဆင်းအရာရှိမိသားစုများကောင်းမှု	၄၉၀၀၀၀၀	၄၃၇၉။	စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့် ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာနကောင်းမှု	၈၆၀၀၀၀၀	၄၃၈၉။	(ဦးတိတ်စိန်+ဒေါ်ကျွန်းနု)သား) ဆွေစဉ်မျိုးဆက်မိသားစုကောင်းမှု	၂၀၀၀၀၀
	(ဓမ္မစေတီတော်-၁ ဆူ ပဉ္စမအကြိမ်)			အထူး			(အထူး Bible Paper ကျမ်းစာအုပ်-၃ စုံ)	
၄၃၇၃။	နှစ်ဖက်မိဘများအားအမှူးထား၍ အကယ်ဒမီစိုးသူ အကယ်ဒမီစိုးမြတ်နန္ဒာမိသားစုကောင်းမှု	၂၁၉၀၀၀၀၀	၄၃၈၀။	ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးစိုးမင်းအောင်မိသားစုကောင်းမှု	၅၉၀၀၀၀၀	၄၃၉၀။	အစ်မကြီးဒေါ်ကျွန်းနုအားရည်စူး၍ ဦးစိုးဝင်း၊ ဦးခင်မောင်ဝင်း၊ ဒေါ်စိန်မြင့်တင်နှင့်မောင်နုမာ မိသားစုများကောင်းမှု	၂၀၀၀၀၀
	(ဓမ္မစေတီတော်-၁ ဆူ ဒုတိယအကြိမ်)			(အထူး			(အထူး Bible Paper ကျမ်းစာအုပ်-၁ စုံ)	
၄၃၇၄။	ဦးကြည်နှင့်ဇနီး ဒေါ်မြမြသို့က်၊ ဦးတင်အောင်ချစ်နှင့်ဇနီး ဒေါ်ဥဗ္ဗာလှိုင်၊ ဦးကျော်လင်းဦးနှင့်ဇနီး ဒေါ်ခင်ယုဆွေ၊ ဦးတင်မျိုးအောင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ကြည်မြဆင့်၊ ဦးဝင်းလေးနှင့်ဇနီး ဒေါ်သိက္ခိဆွေ၊ ဦးကျော်ဝင်းနိုင်နှင့် ဇနီး ဒေါ်ယုလှကြည်မိသားစုကောင်းမှု	၉၀၀၀၀၀၀	၄၃၈၁။	ကွယ်လွန်သူ ဦးခင်မောင်အားရည်စူး၍ ရန်ကုန်မြို့နေ ဇနီးဒေါ်အံ့ရီ၊ (သား)ဒေါက်တာထွန်းမင်းနှင့်ဇနီး ဒေါက်တာခင်မျိုးအေးမိသားစုကောင်းမှု	၃၁၀၀၀၀၀	၄၃၉၁။	နှစ်ဖက်သောမိဘများအားဦးထိတ်ထား၍ ဦးတင်အောင်+ (ဒေါ်စိန်သန်း)မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား(လက်ထောက်အင်စတီကျုယာ-ပြီး) သား၊ သမီး၊ မြေးမိသားစုကောင်းမှု	၄၈၀၀၀၀
	(ဓမ္မစေတီတော်-၁ ဆူ ဒုတိယအကြိမ်)			(မြန်မာမှုတော်ဖက်လှည့်စည်းရုံး- ၁ ခန်း)			(အထူး Bible Paper ကျမ်းစာအုပ်-၁ စုံ)	
၄၃၇၅။	ဇရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၊ မအူပင်မြို့၊ မြို့မမြို့ဖများနှင့် မြို့သူမြို့သားများစုပေါင်းကောင်းမှု	၉၀၀၀၀၀၀	၄၃၈၂။	ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ တံတားဦးစီးဌာန ရုံးအမှတ်(၁၁)မှ အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများကောင်းမှု	၂၀၀၀၀၀၀	၄၃၉၂။	နှစ်ဖက်သောမိဘများအားဦးထိတ်ထား၍ ဦးတင်အောင်+ (ဒေါ်စိန်သန်း)မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား(လက်ထောက်အင်စတီကျုယာ-ပြီး) သား၊ သမီး၊ မြေးမိသားစုကောင်းမှု	၄၈၀၀၀၀
	(ဓမ္မစေတီတော်-၁ ဆူ ဒုတိယအကြိမ်)			(အထူး			(အထူး Bible Paper ကျမ်းစာအုပ်-၁ စုံ)	
			၄၃၈၃။	သီရိပျံချီဗိုလ်ချုပ်စိုးမြင့်နှင့်(သား)အလုပ်သင်ဗိုလ်သိန်းစိုးမြင့် တို့အားရည်စူး၍ ဇနီး ဒေါ်တင်တင်ဦးနှင့်သား၊ သမီး၊ မြေးတစ်စုကောင်းမှု	၁၉၄၀၀၀၀	၄၃၉၃။	General Power Mining Co.,Ltd မိသားစုကောင်းမှု	၂၄၀၀၀၀၀
				(မဟာရံတိုင်းစိန်တောင်စကျင်ကနုတ်ပန်း- ၂ စုံ)			(အထူး	
			၄၃၈၄။	ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အဆောက်အဦဦးစီးဌာန ရုံးအမှတ်(၄၀)မှ အရာထမ်း၊ အမှုထမ်းများကောင်းမှု	၉၀၀၀၀၀၀	၄၃၉၄။	နှစ်ဖက်သောမိဘများအားဦးထိတ်ထား၍ ဦးတင်အောင်+ (ဒေါ်စိန်သန်း)မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြား(လက်ထောက်အင်စတီကျုယာ-ပြီး) သား၊ သမီး၊ မြေးမိသားစုကောင်းမှု	၂၄၀၀၀၀၀
			၄၃၈၅။	ကွယ်လွန်သူ ဦးအေး+ဒေါ်မမကြီးအားရည်စူး၍ ကျန်ရစ်သူမိသားစုကောင်းမှု	၅၀၀၀၀၀၀	၄၃၉၅။	အမှတ်(၁)အလှူအဖွဲ့အစည်းအဖွဲ့ဆိုင်ရာဆိပ်ကမ်းမှ အရာထမ်း/အမှုထမ်းများကောင်းမှု	၁၂၀၀၀၀၀
							(အထူး Bible Paper ကျမ်းစာအုပ်-၁ စုံ)	

“အများသိစေရန်ကြေညာချက်”

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၂)၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၅၄)၊ (အလျား ၄၀ပေxအနံ ၆၀ပေ)အကျယ်ရှိ မြေချပ်မစ်အမျိုးအစားမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ် (မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၃၂)ရပ်ကွက်၊ အမှတ်(၂၅၄)ဟုခေါ်တွင်သော မြေကွက်၏အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးနှင့် ပတ်သက်၍ ရန်ကုန်မြို့နယ်နှင့်အိမ်ဖွံ့ဖြိုးရေးဦးစီးဌာနတွင် ဦးစိုးတင်(AB-0၇၁၂၀၂၀၂)အမည်ပေါက်ကြောင်း၊ ရောင်းသူ ဒေါ်ခင်ဇာလွင်[၁၂/ဥကတ(နိုင်) ၁၅၇၄၆၇၂]မှ အဆက်ခံပစ်ချုပ်စာတမ်းများဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ကြောင်း၊ ရောင်းချခြင်းဖြင့် စီမံခန့်ခွဲခွင့်ရှိကြောင်း ပြောဆိုကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်ကေသီအောင် [၃/ကကရ(နိုင်) ၀၅၇၄၉၉၈]မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် ရောင်းပေးပေးတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဤပါမစ်မြေကွက် အရောင်းအဝယ်အပေါ် ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေညာချက်ပါရှိသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်း မူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်း အဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါ သည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်စုစုမြင့် L.L.B, D.B.L, D.I.L

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ စဉ်-၉၂/၀၉

အမှတ်(၅၅)၊ အခန်း(၁၄/အေ)၊ ပထမထပ်၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ဖုန်း-၀၁-၃၇၃၀၄၆၊ ၀၉-၅၄၀၆၆၁၀

“ဦးဟိန်းဇော်ဝင်း အပါအဝင် ၎င်း၏မိဘများနှင့် အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း”

ကျွန်ုပ်၏အမူသည် ဒေါ်စိုးဝင်းသန္တာ [၁၂/အလန(နိုင်)၀၄၂၆၃၄]၊ အခန်း(၂၄)၊ တိုက်(၁)၊ ၄၀၁လမ်း၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့တွင်နေထိုင်သူသည် ခင်ပွန်းဖြစ်သူ ဦးဟိန်းဇော်ဝင်း [၁၂/အလန(နိုင်) ၀၄၀၁၇၉]၊ တိုက်(စီ-၁)၊ ရွှေငှက်လမ်း၊ ရွှေစံပယ်ရိပ်မုန့်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ နေသူအား တစ်လင် တစ်မယားဥပဒေပုဒ်မ-၁၃ဖြင့် အမှုဖွင့်လှစ်အရေးယူခဲ့ရာ အမှုရင်ဆိုင်ဆဲကာလဖြစ်ပါ၍ ကျွန်ုပ်အမူ သည် ဒေါ်စိုးဝင်းသန္တာနှင့် ၎င်း၏ခင်ပွန်းတို့ လင်မယား(၂)ဦး ပိုင်ဆိုင်သည့် ရွှေပြောင်းနိုင်သော ပစ္စည်း များနှင့် မရွှေပြောင်းနိုင်သော ပစ္စည်းများအား တစ်ဖက်သတ်ထိန်းသိမ်းထားသူ ဦးဟိန်းဇော်ဝင်း၏ မိဘ ဆွေမျိုးများနှင့် လုပ်ငန်းစပ်တူပြုလုပ်ထားသူများအားလုံးတို့သည် ကျွန်ုပ်အမူသည် ဒေါ်စိုးဝင်းသန္တာ၏ ခွင့်ပြုချက်တစ်စုံတစ်ရာမရှိဘဲ ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ လက်လှဲခြင်း၊ တစ်ပါးသူအား ပေးကမ်းခြင်း၊ လွှဲပြောင်းခြင်း၊ လှူဒါန်းခြင်းများ လုံးဝမပြုလုပ်ကြရန်နှင့် ပြုလုပ်ခဲ့ပါက တည်ဆဲဥပဒေများအရ ထိရောက်စွာ အရေးယူသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း တစ်ဖက်သတ်ထိန်းသိမ်းထားသူ ဦးဟိန်းဇော်ဝင်း၏မိဘ ဆွေမျိုးများနှင့် လုပ်ငန်းစပ်တူပြုလုပ်ထားသူများအားလုံးအပါအဝင် အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါ သည်။

ဒေါ်စိုးဝင်းသန္တာ၏ တင်ပြလွှဲအပ်ချက်အရ

ဒေါ်ဖြိုးပပ(LL.B)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ စဉ်-၁၂၀၅၇

အခန်း-၂၀၆၊ တိုက်-၃၈၊ မင်းရှင်စောလမ်းသွယ်(၂)၊ ကျန်စစ်မင်းအိမ်ရာ၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၇၉၄၀၇၉၄၅

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၅၀)ရပ်ကွက်၊ ယုဇနလမ်း၊ အမှတ် (၈၄၃)၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၅၀)၊ မြေကွက်အမှတ်(၈၄၃)မှ ခေါင်းရင်းခြမ်း(၂၀ပေx၆၀ပေ)ရှိ အဆောက်အဦနှင့်မြေကွက်အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခြင်းအား ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

အထက်လိပ်စာပါအဆောက်အဦနှင့် မြေကွက်ကို တရားဝင်လက်ဝယ်ထားရှိ၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့် ရှိသူ ဦးနုလင်းထွန်း [၁၂/မကဒ(နိုင်)၁၈၈၂၁၃]ထံမှ အစစ်ဖြစ်သူ မနှင်းဦးရတနာ [၇/ပတန(နိုင်)၁၆၉၇၈၈]နှင့် မောင်ဖြစ်သူ ဂီတနာညီလင်း [၁၂/ဥကတ(နိုင်)၂၁၅၅၅၇]တို့က အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းပေးငွေမှ စရန်ငွေ ပေးချေပြီးဖြစ်ရာ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထားမူရင်းများပြည့်စုံစွာဖြင့် ဤကြေငြာစာပါ သည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ပြည့်မြောက်၍ ကန့်ကွက်မှု မရှိပါက အဆောက်အဦနှင့် မြေကွက်အရောင်းအဝယ်စွဲကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

မနှင်းဦးရတနာနှင့်ဂီတနာညီလင်းတို့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဒေါ်ခင်မာလာ (LL.B) တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၅၂၀)

တိုက်(၅)၊ အခန်း(၀၀၈)၊ အေးရိပ်မုန့်(၉)လမ်း၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၈၁၈၂၀

“ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ”

ရန်ကုန်မြို့၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၈၃-ကံဘို၊ မြေကွက်အမှတ်-၁/ယ၊ စရိယာ (၀.၀၆၆) ဧက ရှိ နှစ် (၆၀) မြေဧကရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ ရန်ကုန်မြို့၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ သီရိလမ်းသွယ်၊ အမှတ် (၁/ယ-) ဟုခေါ်တွင်သော မြေကွက်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို လက်ရှိထားလက်ဝယ်ပိုင်ဆိုင်ပြီး တရားဝင်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်မေမိုးနွယ် [၁၂/မကန(နိုင်)၁၂၅၂၀၀]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင် လွှဲပြောင်း ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ဆိုင်လုံသော စာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ဤကြေငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင် ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်သက်ဆူလှိုင်မောင် (LL.B)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၆၆၄)

ရုံးခန်းအမှတ်- ၇၊ ပထမထပ်၊ Strand Condominium၊ အမှတ်-၃၃/၄၉၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၅၀၉၀၉၈၃

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရွှေပေါက်ကံမြို့သစ်၊ ကျောင်းလမ်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁၄၊ မြေကွက် အမှတ် (၈၈၉) ဟုခေါ်တွင်သော ဦးခင်မောင်သန်း အမည်ပေါက် ပါမစ်မြေအမျိုးအစား၊ အကျယ်အဝန်း (၄၀ x ၆၀)ပေအနက်မှ အကျယ်အဝန်း (၂၀ x ၆၀)ပေရှိ မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ နေအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို အမည်ပေါက်ဖခင်ကွယ်လွန်သဖြင့် ရောင်းချသူ သမီးဒေါ်ခင်မောင်သန်း [၁၂/မကဒ(နိုင်)၀၆၀၄၅၇]မှ အမှုဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်းဝန်ခံ၍ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်ခင်မောင်သန်း [၁၂/မကဒ(နိုင်)၀၆၀၄၅၇]မှ အပြီးအပိုင် ဝယ်ယူရန် အတွက် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက ဆိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ဤကြေငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ကျော်လွန်ပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ကို ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်ခင်မောင်သန်း၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်သုဇာအောင် (LL.B, D.I.L, Dip in HR)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်- ၁၃၉၅၀)

အမှတ်-၆၂၊ အခန်းအမှတ်(၉)၊ ပထမထပ်၊ ပန်းဆိုးတန်း(အောက်လမ်း)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ဖုန်း- ၀၉-၆၉၂၀၀၀၀၊ ၀၉-၉၄၆၉၄၆၂၆

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ရွှေသံသ့အပ်စု၊ ပေါင်းကုဉာဏရပ်ကွက်၊ ပတ်လမ်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် ၅၃၂/ တီဂျီ (ပေါင်းကုဉာဏရပ်စံချက်)၊ မြေကွက်အမှတ်(၇၃၅)၊ (၄၀ပေx၆၀ပေ) အကျယ်အဝန်းရှိသော ဒေါ်နွဲ့နွဲ့နွဲ့ အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀) ဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်ကို ဂရန်အမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင် ဒေါ်နွဲ့နွဲ့နွဲ့ (၁) ဦးသောင်းထူး [၁၂/မကဒ(နိုင်) ၁၄၁၈၆၆] ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေများမှ အပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ မြေကွက်အရောင်းအဝယ်စွဲနှင့်ပတ်သက်၍ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြေညာချက်ပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄) ရက်အတွင်း ဆိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား အပြည့်အစုံဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ဆက်သွယ်၍ လျှောက်ဆိုလုံ သောစာရွက်စာတမ်းကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အထက်ပါမြေကွက် အရောင်းအဝယ်စွဲအား ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဦးထက်အောင်မင်း LL.B အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၄၄၄၉/၂၀၁၅)

အမှတ်-၂၅၅၊ ကျောက်စိမ်း-၂လမ်း၊ ပတ္တမြားမြို့သစ်၊ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၅၁၇၁၈၆၇

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၇-စီ)၊ မြေကွက် အမှတ် (၆၈)၊ မြေအမျိုးအစား- နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေ အကျယ် (၂၅' x ၄၀') အနက် တရားဝင်မခွဲစိတ်ရသေးသောမြေ၏ (ခြေရင်းဘက်ခြမ်း) အကျယ် (၈' x ၄၀') မြေအစိတ်အပိုင်းအပါအဝင် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အမှတ် (၁၇)၊ ဆပ်သွားဖူးလမ်း၊ ၆-ရပ်ကွက်၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့ဟုခေါ်တွင်သော မြေနှင့်အကျိုး ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့သည် မြို့မြေစာရင်းတွင် ဒေါ်ခင်စန်းဝေ [၁၂/ပမတ(နိုင်) ၀၂၅၈၈၀]၊ ဦးသိန်းဝင်း [၁၂/ပမတ(နိုင်)၀၂၅၉၁၇]တို့ အမည်ပေါက်လျက်ရှိပြီး ပူးတွဲအမည်ပေါက်ပိုင်ရှင်တစ်ဦးဖြစ်သူ ဦးသိန်းဝင်း ကွယ်လွန်သဖြင့် ၎င်းပိုင်ဆိုင် အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသောအစုအရပ်ရပ်တို့အား ၎င်း၏စနိုးစနိုးဖြစ်သူ ဒေါ်စန်းစန်းအေး [၁၂/ပမတ(နိုင်)၀၀၈၉၃၁]မှ မိမိတစ်ဦးတည်းဆက်ခံပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချ ပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် ရောင်းပေး ငွေ၏ စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ အကျိုးသက်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်အရေးဆိုနိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်ခြင်း မရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိစေအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဦးအေးမင်းစော် ဦးကျော်မင်းနိုင်

အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၈၉၃၃) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၈၈၈၈)

အမှတ် (၄၆)၊ ပထမထပ် (၁)၊ မဟာဗန္ဓုလပန်းခြံလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာစာ

ရန်ကုန်မြို့၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ ကုန်သည်လမ်း (၅၁လမ်း x ၅၂လမ်းကြား) တိုက်အမှတ်(၃၇ - A)၊ အခန်းအမှတ် (B-826)၊ Merchant Luxury Condominium၊ အကျယ်အဝန်း (၂၆၂၇)စတုဂံရပ်စတုဂံ ဝေဟနအခြေခံအောက်ခံအပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရောင်းချခွင့်ရှိသူ ဦးအန်နုပါဟုဆီနိုး(ခ)ဦးအောင်မြင့် (၁၁/မတန(ပြ) ၀၀၂၇၅၅) ထံမှကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် အတွက်စရန်ငွေပေးချေပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်မာသော အထောက် အထားမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ဤကြေညာစာပါသည့်နေ့မှ စ၍ (၇)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မှု မရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဒေါ်ခင်အေးမြင့် (စဉ်- ၇၁၅၈)

LL.B, LL.M, D.B.L

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ

အမှတ်(G-1)၊ အောင်ဆန်းကွင်း၊ မြောက်ဘက်တန်း၊ မင်္ဂလာ တောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း- ၀၉-၅၁၈၆၀၄၅

ရန်ကုန်မြို့၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၁၂)ရပ်ကွက်၊ သီရိရတနာလမ်း၊ အမှတ်(၉၅၅၅)၊ (၁၀ပေx၆၀ပေ)ရှိ အဆောက်အဦအပါအဝင် မြေကွက်ပိုင်ရှင်ဖြစ်ပါကြောင်း

အများသိစေရန် အထက်လိပ်စာပါ အိမ်ခြံမြေကွက်သည် Y.C.D.တွင် ဦးအောင်မြတ် [၁၂/ဥကတ(နိုင်)၁၃၀၅၁] အမည်ဖြင့် မှတ်သားတည်ရှိနေပြီး တရားဝင် လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်ခဲ့သူ ဒေါ်မိုးမိုး (ဘ) ဦးသိန်းဖေ [၁၂/ဥကတ(နိုင်)၁၁၄၇၃၂]ထံမှ ဒေါ်ခင်တင်တင်[၁၂/ဥကတ(နိုင်)၀၁၇၇၅၇]က (၁၅-၅-၂၀၂၁) ရက်နေ့တွင် တရားဝင်ဝယ်ယူ၍ လက်ရှိပိုင်ဆိုင်လျက်ရှိပါကြောင်း၊ အဆိုပါ အိမ်ခြံမြေကွက်၏ နှစ် (၆၀) ဂရန်မြေရင်းသည်လည်း ဒေါ်ခင်တင်တင်ထံလက်ဝယ် တွင် ရှိပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်ခင်တင်တင်၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဒေါ်ခင်မာလာ (LL.B)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၅၂၀)

တိုက်(၅)၊ အခန်း(၀၀၈)၊ အေးရိပ်မုန့်(၉)လမ်း၊ (၅)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်။

ဖုန်း-၀၉-၅၁၈၁၈၂၀

“ကန့်ကွက်နိုင်ပါရန်”

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ သိမ်ဖြူလမ်း၊ အမှတ်(၁၇၈)နေ ဒေါ်မိုးသန္တာလှိုင် ဆိုသူ ပိုင်ဆိုင်သော ရန်ကုန်တိုင်း ဒေသကြီး၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ် ၁၆/၄ ရပ်ကွက်၊ သီတာရေစင်လမ်း၊ တိုက်အမှတ် (၆၀၀/ခ)၊ ပထမထပ်၊ (၂)လွှာ၊ အလျား(၅၄)ပေ x အနံ(၁၈)ပေရှိ တိုက်ခန်းကို အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်ခဲ့ရာ ယခုအခါ စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေခဲ့ပြီး အပြီးအပိုင်ပေးချေတော့ မည်ဖြစ်ရာ ကန့်ကွက်လိုသူများမှ အထောက်အထားခိုင်လုံစွာဖြင့် ကန့်ကွက်နိုင်ပါရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဒေါ်အိမ်စိန်ကြည်သာ

၁၂/မတထ(နိုင်)၀၄၁၂၂၀

ဖုန်း- ၀၉-၉၆၂၀၄၁၀၉၃

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၂၉) ရပ်ကွက်၊ မဟာဗန္ဓုလ လမ်း၊ အမှတ် (၃)၊ ၇-လွှာ(အေ) တိုက်ခန်းနှင့်တကွ ရေစီးအပါအဝင် အကျိုး ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို အမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင်ပြီး တရားဝင်လွှဲပြောင်း ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူ ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်ဆွေဆွေစိုး [၁၂/မကရ(နိုင်) ၀၃၆၃၉၀]ထံမှ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသ ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေငြာပါသည့်နေ့မှ (၇) ရက်အတွင်း တိကျခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံ သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်သည် အထိ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည် အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန်ကြေညာ အပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ

ဒေါ်ခင်မာလာ (LL.B)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၈၆၅၀)

အမှတ် (၂၈၇/က)၊ စစ်ထွန်းလမ်း၊ (၉) ရပ်ကွက်၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၄၄၁၆၀၄၆၀

“ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်”

ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ (၂၀)ရပ်ကွက်၊ အနော်ရထာလမ်းမ ကြီး၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(သကမ-၁၇)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၀၉၁/က)၊ အကျယ် (၂၀x၆၀)ပေရှိ ဦးညွန့်ရွှေ အမည်ပေါက်သည် ပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိအိမ်အပါအဝင် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်ခင်ခင်ဦး ပါ(၄)၊ ၁၂/လမန(နိုင်)၁၃၉၄၁၆]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေ ဖြစ်သူက ဝယ်ယူရာ ရောင်းပေးစရန်ငွေအချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်၍ ဆိုင်ရောင်းဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြေငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက် အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်း(မူရင်း)များဖြင့် လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ပြည့်ပြီးပါက အရောင်းအဝယ်စွဲကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင်ဖြစ်စေရန် လုပ်ဆောင်သွားမည် ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

“ဝယ်ယူ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ”

“တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ”

ဦးအောင်နိုင်ထူး (စဉ်-၁၃၅၇၅) ဦးကျော်စွာမြင့် (စဉ်-၁၃၂၈၂)

LL.B, WIPO (Switzerland) LL.B, D.B.L, D.I.L

အမှတ်(၈၃)၊ ပထမထပ်၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ Ph:01-385205, 09-420088970

“ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်”

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက် အမှတ်(၁၂၁)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၂၀၀)၊ အကျယ်(၄၀x ၆၀)စတုဂံရပ်စတုဂံ ဦးဘိုကြီးအမည်ပေါက်သည် ပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုး ခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်လက်ဝယ်ထားပိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးသိန်းဝင်း[၁၀/မလမ (နိုင်)၁၁၅၅၀၇]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူ မည်ဖြစ်ပါ၍ ဆိုင်ရောင်းဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ဤကြေငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်း(မူရင်း)များဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ပြည့်ပြီးပါက အရောင်း အဝယ်စွဲကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ တရားဝင်ဖြစ်စေရန် လုပ်ဆောင်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

“ဝယ်ယူ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ”

“တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ”

ဦးအောင်နိုင်ထူး (စဉ်-၁၃၅၇၅) ဦးကျော်စွာမြင့် (စဉ်-၁၃၂၈၂)

LL.B, WIPO (Switzerland) LL.B, D.B.L, D.I.L

အမှတ်(၈၃)၊ ပထမထပ်၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ Ph:01-385205, 09-420088970

“ဒေါ်သိန်းမြင့် [၁၂/ဥကတ(နိုင်) ၀၅၆၉၁၂]နှင့် အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း”

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်အေးအေး [၁၂/ဥကတ(နိုင်)၁၃၆၉၃၃] အမှတ်(၇၀၀) ကုန်းဘောင်လမ်း၊ (၆)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပ မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့နေထိုင်သူမှ (၂၄-၇-၁၉၉၈) ခုနှစ်တွင် တွဲဖက် တိုင်းတရားသူကြီး(၁)ဦးမျိုးညွန့်၊ စီရင်ချက်ဒီကရီအမိန့်အရ ပူးတွဲ ပိုင်ဆိုင်မှုရှိသူဖြစ်ပါသည်။ အထက်ပါနေရပ်လိပ်စာ ပေ(၄၀x၆၀)၊ နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက် သည် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြမြေမိခံခန့်ခွဲ မှုဌာနတွင် ဒေါ်လှရီ(CI -၀၂၁၇၃) အမည်ပေါက် ပိုင်ဆိုင်လျက်ရှိပါ သည်။ အဆိုပါမြေကွက်အပါအဝင် ညီအစ်မများဖြစ်ကြသော ဒေါ်လှရီ၊ ဒေါ်သိန်းမြင့်၊ ဒေါ်အေးကြိုင်နှင့် ဒေါ်မြေရွှေ ညီအစ်မ(၄)ဦးနေထိုင်ခဲ့ကြ ပါသည်။ ယခုအချိန်တွင် ဒေါ်သိန်းမြင့်တစ်ဦးသာ ကျန်ရှိလျက်ရှိပြီး ကျန်ညီအစ်မ(၃)ဦးမှာ ကွယ်လွန်ခဲ့ကြပြီးဖြစ်ပါသည်။ အထက်ဖော်ပြပါ မြေကွက်၏ခေါင်းရင်းခြမ်းဖြစ်သော ပေ(၂၀) x ပေ(၆၀)သာ ဒေါ်သိန်းမြင့် အပိုင်ဖြစ်ပြီး ကျန်ခြေရင်းခြမ်း ပေ(၂၀) x ပေ(၆၀)သည် ကျန်မိသားစုဝင် အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူများ၏ အပိုင်ဖြစ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်မ အေးအေးအေးသည် မိခင်ဒေါ်အေးကြိုင်နှင့် သမီးအရင်း တော်စပ်သူဖြစ်ပါသည်။ ယခု လက်ရှိပူးတွဲပိုင်ဆိုင်သည့် ၎င်းမြေကွက် အား ပူးတွဲပိုင်ရှင်များနှင့် အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်သူများ သိရှိခြင်းမရှိဘဲ ဂရန်လျှောက်ခြင်း၊ အမည်ပေါက်ပြောင်းခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ရောင်းချခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်း၊ လွှဲပြောင်းခြင်း မပြုလုပ်ရန် အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - ဒေါ်တင်မိုးမ(စဉ်-၁၀၉၉၉) ဒေါ်ပွင့်တင်မ(စဉ်-၁၅၉၉၉)

“အများသိစေရန်ကြေညာချက်”

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒလမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၃(တိုးချဲ့)၊ ကျောင်းစုရပ်ကွက်၊ မြေကွက်အမှတ် (၄၇၊ ၅၅၊ ၅၆) (၃ကွက်တွင်)၊ ဒလတွဲတောကလေးမ၊ အကျယ်အဝန်း (မျက်နှာပုံ ၁၂၀ပေ x အနောက် ၆၀ပေ)၊ ဧရိယာ(၇၂၀၀) စတုဂံပေပေါ် (ပါမစ်)မြေအမျိုးအစားမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့သည် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ မြေယာဌာနတွင် (၃/၄၇ ဦးတင်အေး CL-၀၀၉၄၁၂)၊ (၃/၅၀ S/OKA-၀၀၂၈၉၇ ဦးသန်းစိုး)၊ (၃/၅၁ S/OKA-၀၀၂၈၉၇ ဦးသန်းစိုး) အမည်တို့ဖြင့် မှတ်သားတည်ရှိပါသည်။ ယခုရောင်းသူ မောင်ကျော်စိန်(ခ)မောင်ကြုံစိန် (ခ) ဦးသန်းစိုး [၁၂/လမတ(နိုင်)၀၁၈၉၃၂က (ပါမစ်)မူရင်းများ၊ ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းတို့အား ပြသပြီး အရှုပ်အထွေးကင်းရှင်းကြောင်း တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ပြီး လက်ရှိထားစီမံခန့်ခွဲလျက် အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချလိုကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုပြီး ကမ်းလှမ်းသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် ရောင်းဖိုးငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။ ဤအရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုသူများသည် ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား(မူရင်း)ဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက မြေကွက်(၃)ကွက် အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေအရ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်စန္ဒာစန္ဒာဝင်း (LL.B, LL.M)**
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၃၅၈၉)
အမှတ်-၁၇၈၊ အခန်း(၅)၊ ဗိုလ်အောင်ကျော်လမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း- ၀၉-၄၄၀၃၃၁၅၀၊ ၀၉-၉၆၄၃၃၁၃၁၅

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ မြေကွက်အမှတ်(၆၀)၏ မြေအကျယ်အဝန်း (၄၀x၆၀)ပေရှိ ဒေါ်ဝင်းကြင် [၁၂/၅ကတ(နိုင်)၀၁၃၂၈၀] အမည်ပေါက် မြေပေါ်ပါမစ်မြေအမျိုးအစား မြေကွက်နှင့်တကွ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့အား ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်းအဆိုပြုသူ ဦးအောင်မျိုးကို [၁၂/အစန(နိုင်)၁၈၇၁၆၂]ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေအချို့အား ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ယခုကြော်ငြာပါသည့်ရက်မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားများဖြင့် လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်အရေးဆိုင်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ် ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဦးအောင်မျိုးအောင်(စဉ်-၁၁၄၆၂) (LLB,D.I.I) ဒေါ်ခင်အေးသန်း(စဉ်-၉၁၁၉) (LLB,D.B.L,D.I.I,WIPO switzerland)**
(တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ)
အမှတ်(၁၀/၁၂)၊ ပထမထပ်၊ ၃၅-လမ်း(အောက်)၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း- ၀၉-၂၅၃၁၁၀၀၁၇၊ ၀၉-၄၂၁၂၆၀၆၀၊ ၀၉-၄၄၅၇၅၁၂၄၁

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၃၅)၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၃၅)၊ ဧရိယာ (၀.၀၅၈) ဧကရှိ နှစ်(၆၀)မြေပွားဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးသည် ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့မြေစာရင်းတွင် ဒေါ်သီသီတင် [၁၂/ရကန(နိုင်)၀၅၄၂၅၅] အမည်ပေါက်တည်ရှိပြီး အမည်ပေါက်ကိုယ်တိုင်မှ ပိုင်ဆိုင်မှုအရှုပ်အရှင်ကင်းရှင်း၍ ပြန်လည်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုပြောကြားလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေများမှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေအဖြစ် (ရောင်းဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို) ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ခိုင်လုံသောစာချုပ်စာတမ်းမူရင်း အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်သူမရှိပါက ဤအရောင်းအဝယ်အား ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**ဝယ်ယူသူများ၏လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်မိမိစန်(LL.B) ဒေါ်စန္ဒာစန္ဒာ(LL.B)**
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၂၆၀) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၂၆၄၀၉)
အမှတ် (၁၈၇)၊ ပထမထပ်၊ သုဒဿနလမ်း၊ (၁၆/၂) ရပ်ကွက်၊ သပန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း- ၀၉-၂၅၀၆၅၅၇၀၇၊ ၀၉-၇၉၇၆၄၀၆၀၆

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ တာမမြို့နယ်၊ မဒုကုန်းရပ်ကွက်၊ လမ်းကျယ်လမ်း၊ အမှတ်(၁၉/၂၁)နေ M ဟာနစ်(ခ) ဦးသိန်းမောင် (ဘ) ဦး M အိမ်ရှင် [၁၂/တမန(နိုင်)၀၇၇၇၇]ကိုင်ဆောင်သူ၏ လွှဲအပ်ချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေသည် ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၄၄)၊ အသံအနက်မှုနုနု၊ ဧရိယာခန့်မှန်းမြေ (၀.၀၆၄)ဧကရှိ မြေကွက်အမှတ်(၄၇၇)၊ စက်မှု(၆)လမ်း၊ အကျယ်အဝန်း (ပေ၄၀x၆၀)ရှိ အနောက်ဘက် မြေပို (၁၀)ပေပေါ် မြေကွက် (ဦးမျိုးဖြင့် ၂၇/၀၀၄(နိုင်)၀၆၁၉၂၅] အမည်ပေါက်)နှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် အားလုံးကို အဆက်စပ်အရပ်ကတိစာချုပ်ဖြင့် (၄-၂၀၁၇)ရက်စွဲပါ “မြေကွက်အရောင်းအဝယ် အပြီးပေးစာချုပ်” ချုပ်ဆို၍ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပါသည်။ အဆိုပါမြေကွက်နှင့်ပတ်သက်၍ ကျွန်ုပ်၏ မိတ်ဆွေမသိရှိဘဲ ရောင်းဝယ်ခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ငှားရမ်းခြင်း၊ လွှဲပြောင်းခြင်း၊ စွန့်လွှတ်ခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်း၊ လှူဒါန်းခြင်း၊ အမည်ပြောင်းခြင်းတို့ မပြုလုပ်ရန်နှင့် ပြုလုပ်ခဲ့ပါက တည်ဆဲဥပဒေများနှင့်အညီ တရားစွဲဆိုဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်ချက်အရ-
ဒေါ်နီလာဝင်း တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၈၇၈၄) ဦးအောင်ပြီးလတ် တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၂၀၀၅)
အမှတ်(၁၃၃)၊ လမ်း ၃၀၊ ပန်းဘဲတန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၅၀၇၄၀၀၅**

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ အမှတ်(၂)ရပ်ကွက်၊ ပေါတော်မူ(၁)လမ်း၊ ဗိုလ်ရန်အောင်အဆင့်မြင့်အိမ်ရာ၊ အမှတ် (၂၉-၄)၊ အခန်း(အမှတ်(A-2/4)) အကျယ်အဝန်း(၁၂၅၅- ၈၅၇၆)စတုဂံပေ(၁)ဧကရှိ (Building-A) စုစုပေါင်း (၂)ပန်းပိုင်တည် (၈)ထပ်ခွဲတိုက်ရှိ ပထမထပ် (သို့) (၂)ယူအခန်းနှင့် ငင်းနှင့်ဆက်စပ်လျက်ရှိသော အကျိုးခံစားခွင့် အရပ်ရပ်အားလုံးကို တရားဝင်လက်ရှိထား ပိုင်ဆိုင်သူ ဦးထွန်းဝင်း [၁၃/မမတ(နိုင်)၀၂၈၇၉၇]ထံမှ ပိုင်ဆိုင်မှုအရှုပ်အရှင်ကင်းရှင်း၍ ပြန်လည်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိပြုပြောကြားလာသဖြင့် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေအဖြစ် (ရောင်းဖိုးငွေ၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို) ပေးချေထားပြီးဖြစ်၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာချက်ပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံ ခိုင်လုံသောစာရွက်စာတမ်းအထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက်ပြည့်မြောက်၍ ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကိုစွဲကို ပြီးပြတ်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးဝင်းမြူးသိန်း
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၁၂၇၇)
တိုက်(၄/၆)၊ အခန်း(၁၂)၊ ရွှေအုန်းပင်အိမ်ရာ(၄)၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၅၀၀၀၁၃၉**

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း အများသိစေရန်

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁၂)၊ အင်းဝလမ်း၊ မြေကွက် အမှတ် (၁၆၅)၊ မြေအကျယ်အဝန်း (၄၀၀x၆၀၀ပေ)၊ မြေပေါ်ပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အားလုံးကို ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှု မြေယာဌာနရှိ မြို့မြေစာရင်းတွင် **ဦးလှသိန်း(BQ-၀၂၄၁၅၅)** အမည်ဖြင့် အမည်ပေါက်မှတ်သား တည်ရှိပြီး အမည်ပေါက်ထံမှ **ဒေါ်သီတာအေး [၇/တခန(နိုင်)၁၀၄၆၆၀]**သည် **“နှစ်ဦးသဘောတူအဆင့်ဆင့် အဆက်စပ်အရောင်းအဝယ် ကတိစာချုပ်များဖြင့်”** ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး မိမိတစ်ဦးတည်းသာလျှင် တရားဝင် လက်ရှိပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် လွတ်လပ်စွာ ပြန်လည်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိ ပြု၍ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချရန် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေထံသို့ စကားကမ်းလှမ်းရာ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဖြစ်သူက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် အရောင်းအဝယ်ပြုလုပ်သော တန်းဖိုးငွေ၏တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို စရန်ငွေအဖြစ် ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား(မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံလာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း နှင့် သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးမြောက်အောင်မြင်သည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်ယဉ်ယဉ်ကြည်(LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၁၄၆၆)
အမှတ်(၅၄၄/ခ)၊ သဒ္ဓါလမ်း(၂၀)၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။**
ဖုန်း- ၀၉-၄၁၃၁၄၆၅၄၊ ၀၉-၇၉၅၆၀၀၈၆၃၊ ၀၉-၇၉၆၃၀၈၀၁၁

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့်ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

- ၁။ စိုက်ပျိုးရေး၊ မွေးမြူရေးနှင့်ဆည်မြောင်းဝန်ကြီးဌာန၊ စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနရှိဌာနခွဲများမှ ၂၀၂၃-၂၀၂၄ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်တွင် အသုံးပြုမည့် ရော်ဘာ အစေးခဲကန်များအား မြန်မာကျပ်ငွေဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။
 - ၂။ တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်ရက် - (၇-၆-၂၀၂၃)ရက်နေ့မှ (၂၀-၆-၂၀၂၃)ရက်နေ့အထိ(ရုံးချိန်အတွင်း)
 - ၃။ တင်ဒါပုံစံရောင်းချမည့်နေရာ - စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန၊ထောက်ပံ့ဖြည့်တင်းရေးဌာနခွဲ၊ ရုံးအမှတ်(၄၃)၊ နေပြည်တော်
 - ၄။ တင်ဒါလျှောက်လွှာပိတ်ရက် - (၂၁-၆-၂၀၂၃)ရက်နေ့၊ (၁၃:၀၀)နာရီ။
 - ၅။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန (ထောက်ပံ့ဖြည့်တင်းရေးဌာနခွဲ) ရုံးအမှတ်(၄၃)၊ နေပြည်တော်တွင် ရုံးချိန်အတွင်း လူကိုယ်တိုင်လာရောက်၍ လည်းကောင်း၊ ဖုန်း-၀၆၇-၄၀၂၁၀၊ ၀၆၇-၄၀၁၅၈ တို့သို့ဆက်သွယ်၍လည်းကောင်း စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။
- တင်ဒါလက်ခံရေးနှင့်စိစစ်ရေးကော်မတီ
စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန**

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၇) ရပ်ကွက်၊ ဟားခါးလမ်း၊ အမှတ် (၄၂/က)၊ (၂၀၀၀ x ၆၀၀) အကျယ်အဝန်းရှိ ပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်သည် ဦးစိုးသိန်း (MDYNW - ၀၀၄၄၆) အမည်ပေါက်မှတ်သားတည်ရှိပြီး မြေအမည်ပေါက်ထံမှ အရပ်ကတိ အဆက်အစပ်စာချုပ်များဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားလက်ရှိသူ ဒေါ်ချစ်မြင့် (၁၂/အဂ (နိုင်) ၀၀၇၂၅၅) ထံမှ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် ရောင်းဖိုးငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ အရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇) ရက်အတွင်းခိုင်လုံသော စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများဖြင့် ကျွန်ုပ်ထံသို့ လာရောက်ကန့်ကွက် ခိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်ချစ်မြင့် (စဉ်-၄၆၈၀၀)
အထက်တန်းရှေ့နေ
အမှတ် (၇၈/၆၀)၊ ပထမထပ်၊ မဟာမိတ်လမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း - ၀၉ ၄၀၁၅၇၂၃၂။ ၀၉ ၉၅၈၂၇၉၅**

အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း

ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေကဖြစ်ကြသော ဒေါ်မြသီတာ [၁၂/မရက(နိုင်) ၀၈၅၁၀၂]နှင့် ဒေါ်သီသီထက် [၇/အမန(နိုင်)၀၇၇၇၀၈]တို့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်များအရ အောက်ပါအတိုင်းကြေညာအပ်ပါသည်။

၁။ ရန်ကုန်မြို့၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ (၃၉)လမ်း(အထက်)၊ အမှတ်-၂၄၆၊ ဒုတိယထပ် (၃-လွှာ)(ယာ) ဟုခေါ်တွင်သော (၅၀ပေx၂၀ပေ)အကျယ်ရှိ တိုက်ခန်းနှင့်

၂။ ရန်ကုန်မြို့၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ကန်တော်လေး(၁၀၈)လမ်း၊ အမှတ်-၁၀ (ပထမထပ်)ဟုခေါ်တွင်သော (၄၀ပေx၂၀ပေ)အကျယ်ရှိ တိုက်ခန်း တို့၏အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေ(ဦးဦး)က (၉-၂၀၂၂)ရက်စွဲပါ “အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းဝန်ခံကတိစာချုပ်”များဖြင့် ကိုယ်တိုင်နှင့် ကျန်အမွေဆိုင်များကိုယ်စား အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ခဲ့ပြီးနောက် လက်ဝယ်ထားရှိကာ စီမံခန့်ခွဲလျက်ရှိပါသည်။

ယခုအခါ အဆိုပါ တိုက်ခန်း(၂)ခန်းကို တရားဝင်ပြန်လည်လွှဲပြောင်း ရောင်းချတော့မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ယင်းတိုက်ခန်းများနှင့်ပတ်သက်၍ တရားဝင် အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူနှင့် အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူများအနေဖြင့် ဤ ကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ အထောက်အထား မူရင်းများနှင့်တကွ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ရက် အတွင်း ကန့်ကွက်မည့်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ပြီးမြောက်သည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ် ပါသည်။

**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ
ဒေါ်နီလာအောင်(LL.B., LL.M) ဦးညိုနပ် (LL.B)**
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၇၇၂၅) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၂၉၃၆၁)
**အမှတ်- ၄၈/၅၀(မြေညွှန်)၊ အခန်း(၁)၊ (၃၆)လမ်း(ရိပ်သာ)
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။**
ဖုန်း- ၀၉-၅၁၇၃၁၀၁၉၊ ၀၉-၄၂၁၀၁၂၁၈

ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာပြန်လည်ရုပ်သိမ်းကြောင်း ကြေညာချက်

ရန်ကုန်မြို့၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ နွယ်နီ (၁၂)လမ်း၊ အမှတ် (၄၆၄)နေ ဦးမန်းတိုးမြင့် [၁၂/ဥကမ(နိုင်)၀၁၃၁၀၈] ကိုင်ဆောင်သူမှ ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့နယ်၊ ယောမင်းကြီးရပ်ကွက်၊ ဗိုလ်ရာညွန့်လမ်း၊ အမှတ် (၆၅/အေ) နေ ဦးသိန်းဇော်သိ (၁၈-၁၂-၂၀၁၉)ရက်နေ့က လွှဲအပ်ထားသော မှတ်ပုံတင် အထွေထွေကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ အမှတ် (၃၁၁၀၈/၂၀၁၉)အား ပြန်လည် ရုပ်သိမ်းလိုက်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးထက်စည်သူ (LL.B) (D.I.P.L)
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၀၀၆၆)
အမှတ်(၁၇၈)၊ ဗိုလ်အောင်ကျော်လမ်း (အောက်)၊ ဗိုလ်တထောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၅၁၅၆၆၄၅**

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကင်းမြို့နယ်၊မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၂/က)တွင်၊ မြေကွက်အမှတ်-၈၄/က၊ ဧရိယာ- ၀.၀၆၁ ဧက၊ မြေကွက်တည်နေရာအမှတ်- ၃/က၊ မဂ္ဂင်လမ်း၊ (၁၄)ရပ်ကွက်၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ ဦးတင်မောင်ဆန်း(ခ)ဦးညီညီ [၁၂/မရက(နိုင်) ၀၀၇၇၅၇]၊ အမည်ပေါက် နှစ်(၆၀)မြေပွားဂရန်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးတင်မောင်ဆန်း(ခ)ဦးညီညီ (ခင်ပွန်း) ကွယ်လွန်သဖြင့် ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်စန်းဝင်းမာ[၁၂/မရက(နိုင်)၀၀၅၄၆၄၄]မှ မိမိတစ်ဦးတည်းသာလျှင် တရားဝင်ဇနီးဖြစ်ပြီး အမွေဆက်ခံပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အခြားအမွေဆက်ခံသူတစ်ဦးတစ်ယောက်မျှ မရှိပါကြောင်း (၅-၆-၂၀၂၃)ရက်စွဲပါ တရားရုံးကျွမ်းကျင်လွှာ၊ ထောက်ခံကျွမ်းကျင်လွှာ (၂)စောင်၊ ခင်ပွန်း၏ သေဆုံးမှုလက်မှတ်၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတိပြား၊ အိမ်ထောင်စုလူဦးရေစာရင်း၊ ဂရန်မူရင်းတို့တင်ပြ၍ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်းနှင့် အရောင်းအဝယ်စာချုပ်ချုပ်ဆိုရန် မြေပိုကူးလျှောက်ထားလာခြင်းအား တရားဝင်ခိုင်လုံသော အထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မမရှိပါက လုပ်ထုံးလုပ်နည်းအတိုင်းဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

**ဌာနမှူး(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်)
ဖြူဖြူမြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ**

သားအဖြစ်မှ ရာသက်ပန်အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်ခြင်း

ပျဉ်းမနားမြို့၊ ရန်အောင် (၂)ရပ်ကွက်၊ အမှတ်- ၉/၂၇၊ ဘုရားလမ်းနေ ဦးမျိုးသန်းဦး-ဒေါ်ခင်မေညွန့်တို့၏သား မောင်နေဇာမောင်(ခ) ဟာဂျီနူးရ်အစ္စလာမ် [၉/ပမန(နိုင်) ၁၇၅၇၈၂]သည် မိဘပြောဆိုဆုံးမမှုအပေါ် လုံးဝနာခံမှု မရှိဘဲ မိသားစုအပေါ် ဒုက္ခပေးပြီး ထင်ရာစိုင်းလုပ်ဆောင်နေ သောကြောင့် သားအဖြစ်မှ ရာသက်ပန် အမွေပြတ်စွန့်လွှတ်လိုက်ပါကြောင်းနှင့် နောက်နောင် ၎င်းနှင့်ပတ်သက်သည့် ကိစ္စအဝဝအား လုံးဝ(လုံးဝ) တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည် မဟုတ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

မိဘ-ဦးမျိုးသန်းဦး-ဒေါ်ခင်မေညွန့်

မနင်းအိမ်သူ နိုင်ငံသားအမှတ် [၁၂/ဥကမ(နိုင်)၂၅၅၈၆၀] ကိုင်ဆောင်သူအား သမီးအဖြစ်မှ စွန့်လွှတ်ခြင်း

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်ဇော်စာထွန်း (ဘ) ဦးသိန်းထွန်း [၁၂/ဥကမ(နိုင်) ၀၉၂၄၈၃]၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ အောက်ပါအတိုင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေ ဒေါ်ဇော်စာထွန်း၏ သမီးဖြစ်သူ မနင်းအိမ်သူ [၁၂/ဥကမ(နိုင်)၂၅၅၈၆၀] ကိုင်ဆောင်သူသည် မိခင်ဖြစ်သူ ဒေါ်ဇော်စာထွန်းအား အကြိမ်ကြိမ် စိတ်ဆင်းရဲအောင်ပြုလုပ်ပြီး မိဘနှင့်ဆွေမျိုးတို့၏ သိက္ခာတို့ကို အမျိုးမျိုးကျဆင်းစေရန် ဆက်လက်ပြုမူဆောင်ရွက်နေပါသဖြင့် မိခင်ဖြစ်သူ ဒေါ်ဇော်စာထွန်းသည် သမီးဖြစ်သူ မနင်းအိမ်သူအား ယနေ့မှစ၍ သမီးအဖြစ်မှ လုံးဝစွန့်လွှတ်အပ်ပါကြောင်းနှင့် နောက်နောင် ဖြစ်ပေါ်လာသည့် ကိစ္စမှန်သမျှကို မိခင်တစ်ဦးအနေဖြင့် တာဝန်ယူဖြေရှင်းပေးမည် မဟုတ်ပါကြောင်း အများ သိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

**ဒေါ်ဇော်စာထွန်း၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဦးမြင့်ချို(LL.B)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၅၈၇၁/၁၉-၂-၁၉၉၂)
အမှတ်(၇၇၃)၊ ဧရာ(၁၇)လမ်း၊ (ည)ရပ်ကွက်၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ Ph: 09-43138294,09-420135523**

“ဦးကျော်စိုး(ဘ)ဦးမောင်သန်း [၁၂/အစန(နိုင်)၀၁၄၃၈၁]သိစေရန် အကြောင်းကြားခြင်း”

ဦးကျော်စိုး(ဘ) ဦးမောင်သန်း[၁၂/အစန(နိုင်)၀၁၄၃၈၁] အမှတ်(၁၉)၊ ဟိုက်ပတ်လမ်း၊ တောင်သူကုန်းရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့တွင် ယခင်နေထိုင်သူ (ယခုလိပ်စာမသိ)သည် ကျွန်ုပ် မိတ်ဆွေဆိုင်ရာ ရေချိုးခန်းသုံး ရေပိုက်ပစ္စည်းများကို (၂၇-၈-၂၀၂၀)ရက်စွဲပါ “ပစ္စည်းဝယ်ယူရန် ငွေလက်ခံရရှိကြောင်း ဝန်ခံကတိစာချုပ်” ချုပ်ဆိုကာ ရေချိုးခန်းသုံးပစ္စည်း(၅၀) (ငါးဆယ်)စုံအတွက် တန်ဖိုးငွေစုစုပေါင်း ငွေကျပ် (၃၅,၀၀၀,၀၀၀/-)၊ (ကျပ်သိန်းသုံးရာငါးဆယ်တိတိ)ကို (၂၆-၉-၂၀၂၀) ရက်နေ့ နောက်ဆုံးထား ပြန်လည်ပေးအပ်ပါမည်ဟု ဦးကျော်စိုးမှ စာချုပ်ချုပ်ဆိုငွေများ လက်ခံရယူ သွားခဲ့ပါသည်။ ထိုငွေများ လက်ခံရယူပြီးသည့်အချိန်မှစ၍ ယနေ့အထိ ပစ္စည်းဖိုးငွေများအား ကတိအတိုင်း လာရောက်ပေးအပ်ခြင်းမရှိဘဲ တိမ်းရှောင်နေသည်ဟု ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ သိရပါသည်။

ထို့ကြောင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်ထံသို့ဖြစ်စေ၊ ကျွန်ုပ်မိတ်ဆွေ ထံသို့ဖြစ်စေ လာရောက်ဖြေရှင်းဆောင်ရွက်ပေးပါရန် တောင်းဆိုအပ်ပါသည်။ **ဦးကျော်စိုး** လာရောက်ဖြေရှင်းခြင်းမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးအကြောင်း ကြားအပ်ပါသည်။

**လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-
ဒေါ်မဉ္ဇူအေးသိန်း(LL.B) (တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ) (စဉ်-၁၂၅၇၇)
(မမ/၃၂၄)၊ တန်းမကြီးလမ်း၊ မြို့မရပ်ကွက်၊ လှည်းကူးမြို့နယ်။
ဖုန်း- ၀၉-၅၀၄၁၄၁၄၁**

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ သယ်နုံးကျွန်းမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၅၄-၃၀၅)၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၃/က)၊ အကျယ်အဝန်း(၃၀' x ၉၂' ၉" (၁၀၆၃)စတုဂံ)၊ ကေအကျယ်ရှိနှစ်(၆၀)ဂရန်မြေ မြေကွက် (အရပ်ခေါ်) ရန်ကုန်မြို့၊ သယ်နုံးကျွန်းမြို့နယ်၊ (၅၄-၃၀၅)ရပ်ကွက်၊ ဧယုည(၂)လမ်း၊ အမှတ်(၅၃/က) ဟုခေါ်တွင်သည့် မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်းရေးဆိုင်ခွင့်ရှိသဖြင့် ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးကျော်လင်းထွန်း(၁၂/ကတတ(ခွင့်)၀၀၀၀၄၄)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူရန် စရငွေတစ်ချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၁၄)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား စာရွက်စာတမ်း(မူရင်း)များဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ထိုရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကိစ္စကို ပြီးဆုံးသည်အထိ ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ ဒေါ်မေမြတ်စိန် LL.B, D.B.L. (စဉ်-၂၀၁၁)	အထက်တန်းရှေ့နေများ ဒေါ်ဝတ်ခင်အေး LL.B, LL.M. (စဉ်-၂၀၁၉)	အထက်တန်းရှေ့နေများ ဦးရဲသီဟ LL.B. (စဉ်-၂၀၁၅)
---	--	--

ရုံးချုပ်
အမှတ်(၇၀)၊ ပထမထပ်၊ အင်းစိန်လမ်း၊ ဓံရိပ်ငြိမ်မှတ်တိုင်၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်။
ဖုန်း ၀၁ - 2304311, 09-45045097, 09-45045090, 09-42023960

ရုံးခွဲ
အမှတ်(၂၅၅)၊ ပထမထပ်၊ ရွှေတိုင်းလမ်း၊ ငါးထပ်ကြီးတရားရုံးမှတ်တိုင်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်။
ဖုန်း ၀၁ - 552742, ၀၁ - 559320, ၀၁ - 8603230, ၀၁ - 8603231

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၂၀)၊ မြေကွက်အမှတ်(၅၅၀)၊ သစ္စာလမ်း၊ မြေအကျယ်အဝန်း(၄၀ပေ x ၆၀ပေ)ရှိသည့် အနက်မှ တရားဝင်ခွဲစိတ်ရောင်းချသော မြေအကျယ်အဝန်း(၂၀ပေ x ၆၀ပေ) (မြေရင်းခြမ်း/ပထမရင်းခြမ်း)၊ မြေပုံစံမဲမြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ (၂) ထပ်တိုက်အပိုင်အရပ် အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးတို့သည် ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေခံခန့်ခွဲမှုဌာနတွင် ဦးမြင့်သိန်း (HGU-၀၉၅၅၀၅) အမည်ဖြင့် မှတ်သားတင်ပြပြီး ငင်းအမည်ပေါက်ထံမှ ယခုရောင်းချသူ ဒေါ်အေးစာဝင်း(၁၂/ဒဂတ(နိုင်)၀၆၀၈၉၃)မှ အရပ်ကတိစာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် တရားဝင်ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး မိမိသာလျှင် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း၊ စီမံခန့်ခွဲပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း၊ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း၊ အရပ်အရှင်းကင်းရှင်းကြောင်း၊ ဝန်ခံကတိပြု၍ အပြီးအပိုင်ရောင်းချရန် စကားကမ်းလှမ်းလာရာ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်သဘောတူညီသည့်အတွက် အရောင်းအဝယ်အခြေအနေအထားတစ်ရပ်ကို စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ သို့ဖြစ်ပါ၍ ငင်းအမည်အရောင်းအဝယ်ကို ကန့်ကွက်လိုပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့် တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်လိုပါက ဤအရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ **လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -**

ဦးဝင်းဦး
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၀၅၂) အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၅၃၅၂၅)
အမှတ်(၄)၊ (၁၄၆)လမ်း၊ ကျောက်မြောင်း၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၉-၂၅၂၅၂၀၀၀၊ ၀၉-၄၂၀၆၀၃၀၅

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၁၂)ရပ်ကွက်၊ ဗညားဦး(၁)လမ်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁၂)၊ မြေကွက်အမှတ် (၃၁၉)၊ ဧရိယာ(၀-၀၅၅) စတုဂံအနက်မှ တရားဝင်ခွဲစိတ်ရောင်းချသည့် ဗညားဦး(၁)လမ်းမပုဂံသာလျှင် (ဝဲဘက်ခြမ်း) အကျယ်အဝန်း (၂၀' x ၆၀') အကျယ်ရှိ ဦးမောင်မောင်အမည်ပေါက်သည် နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်အမည်ပေါက်ဆိုင်၍ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသဖြင့်ကြောင်း၊ ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးမောင်မောင်(ခ)ဦးဟူစ် (C-1-၀၄၁၅၆၈) ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေအချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူမည်သူမဆို ပိုင်ဆိုင်မှု အထောက်အထား (မူရင်းများ)ဖြင့် ယနေ့မှစ၍ (၁၄) ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည် ဖြစ်ပါသည်။

ဒေါ်ခိုင်ခိုင်ခန့် လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - **ဒေါ်နှင်းနုလွင်**

(LL.B, D.B.L, D.I.L) (LL.B)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၄၆၁) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၃၁၁၄)

တိုက်(၃) အခန်း(၃၀၂) ပြည်ထောင်၊ ဖုန်း(၀၁)-၄၂၀၅၁၂၀၀၀၊ ၀၉-၄၂၀၅၁၂၀၀၀၊ ၀၉-၈၇၁၅၁၂၀၀၀

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁၃၇၊ မြေကွက်အမှတ် - ၇၆၆၊ အကျယ် (၄၀' x ၆၀') အနက် တရားဝင်ခွဲစိတ်ရောင်းချသော မြေ၏ ခေါင်းရင်းဘက်ခြမ်း အကျယ် (၂၀ x ၆၀)ပေ မြေအမျိုးအစား - ပါမစ်မြေနှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အမှတ်-၇၆၆၊ မောရတလမ်း၊ (၁၃၇) ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ် (အရှေ့ပိုင်း) မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဟုခေါ်တွင်သော မြေနှင့်အိမ်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ် တို့သည် မြို့မြေစာရင်းတွင် ဦးသန်းဝင်း (AC-၁၄၈၉၂) အမည်ဖြင့် ချထားပေးခြင်းခံရပြီး ငင်းထံမှ အရပ်ကတိအရောင်းအဝယ်စာချုပ်အဆက်ဆက်နှင့် (၆-၂-၂၀၂၂) ရက်စွဲပါ "နှစ်ဦးသဘောတူစီမံခြင်း အရောင်းအဝယ် ကတိစာချုပ်" အရ ဦးဝင်းကို အောင် (၁၂/ဒဂတ(နိုင်)၁၇၃၂၄)က ဝယ်ယူခဲ့ပြီး မိမိတစ်ဦးတည်းပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် နှစ်ဖက်ဘက်တို့သဘောတူညီကြောင်း ရောင်းဖိုးငွေအနက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ အကျိုးသက်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူမည်သူမဆို နိုင်သလို လာရောက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့် တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်ခြင်းမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ်ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိစေအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးကောင်းမြတ်စော်
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၂၇၆)
အမှတ် (၄၆)၊ ပထမထပ် (၆)၊ ဗဟာဗန္ဓုလလမ်း၊
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၁၁)ရပ်ကွက်၊ တပင်ရွှေထီးလမ်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၁၁)၊ မြေကွက်အမှတ် (၄+၅)၊ ဧရိယာ(၀-၁၁၂) စတုဂံအနက်မှ တရားဝင်ခွဲစိတ်ရောင်းချသည့် တပင်ရွှေထီးလမ်းမပုဂံသာလျှင် (ဝဲဘက်ခြမ်း) အကျယ်အဝန်း (၄၀' x ၆၀') အကျယ်ရှိ ဦးဌေးလွင် + ၁ တို့အမည်ပေါက်သည် နှစ်(၆၀)ဂရန် မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးတို့ကို တရားဝင်ဝယ်ယူဆိုင်၍ အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသဖြင့်ကြောင်း၊ ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးချစ်စိန် (၈/မမန(နိုင်)၁၁၇၄၂) ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေအချို့ကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုပါက အကျိုးခံစားခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို ပိုင်ဆိုင်မှုအထောက်အထား (မူရင်းများ)ဖြင့် ယနေ့မှစ၍ (၁၄) ရက်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်ပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဒေါ်ခိုင်ခိုင်ခန့် လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ - **ဒေါ်နှင်းနုလွင်**

(LL.B, D.B.L, D.I.L) (LL.B)

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၄၆၁) အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၅၃၁၁၄)

တိုက်(၃) အခန်း(၃၀၂) ပြည်ထောင်၊ ဖုန်း(၀၁)-၄၂၀၅၁၂၀၀၀၊ ၀၉-၄၂၀၅၁၂၀၀၀၊ ၀၉-၈၇၁၅၁၂၀၀၀

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ သာကေတမြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ နဝရတ်(၇)လမ်း၊ အိမ်အမှတ် (၂၅၆)၊ မြေကွက်အမှတ်(၂၅၆/က)၊ (အလျားအနံ) (၂၀ပေ x ၆၀ပေ) အကျယ်အဝန်း၏ တစ်စိတ်တစ်ဒေသဖြစ်သော မြေငါးစွန်းခြမ်းရှိ (အလျားအနံ) (၁၀ပေ x ၆၀ပေ) အကျယ်အဝန်းရှိသော နှစ်(၆၀)ဂရန်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ (၁) အမည်ပေါက်ထားသူ ဒေါ်အေးမြင့်မြင့် ရောင်းချထားပြီး အဆက်ဆက်စာချုပ်မူရင်းဖြင့် ယခုတရားဝင်နေထိုင်သူ ဒေါ်နန်းနန်းနီ(၁၂/စမန(နိုင်)၀၆၀၈၉၃)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေဖြစ်ကြောင်း၊ ဦးမျိုးမင်းထက် (၁၂/သလန(နိုင်)၁၃၄၅၈၉၂) ၊ ဒေါ်မောမာနီ(၁၂/ဒဂတ(နိုင်)၂၀၈၇၉၂၄) ၊ (၆-၆-၂၀၂၃)ရက်နေ့တွင် နှစ်ဦးသဘောတူကြောင်းနှင့်အိမ်အဆောက်အအုံ အရောင်းအဝယ်စရန်ပေးကတိစာချုပ်ကို ချုပ်ဆိုပြီး စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို အသိသက်သေများဖြင့် ပေးချေထားပြီး ဖြစ်ပါသည်။

အထက်ဖော်ပြပါ မြေကွက်နှင့်အိမ်အဆောက်အအုံတို့နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်ခြင်း၊ မြေငှားရန်မည်ပြောင်းလဲရန်အတွက် အရောင်းမြေပိုင်ထုတ်ယူရာတွင် ကန့်ကွက်ခြင်း၊ တခြားအကြောင်းအရာတစ်ခုကြောင့် ကန့်ကွက်သူများရှိပါက ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း နိုင်သလို လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်အထောက်အထားမူရင်းများယူဆောင်၍ ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်သူများမရှိပါက အထက်ဖော်ပြပါ မြေကွက်နှင့်အိမ်အဆောက်အအုံတို့အား အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ အပြီးသတ်ငွေပေးချေသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးကျော်စောဝင်း
LL.B, D.B.L, W.P.O (Switzerland)
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၁၆၄၆၀)
အမှတ်(၆၆၆)၊ အနော်မာ(၁၆)လမ်းအရှေ့၊ ၁/အနော်မာရပ်ကွက်၊
သာကေတမြို့နယ်၊ ဖုန်း-၀၉-၂၅၂၀၀၀၊ ၀၉-၃၂၀၆၀၃၀၅

"ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၁၃၈)၊ မြေကွက်အမှတ်(၃၂၁) မြေအကျယ်(၄၀ပေ x ၆၀ပေ)ရှိ ဦးစံမြိုင်အမည်ပေါက်ပါမစ်မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်" တို့ကို ဝယ်ယူမည်ဖြစ်၍ ပိုင်ဆိုင်အကျိုးခံစားခွင့်ရှိပါက ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

အထက်ဖော်ပြပါ မြေကွက်၏ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်တို့ကို အရောင်းအဝယ်ကတိစာချုပ်အဆက်ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားပြီး ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသူမှာ မိမိတစ်ဦးတည်းသာဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိ၏ပိုင်ဆိုင်မှုနှင့်ပတ်သက်၍ အရပ်အရှင်းတစ်စုံတစ်ရာမရှိပါကြောင်း၊ အခြားနည်းတစ်ရပ်ပိုင်၍ ကြိုတင်လွှဲပြောင်းရောင်းချထားခြင်းတို့မရှိပါကြောင်း ဝန်ခံကတိပြု၍ ရောင်းချသူ ဦးညီညီအောင် (၁၂/ဒဂတ(နိုင်)၀၀၈၅၄)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန်အတွက် စရန်ငွေတစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်၍ ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း နိုင်သလို လာရောက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့် တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လွှဲပြောင်း ဝယ်ယူသည့်ကိစ္စကို နှစ်ဖက်သဘောတူညီချက်များအတိုင်း ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများသိစေရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဒေါ်သက်ထူးအိ LL.B, D.I.L, Dip in Eng
အထက်တန်းရှေ့နေ(စဉ်-၄၂၀၉၉)
ဖုန်း-၀၉-၄၅၂၅၂၀၀၀၊ ၀၉-၄၅၂၅၂၀၀၀၊
အမှတ်(၂၇)မြေပိုင်၊ ဗဟာဗန္ဓုလလမ်း၊ (၁၆)ရပ်ကွက်၊ လှိုင်မြို့နယ်။

တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း

တန့်ဆည်မြို့နယ်၊ မဟာဖြိုင်ရပ်ကွက်နေ ဒေါ်အေးစန္ဒာ၏ ဖခင်အမည်မှာ ဦးနိုင်ဝင်း (TTN-161263) (ခ)ဦးဌေးမှာ တစ်ဦးတည်းဖြစ်ပါကြောင်း။

ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပေးပါရန်

(၇-၆-၂၀၂၃)ရက်နေ့ထုတ် ကြေးမူသတင်းစာ၊ စာမျက်နှာ(၂၄) တွင် တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ ဦးချမ်းမြေလင်းအမည်ဖြင့် ထည့်သွင်းကြေညာခဲ့သော "ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း" ကြော်ငြာတွင် မြေကွက်အမှတ်(၁/၁၂)၊ အစား(၁/၁)၊ ၂၇ ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပေးပါရန်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်

ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ပြည်လမ်းနှင့်တောင်လမ်းဆုံရှိ တောင်ပိုင်းသာကုမ္ပဏီမှ ရောင်းချထားသော သီရိလင်္ကာအဆင့်မြင့်အိမ်ရာ၊ တိုက်ခန်းအမှတ် A-1104၊ ဒေါ်သန်းသန်းနီ (၁၂/မရက(နိုင်)၀၆၀၈၉၃) အမည်ပေါက်တိုက်ခန်းအား အမည်ပေါက် ဒေါ်သန်းသန်းနီ(မိခင်)သည် (၁၁-၁-၂၀၂၃)ရက်နေ့တွင် ကွယ်လွန်သဖြင့် တရားဝင်အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသော သားဖြစ်သူ ဦးသက်ထူးအောင် (၁၂/မရက(နိုင်)၀၁၁၈၇၄)မှ ဖခင် ဦးချစ်စော(ကွယ်လွန်)+မိခင် ဒေါ်သန်းသန်းနီ(ကွယ်လွန်)တို့၏ တခြားသားချင်းမောင်နှမမရှိသော တစ်ဦးတည်းသော သားဖြစ်ကြောင်း၊ အမွေဆိုင်အရပ်အရှင်းကြောင်း၊ တိုက်ခန်းနှင့် ပတ်သက်၍ တရားဝင်အမွေဆက်ခံသူတစ်ဦးတည်းသာဖြစ်ကြောင်း၊ တရားရုံး ကျမ်းကျိန်လွှာမူရင်း၊ တိုက်ခန်းအမည်ပေါက် အသိအမှတ်ပြုလွှာ၊ သေစာရင်း၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်း၊ ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာများတင်ပြပြီး ငင်းအမည်ဖြင့် တိုက်ခန်းအား အမည်ပေါက်ချထားပေးပါရန် အမည်ပြောင်းလျှောက်ထားမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများ၊ တရားရုံးအစိန်ဒီကီများ၊ အထောက်အထားခိုင်လုံစာတင်ပြ၍ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ဖြစ်စေ (သို့မဟုတ်) တောင်ပိုင်းသာကုမ္ပဏီမှ ဤကြော်ငြာချက်ပါရှိသည့်နေ့မှစ၍ ရက်ပေါင်း (၃၀)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက တိုက်ခန်းအမည်ပြောင်း လျှောက်ထားမှုအား လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးသက်ထူးအောင် (၁၂/မရက(နိုင်)၁၀၁၈၇၄)၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးကျော်ကျော်လင်း(တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ၊ စဉ်-၀၀၉၀၈/၂၀၁၆)
တိုက်(၂၇)၊ အခန်း(၁၀၂)၊ ကျွန်တော်အိမ်ရာ၊ လှိုင်သာယာ(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၂၅၂၀၀၀

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းကြော်ငြာ

ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ပြည်လမ်းနှင့်တောင်လမ်းဆုံရှိ တောင်ပိုင်းသာကုမ္ပဏီမှ ရောင်းချထားသော သီရိလင်္ကာအဆင့်မြင့်အိမ်ရာ၊ တိုက်ခန်းအမှတ် A-1104၊ ဒေါ်သန်းသန်းနီ (၁၂/မရက(နိုင်)၀၆၀၈၉၃) အမည်ပေါက်တိုက်ခန်းအား အမည်ပေါက် ဒေါ်သန်းသန်းနီ(မိခင်)သည် (၁၁-၁-၂၀၂၃)ရက်နေ့တွင် ကွယ်လွန်သဖြင့် တရားဝင်အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသော သားဖြစ်သူ ဦးသက်ထူးအောင် (၁၂/မရက(နိုင်)၀၁၁၈၇၄)မှ ဖခင် ဦးချစ်စော(ကွယ်လွန်)+မိခင် ဒေါ်သန်းသန်းနီ(ကွယ်လွန်)တို့၏ တခြားသားချင်းမောင်နှမမရှိသော တစ်ဦးတည်းသော သားဖြစ်ကြောင်း၊ အမွေဆိုင်အရပ်အရှင်းကြောင်း၊ တိုက်ခန်းနှင့် ပတ်သက်၍ တရားဝင်အမွေဆက်ခံသူတစ်ဦးတည်းသာဖြစ်ကြောင်း၊ တရားရုံး ကျမ်းကျိန်လွှာမူရင်း၊ တိုက်ခန်းအမည်ပေါက် အသိအမှတ်ပြုလွှာ၊ သေစာရင်း၊ အိမ်ထောင်စုစာရင်း၊ ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာများတင်ပြပြီး ငင်းအမည်ဖြင့် တိုက်ခန်းအား အမည်ပေါက်ချထားပေးပါရန် အမည်ပြောင်းလျှောက်ထားမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှုစာချုပ်စာတမ်းမူရင်းများ၊ တရားရုံးအစိန်ဒီကီများ၊ အထောက်အထားခိုင်လုံစာတင်ပြ၍ ကျွန်ုပ်တို့ထံသို့ဖြစ်စေ (သို့မဟုတ်) တောင်ပိုင်းသာကုမ္ပဏီမှ ဤကြော်ငြာချက်ပါရှိသည့်နေ့မှစ၍ ရက်ပေါင်း (၃၀)ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် သတ်မှတ်ကာလအတွင်း ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက တိုက်ခန်းအမည်ပြောင်း လျှောက်ထားမှုအား လုပ်ထုံးလုပ်နည်းများနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးသက်ထူးအောင် (၁၂/မရက(နိုင်)၁၀၁၈၇၄)၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးကျော်ကျော်လင်း(တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ၊ စဉ်-၀၀၉၀၈/၂၀၁၆)
တိုက်(၂၇)၊ အခန်း(၁၀၂)၊ ကျွန်တော်အိမ်ရာ၊ လှိုင်သာယာ(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။ ဖုန်း-၀၉-၂၅၂၀၀၀

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ လှိုင်သာယာ(အရှေ့ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ မကွေးလမ်း၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-သောင်ကြီးမြောက်၊ မြေကွက်အမှတ်-၅၂၅(က)နှင့် ၅၂၅(ခ)၊ အကျယ်အဝန်း(၁)ကွက်လျှင် (၂၀ပေ x ၆၀ပေ)ရှိ မြေအမျိုးအစား-ပါမစ်မြေကွက်(၂)ကွက်ကို ဦးစံမြိုင်(RGN-၁၂၀၃၅၇)နှင့် ဦးစောလှိုင်(CM-၀၄၅၅၇)တို့ အမည်ပေါက်ပြီး ငင်းတို့ထံမှ ဦးမောင်ဝင်း (၁၂/လသန(နိုင်)၀၀၈၅၄)က ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်လက်ဝယ်ထားကာ ရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုသောကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုသူများသည် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၁၄)ရက်အတွင်း ပိုင်ဆိုင်မှုစာရွက်စာတမ်း (မူရင်း)အထောက်အထား နှင့် ဝန်ခံကတိပြု၍ ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ဆက်လက်၍ စာချုပ်ပြုလုပ်ချုပ်ဆိုသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဦးမိုးမင်းဆွေ (LL.B, D.B.L) (စဉ်-၁၄၄၀၄)	ဒေါ်ခင်မာနွယ် (LL.B, D.B.L) (စဉ်-၁၄၄၆၂)	ဦးအောင်မျိုးသူ (LL.B) (စဉ်-၁၇၄၆၂)	ဒေါ်နန်းစုမြတ်နိုးထွဋ် (LL.B) (စဉ်-၁၇၅၉၀)
--	--	--	--

တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေများ

ဒေါ်ချောစုပါဝင်း (LL.B) **ဒေါ်အေးမြတ်သွေး(LL.B)**
(စဉ်-၂၅၂၀၉) (စဉ်-၄၇၅၉၈)

အထက်တန်းရှေ့နေများ
အမှတ်(၄၈)၊ နတ်မောက်လမ်းသွယ်(၁)လမ်း၊ ဗိုလ်ချုပ်(၂)ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
ဖုန်း-၀၉-၄၄၅၇၅၉၆၁၊ ၀၉-၄၄၀၆၇၅၉၆၊ ၀၉-၄၂၀၂၀၂၀၂

ရောင်းရန်ရှိပါသည်။

ရန်ကုန်-ပုသိမ် အမှတ် (၅) လမ်းမကြီး၊ BOC အပိုင်းမရောက်ခင်၊ (၇) ရပ်ကွက်၊ မီးကွက်ဈေး နှင့် မနီးမဝေး အ.မ.က (၁၅) ကျောင်းအနီး၊ မြေကွက် (၂) ကွက်တွဲရောင်းပါမည်။ အဆောင်ဖွင့်လိုသူများအတွက် အထူးသင့်လျော်ပါသည်။ အထူးသွယ်ရန် - ၀၉ ၅၀၂၂၆၄၂

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြေညာခြင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၂၄)ရပ်ကွက်၊ ကန်သာယာလမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်(၈၃၀)၊ တိုက်အမှတ်(၅၅)၊ နှစ်ခန်းတွဲ RC(၃)ထပ်ခွဲတိုက်မှ ဒုတိယထပ်(၃-လွှာ) အခန်းအမှတ်(A-4) (တိုက်ဖျက်နှုန်းမရှိသော)ရေယာ (၉၅၄)စတုဂံပေရှိ တိုက်ခန်းနှင့်တကွ ရှေးအပိုင်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးတို့ကို အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပြီး တရားဝင်လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိသည်ဟု ဝန်ခံကတိပြုသူ ဒေါ်မေအိန်(၁၂/ဒဂတ(နိုင်)၀၄၅၅၆၈)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေ ဦးချစ်စိန်(၁၂/လရန(နိုင်)၁၃၅၆၀၆)၊ ဒေါ်ထွန်းလှစိန်(၁၂/လရန(နိုင်)၁၃၅၆၀၆)တို့မှ အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူရန် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသကို ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက ဤကြေညာပါသည့်နေ့မှ (၇)ရက်အတွင်း တိုက်ခန်းလိုသောစာရွက်စာတမ်းမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်နေ့ရက်ကျော်လွန်သည့်အထိ ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက အရောင်းအဝယ်ကို ဥပဒေနှင့်အညီ ပြီးဆုံးသည်အထိ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးသုရီနီနှင့် ဒေါ်ထွန်းလှစိန်တို့၏ လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးဝင်းမင်းစိုး (LL.B, WIPO (Switzerland))
တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၆၄၆၄)
အမှတ်(၁၄)၊ ကျိုင်းတုံတရားလမ်း၊ ကြယ်စင်မြို့တော်(Star City)
သန်လျင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ Ph:09-450023651, 09-793568375

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ ၃၈-ရပ်ကွက်၊ ဗန္ဓုလလမ်းနှင့် ဗညားရွှေလမ်းထောင့်၊ အမှတ်-၃၆၈ ဟုခေါ်တွင်သော မြေကွက်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်နှင့်ပတ်သက်၍ ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် - ၃၈၊ မြေကွက်အမှတ်-၃၆၈၊ အကျယ်(၄၀ x ၆၀)ပေ မြေအမျိုးအစား နှစ် (၆၀)ဂရန်မြေနှင့် ယင်းမြေပေါ်ရှိ အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်ရပ်အား မြို့မြေစာရင်းတွင် ဦးထွန်းဝင်း (၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၃၈၅၇) အမည်ပေါက်ပိုင်ဆိုင်ပြီး မိခင် ဖခင်တို့ကွယ်လွန်သဖြင့် အမွေဆက်ခံခွင့်ရှိသူ ဒေါ်ဦးစောအိန် (၁၀၄၆၆/၂၀၂၂ (၁၆-၂-၂၀၂၂) အရ ပိုင်ဆိုင်သူ သားသမီးများထံမှ အရပ်ကတိအရောင်းအဝယ်စာချုပ်အဆက်ဆက်အရ ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင် လက်ဝယ်ထားရသူ ဆပ်ရာဆရာဆရာမ(ခ) (ခ) ဦးဌေးနိုင် (၉/ပုလ(စည်)၀၀၀၈၅၇)က မိမိတစ်ဦးတည်းပိုင်ဆိုင်၍ လွှဲပြောင်းရောင်းချပိုင်ခွင့်ရှိကြောင်း ဝန်ခံပြောဆိုသဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ မိတ်ဆွေက ဝယ်ယူရန် နှစ်ဖက်သဘော တူညီထားသော ရောင်းဖိုးငွေအနက် စရန်ငွေ တစ်စိတ်တစ်ဒေသ ပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါ၍ အကျိုးသက်ဆိုင်ခွင့်ရှိသူ မည်သူမဆို နိုင်သလို လာရောက်စာတမ်း အထောက်အထားမူရင်းများနှင့်တကွ ကျွန်ုပ်တို့ထံလာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်မည်သူမရှိပါက ဥပဒေနှင့်အညီ အရောင်းအဝယ် ဆက်လက်ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိစေအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -
ဦးသန်းစိုး **ဦးသန်းဦး**
အထက်တန်းရှေ့နေ (စဉ်-၄၈၉၃၃) **တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ (စဉ်-၁၀၈၇၅)**
အမှတ် (၄၆)၊ ပထမထပ် (၆)၊ ဗဟာဗန္ဓုလလမ်း၊
ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(တောင်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်(၂၄)၊ မြေကွက်အမှတ်(၁၁၃၂)၊ နဝရတ်(၃)လမ်း၊ အကျယ်အဝန်း(၄၀ပေ x ၆၀ပေ)၊ (၂၄၀၀) စတုဂံပေ၊ ဧရိယာ(၀.၀၅၅)စတုဂံပေရှိ နှစ်(၆၀)ဂရန် မြေကွက်နှင့် ယင်းမြေကွက်ပေါ်ရှိ အဆောက်အအုံအပိုင်အကျိုးခံစားခွင့်အရပ်အားလုံးတို့သည် ရန်ကုန်မြို့တော် စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့မြေစာရင်းတွင် ဦးတင်ထွ(CD-၅၅၈၇) အမည်ပေါက်တင်ပြပြီး အရပ်ကတိစာချုပ် အဆက်ဆက်ပိုင်ခွင့် ဝယ်ယူပိုင်ဆိုင်ထားသူ ဦးဇော်ဝင်းစို(

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီ ဦးတည်ချက်(၁၂)ရပ်

၁။ နိုင်ငံရေး

- (က) စစ်မှန်၍စည်းကမ်းပြည့်ဝသော ပါတီစုံဒီမိုကရေစီစနစ်ကို တရားမျှတမှုအပြည့်ကျင့်သုံးပြီး ဒီမိုကရေစီနှင့် ဖက်ဒရယ်စနစ်ကိုအခြေခံသည့် ပြည်ထောင်စုကို တည်ဆောက်နိုင်ရေး။
- (ခ) တစ်နိုင်ငံလုံးထာဝရငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရေးအတွက် တစ်နိုင်ငံလုံးပစ်ခတ်တိုက်ခိုက်မှုရပ်စဲရေး သဘောတူစာချုပ်(NCA)ပါအတိုင်း အလေးထားလုပ်ဆောင်ရေး။
- (ဂ) လွတ်လပ်၍တက်ကြွပြီး ဘက်မလိုက်သော နိုင်ငံခြားရေးမူဝါဒကိုကျင့်သုံးပြီး နိုင်ငံများအကြား ငြိမ်းချမ်းစွာ အတူယှဉ်တွဲနေထိုင်ရေး “မူ”ကို ဆက်လက်လိုက်နာကျင့်သုံးရေး။
- (ဃ) ပြည်ထောင်စုတစ်ဝန်း တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေး၊ တရားဥပဒေစိုးမိုးရေးနှင့် လမ်းပန်းဆက်သွယ်မှု လုံခြုံချောမွေ့စေရေး။

၂။ စီးပွားရေး

- (က) စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးကိုအခြေခံသည့် ကုန်ထုတ်လုပ်မှု ခေတ်မီနည်းစနစ်များဖြင့် ပိုမိုဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ပြီး အခြားစီးပွားရေးကဏ္ဍများကိုလည်း ဘက်စုံဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။
- (ခ) ဈေးကွက်စီးပွားရေးစနစ် တည်ငြိမ်အောင်ဖော်ဆောင်ပြီး နိုင်ငံတကာရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုများကို ဖိတ်ခေါ်၍ တိုင်းရင်းသားပြည်သူတစ်ရပ်လုံး၏ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်အောင် တည်ဆောက်ရေး။

- (ဂ) သွင်းကုန်အစားထိုးရန်နှင့် ပို့ကုန်မြှင့်တင်နိုင်ရေး ဒေသထွက်ကုန်ကြမ်းများကို အခြေခံသည့် အသေးစား၊ အငယ်စား၊ အလတ်စားစီးပွားရေးလုပ်ငန်း(MSME)များကို ရေရှည်အာမခံချက် ရှိအောင် အားပေးကူညီပြီး နိုင်ငံတော်၏ထုတ်ကုန်များစွာ ထုတ်လုပ်နိုင်သည့် အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်းများ ဆောင်ရွက်ဖော်ဆောင်ရေး။
- (ဃ) တိုင်းပြည်သာယာဝပြောရေးနှင့် စားရေရိက္ခာဖူလုံရေးတို့အတွက် ပြည်သူ့လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်အောင် ဆောင်ရွက်ရေး။

၃။ လူမှုရေး

- (က) စစ်မှန်သောမျိုးချစ်စိတ်ဓာတ်ဖြစ်သည့် ပြည်ထောင်စုစိတ်ဓာတ် ရှင်သန်ထက်မြက်ရေး။
- (ခ) တိုင်းရင်းသားလူမျိုးအပေါင်းတို့၏ ဓလေ့ထုံးတမ်းအစဉ်အလာများကို လေးစားလိုက်နာပြီး အမျိုးသားရေးစိတ်ဓာတ်ကိုအခြေခံသည့် ကိုးကွယ်ယုံကြည်မှု၊ ယဉ်ကျေးမှု၊ အမျိုးသားရေး စရိုက်လက္ခဏာများ မပျောက်ပျက်အောင် ထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေး။
- (ဂ) နိုင်ငံ၏အခြေခံကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုကို ပိုမိုခိုင်မာအောင်တည်ဆောက်၍ တစ်မျိုးသားလုံး သက်ရှည်ကျန်းမာသည့် ကျန်းမာရေးစနစ်ဖြစ်ပေါ်လာရေး။
- (ဃ) ခေတ်မီဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတော်တည်ဆောက်ရေးအတွက် လိုအပ်သည့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်များ မွေးထုတ်နိုင်ရန် ဘက်စုံပညာရေးကဏ္ဍမြှင့်တင်ရေး။

❖ အဂတိလိုက်စားမှု တိုက်ဖျက်ရေးကိုလည်း အမျိုးသားရေးတာဝန်တစ်ရပ် အဖြစ် ပါဝင်ဆောင်ရွက်ကြရန်တိုက်တွန်းအပ်...

❖ သန့်ရှင်းသောအစိုးရနှင့် ကောင်းမွန်သော အုပ်ချုပ်ရေးစနစ်ဖြစ်ပေါ်လာစေရေး၊ အများပြည်သူဆိုင်ရာ အုပ်ချုပ်ရေးတွင် ဂုဏ်သိက္ခာနှင့် တာဝန်ယူနိုင်မှု မြင့်မားတိုးတက်လာစေရေး၊ လူ့အဖွဲ့အစည်းနှင့် နိုင်ငံသားများ၏ အခွင့်အရေးနှင့် အကျိုးစီးပွားများကို ထိခိုက်မှုမရှိစေရေးတို့အတွက် မိမိတို့အနေဖြင့် ဘက်ပေါင်းစုံက အလေးထားဆောင်ရွက်လျက်ရှိ...

(နိုင်ငံတော်စီမံအုပ်ချုပ်ရေးကောင်စီဥက္ကဋ္ဌ နိုင်ငံတော်ဝန်ကြီးချုပ် ဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီး မင်းအောင်လှိုင်၏ ၂၀၂၂ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၉ ရက်နေ့တွင် ပြုလုပ်သော အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာအဂတိလိုက်စားမှုတိုက်ဖျက်ရေးနေ့ အခမ်းအနားတွင် ပြောကြားသည့် အမှာစကားမှ ကောက်နုတ်ချက်)

အကြမ်းဖက်မှုပျောက်ရေးအတွက် ပြည်သူ့သို့ အသိပေးနှိုးဆော်ချက်

၁။ ပြည်သူ့အတွက်ဟု သုံးနှုန်း၍ ရဟန်းသံဃာများ၊ ဆရာ ဆရာမများ အပါအဝင် နိုင်ငံ့ဝန်ထမ်းများနှင့် ပြည်သူ့ကိုသတ်ဖြတ်၊ လုယက်ခြင်းကို CRPH၊ NUG၊ PDF အမည်ခံ အကြမ်းဖက်အုပ်စုများက ဥပဒေမဲ့ကျူးလွန် နေသည်။

၂။ ခြိမ်းခြောက်၊ လူသတ်၊ အဖျက်အမှောင့်လုပ်ရပ်များ လုပ်ဆောင်နေသည့် CRPH၊ NUG၊ PDF အကြမ်းဖက်သမားများကို အားပေးမှု၊ ထောက်ခံမှု၊ ကူညီထောက်ပံ့မှုမပြုခြင်းသည် ပြည်သူ့လူထု၏ အသက်အိုးအိမ် စည်းစိမ်ကို ကာကွယ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။

၃။ ယင်းတို့၏ လက်နက်/ခဲယမ်း ကိုင်တွယ်သယ်ဆောင်မှုနှင့် အကြမ်းဖက် သမားတို့၏ သတင်းကို လျှို့ဝှက်ပေးပို့ခြင်းသည် အပြစ်မဲ့ပြည်သူများ၏ အသက်အိုးအိမ်စည်းစိမ်ကို ကာကွယ်ပေးခြင်းဖြစ်သည်။

MNL ပြိုင်ပွဲတွင် မြဝတီအသင်း နိုင်ပွဲပြန်ရ

ရန်ကုန် ဇွန် ၇
၂၀၂၃ ရာသီ MNL အမှတ်ပေးပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်(၈) စတုတ္ထနေ့ကို ဇွန် ၇ ရက်က ဆက်လက်ကျင်းပရာ မြဝတီအသင်းက ရခိုင်ယူနိုက်တက် အသင်းကို နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရခဲ့သည်။

နိုင်ပွဲပြန်လည်ရယူနိုင်ခဲ့
မြဝတီအသင်းသည် နိုင်ပွဲပျောက်ဆုံးနေမှုကို အဆုံးသတ်နိုင်ခဲ့ပြီး နိုင်ပွဲပြန်လည်ရယူနိုင်ခဲ့သည်။ ယခုနိုင်ပွဲမှာ မြဝတီအသင်းအတွက် ဒုတိယမြောက်နိုင်ပွဲဖြစ်ခဲ့ပြီး တန်းဆင်းစုနယ်ရောက်ရှိမည့် အခြေအနေမှ ရုန်းထွက်နိုင်ခဲ့သည်။ ရခိုင်ယူနိုက်တက်အသင်းမှာမူ နှစ်ပွဲဆက် အရေးနိမ့်ခဲ့ပြီး ထိပ်ဆုံးခြောက်သင်းစာရင်းဝင်နိုင်မည့် အခွင့်အရေး လက်လွှတ်ခဲ့ရသည်။



မြဝတီအသင်းနှင့် ရခိုင်ယူနိုက်တက်အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြစဉ်။

(၁၂)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံမသန်စွမ်းအားကစားပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာနိုင်ငံက ရွှေတံဆိပ် ခုနစ်ခု၊ ငွေတံဆိပ် ရှစ်ခုနှင့် ကြေးတံဆိပ် ကိုးခု ထပ်မံဆွတ်ခူးရရှိ

နေပြည်တော် ဇွန် ၇
၂၀၂၃ ခုနှစ် ဇွန် ၃ ရက်မှ ၉ ရက်အထိ ကမ္ဘောဒီးယားနိုင်ငံ၌ အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပ လျက်ရှိသည့် (၁၂)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံ မသန်စွမ်းအားကစား ပြိုင်ပွဲများကို ယနေ့နံနက် ဒေသ စံတော်ချိန် ၉ နာရီတွင် ကမ္ဘော ဒီးယားနိုင်ငံ ဖနောင်ပင်မြို့ရှိ အားကစားကွင်း၊အားကစားရုံများ ၌ ကျင်းပရာ Morodok Techo- national Stadium Complex ၌ ကျင်းပလျက်ရှိသည့် ပြေးခုန်ပစ် အားကစားပြိုင်ပွဲတွင် မြန်မာနိုင်ငံမှ စာမျက်နှာ ၁၇ ကော်လံ ၁ သို့ ☆



ယနေ့ ဖတ်စရာ

စစ်တွေမြို့ပေါ် ရပ်ကွက်များသို့ နိုင်ငံတော်ဓာတ်အားစနစ်မှ ဓာတ်အားစတင်ဖြန့်ဖြူးခြင်း အခမ်းအနားကျင်းပ စာမျက်နှာ » ၉

လမ်းပန်းဆက်သွယ်ရေးခက်ခဲသည့် စာစစ်ဌာနများမှ တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲ အောင်စာရင်းများကို မြန်မာ့အသံက ထုတ်လွှင့်ကြေညာပေးမည် စာမျက်နှာ » ၁၀

နေပြည်တော်မှာ ထူးခြားစည်ကားပြည့်စုံစွာ ဂုဏ်ပြုကျင်းပတော့မည် (၂၉)ကြိမ်မြောက် ပခုက္ကူစာပေဆု ဆောင်းပါးစာမျက်နှာ » ၁၁